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       PROCES-VERBAL 

 privind lucrările şedinţei ordinare  

a Consiliului Local al Sectorului 1 convocată pentru  

data de 20 ianuarie 2022, ora 1400 

Nr. __1__  din data de 18.02.2022 

 
 
 

Şedinţa a fost convocată de către doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand, Primarul Sectorului 
1, prin Dispoziţia nr. 144/14.01.2022, ţinând seama de prevederile art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanța 
de Urgență nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, coroborat 
cu art. 133 alin. (1), art.134 alin. (1) lit. a) și art.135 din actul normativ mai sus-menționat, cu următorul 
proiect de Ordine de zi: 

 

1. Descărcarea Procesului-verbal al ședinței ordinare  din data de 22.12.2021; 

2. Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul General al Municipiului București de a 
aproba trecerea în administrarea Consiliului Local al Sectorului 1 a imobilului identificat cu IE 
242155 și a terenului rezultat în urma demolării imobilelor ce au avut atribuită adresă poștală în 
Piața Haralambie Botescu nr. 11 și nr. 12 (K2-301/08.10.2021) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

3. Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul General al Municipiului București de a 
aproba transmiterea din administrarea Administrației Străzilor în administrarea Consiliului Local al 
Sectorului 1 a Pieței Haralambie Botescu, aflată în proprietatea publica a Municipiului București, în 
vederea reabilitării și modernizării (K2-300/08.10.2021) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

4. Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul General al Municipiului București de a 
aproba transmiterea din administrarea Administrației Străzilor în administrarea Consiliului Local al 



2/147 

 

Sectorului 1 a Bulevardului Ion Mihalache și a Căii Griviței aflate în proprietatea publica a 
Municipiului București în vederea reabilitării și modernizării (K2-222/26.07.2021) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

5. Proiect de hotărâre prin care se solicită acordul Consiliului General al Municipiului București 
pentru cooperarea Sectorului 1 al Municipiului București cu  Ministerul Transporturilor și 
Infrastructurii, Compania Națională de Căi Ferate CFR S.A. și Municipiul Bucureşti în vederea 
finanțării și realizării în comun a unor proiecte de investiții ce vizează promovarea mobilității urbane 
și creșterea gradului de conectivitate pe raza administrativă a Sectorului 1 (K2-179/23.11.2021) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

6. Proiect de hotărâre privind solicitarea acordului Consiliului General al Municipiului București 
pentru cooperarea dintre Sectorul 1 al Municipiului București și Administrația Străzilor București, 
în vederea finanțării și realizării în comun a lucrărilor de interes public local referitoare la 
modernizarea, reconfigurarea, întreținerea și amenajarea/reamenajarea spațiilor publice situate pe 
rețeaua stradală principală din Sectorul 1 (K2-178/02.06.2021) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

7. Proiect de hotărâre prin care se solicită Consiliului General al Municipiului București trecerea în 
administrarea Consiliului Local al Sectorului 1 al Municipiului București a imobilelor identificate 
cu IE 221658, IE 242878, IE 262440, IE 206170, precum și a Spațiului verde aferent Ateneului 
Român, imobile aflate în domeniul public al Municipiului București (K2-282/22.09.2021) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea finanțării din bugetul local a cheltuielilor aferente cotei de 
contribuție ce revine proprietarilor/asociațiilor de proprietari pentru reabilitarea termică, precum și 
mecanismul de recuperare a sumelor avansate de Sectorul 1 al Municipiului București în legătură cu 
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lucrările de reabilitare termică a blocurilor de locuințe incluse în cadrul Programului multianual de 
reabilitare termică a blocurilor de locuințe la nivelul Sectorului 1 al Municipiului București (K2-
251/30.08.2021) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

9. Proiect de hotărâre privind  solicitarea acordului Consiliului General al Municipiului București 
pentru împuternicirea expresă a Consiliului Local al Sectorului 1 al Municipiului București de a 
hotărî cu privire la asocierea dintre Sectorul 1 al Municipiului București și Municipiul București, în 
vederea finanțării în comun a cheltuielilor aferente finalizării procedurilor de expropriere a 
imobilului aflat în proprietate privată, situat în Calea Griviței nr. 138C, Sector 1, Bucuresti, 
identificat cu nr. Cadastral 227247, pentru realizarea unor lucrări de interes public local (K2-
360/23.11.2021) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

- Comisia  de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C5);  

10. Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul General al Municipiului București de 
adoptare a unei hotărâri privind aprobarea declanșării procedurii de expropriere pentru imobilul teren 
și construcție clasat ca monument istoric grupa B, cod LMI B-II-m-B-18995, situat în Bd. Kiseleff 
nr. 35-37, sector 1, București, și de trecere a acestuia în administrarea Sectorului 1 prin Consiliul 
Local, în vederea efectuării lucrărilor de interes public local (K2-359/23.11.2021) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

- Comisia  de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C5);  

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea Caietului de sarcini al activității de sortare a deșeurilor 
municipale și a deșeurilor similare în stațiile de sortare aferentă serviciului public de salubrizare a 
Sectorul 1 al Municipiului București (K2-320/03.11.2021) 



4/147 

 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

12. Proiect de hotărâre  privind exercitarea dreptului Consiliului Local al Sectorului 1 de administrare 
asupra terenurilor cu numerele cadastrale 279740, 279741, 279742, 279743, 279747, 279768, 
279770, 279771, 279772 și 279777 prin Direcția de Utilități Publice, Salubrizare și Protecția 
Mediului Sector 1 (K2-003/14.01.2022) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

13. Proiect de hotărâre privind declararea obiectivului de investiții ”Promenada Verde” ca proiect de 
interes public local  (K2-377/13.12.2021) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

14. Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul General al Municipiului București de a 
transmite din administrarea Administrației Lacuri, Parcuri și Agrement București în administrarea 
Consiliului Local al Sectorului 1 a unor aliniamente stradale și spații verzi aflate în proprietatea 
publică a Municipiului București în vederea întreținerii acestora (K2-287/22.09.2021) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

15. Proiect de hotărâre privind solicitarea acordului Consiliului General al Municipiului București 
pentru împuternicirea expresă de a încheia Acordul de parteneriat dintre Sectorul 1 al Municipiului 
București prin Primar, Societatea de Inginerie Sisteme SIS S.A. și Institutul de Cercetare NORCE 
din Norvegia, pentru atragerea finanțării nerambursabile din Mecanismul Financiar Norvegian 2014‐
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2021 alocate prin Apelul 3.1 ”Capacitate sporită de furnizare a energiei regenerabile” – Alte Surse 
Regenerabile de Energie (SRE), lansat în cadrul Programului pentru Energie în România, domeniu 
de interes: Energie Regenerabilă (K2-378/14.12.2021) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

16. Proiect de hotărâre prin care se solicită acordul Consiliului General al Municipiului București 
pentru transmiterea în folosință gratuită de către Consiliul Local al Sectorului 1 a unor spații situate 
în imobilul din Piața Amzei nr.13 către Patriarhia Română-Arhiepiscopia Bucureștilor, Protoieria 
Sector 1 Capitală, pentru o perioadă de doi ani (K2-356/22.11.2021) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei și Statului de funcții ale Companiei de 
Investiții și Dezvoltare în Sănătate și Domenii de Interes Public-Privat Sector 1 S.A. (K2-
348/18.11.2021) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

18. Proiect  de hotărâre privind aprobarea modificării Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Local al 
Sectorului 1 nr. 37/25.02.2021 privind aprobarea organigramei, statului de funcții, numărului de 
personal și regulamentului de organizare și funcționare ale Poliției Locale Sector 1 (K2-
382/16.12.2021) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

19. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Local al Sectorului 1 nr. 
36/28.02.2013 privind tarifele pentru serviciile prestate în piețele agroalimentare aflate în 
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administrarea directă a Sectorului 1 al Municipiului București și reducerea cu 50 % a tarifelor și 
chiriilor în Piața Agroalimentară Matache, pentru perioada 01.12.2021-31.03.2022 (K2-
355/19.11.2021) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de comerț, prestări servicii către populație și promovarea inițiativei private (C3); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

20. Proiect de hotărâre  privind aprobarea actelor administrative fiscale, actelor de executare şi altor 
acte emise de către Direcția Generală de Impozite și Taxe Locale a Sectorului 1, ce pot fi comunicate 
prin mijloace electronice de transmitere la distanţă sau tipărite prin intermediul unui centru de 
imprimare masivă, valabile fără semnătura persoanelor împuternicite şi ştampila organului fiscal 
local (K2-346/15.11.2021) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

21. Proiect de hotărâre pentru aprobarea închirierii terenului situat în str. Sângerului nr. 23 Sector 1, 
București, parte a imobilului în care își desfășoară activitatea Școală Gimnazială nr. 162 (Grădinița 
de copii) (K2-370/10.12.2021) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de comerț, prestări servicii către populație și promovarea inițiativei private (C3); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

- Comisia  de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C5);  

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului general centralizat al subdiviziunii 
administrativ-teritoriale sector 1 la data de 30 septembrie 2021 (K2-319/29.10.2021) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
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- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

23. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului general centralizat al subdiviziunii 
administrativ-teritoriale sector 1, la data de 30 noiembrie 2021 (K2-383/17.12.2021) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

24. Proiect de hotărâre privind modalitatea de acordare a unei sume pentru acoperirea cheltuielilor de 
transport şi cazare realizate de adoptator sau familia adoptatoare cu domiciliul în Sectorul 1 al 
municipiului București, în vederea participării la procedura potrivirii practice cu un copil având 
domiciliul în alt judeţ decât cel al adoptatorului/familiei adoptatoare (K2-372/10.12.2021) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

- Comisia de sănătate și  protecție socială (C6) 

25. Proiect de hotărâre privind achiziționarea de servicii juridice externe de către Administrația 
Domeniului Public Sector 1 (K2-226/29.06.2021) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

- Comisia  de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C5);  

26. Proiect de hotărâre privind aprobarea măsurilor necesare digitalizării și transparenței la nivelul 
asociațiilor de proprietari înființate pe raza administrativ-teritorială a Sectorului 1 al Municipiului 
Bucuresti și a Regulamentului de implementare a acestora (K2-364/24.11.2021) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
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27. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 1 
nr. 1/28.01.2021 pentru aprobarea rețelei școlare de stat și particulare pe raza sectorului 1 al 
municipiului București pentru anul 2021-2022 (K2-376/13.12.2021) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

- Comisia  de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C5);  

28. Proiect de hotărâre pentru aprobarea reţelei şcolare de stat şi particulare pe raza sectorului 1 al 
municipiului Bucureşti pentru anul 2022-2023 (K2-002/14.01.2022) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

- Comisia  de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C5);  

29. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților Consiliului Local al Sectorului 1 în 
Comisiile pentru Evaluarea și Asigurarea Calității în unitățile de învăţământ preuniversitar 
particulare din Sectorul 1 (K2-384/21.12.2021) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

- Comisia  de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C5);  

30. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului Local al Sectorului 1 în 
Consiliul de administrație la Grădinița lui David (K2-294/05.10.2021) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

- Comisia  de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C5);  

31. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului Local al Sectorului 1 în 
Consiliul de administrație și în Comisia pentru evaluarea și asigurarea calității la Grădinița Olga 
Gudynn International (K2-293/05.10.2021) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 
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 Comisii:   

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

- Comisia  de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C5);  

32. Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării și finanțării programului ”Masă caldă 
gratuită”, pentru elevii din cadrul unității de învățământ preuniversitar de stat Liceul Greco-Catolic 
”Timotei Cipariu” în anul școlar 2021-2022 Semestrul II (K2-379/15.12.2021) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

- Comisia  de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C5);  

33. Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării și finanțării programului ”Masă caldă 
gratuită” pentru elevii din cadrul unității de învățământ preuniversitar de stat Colegiul Tehnic de 
Aeronautică ”Henri Coandă”, în anul școlar 2021-2022 - Semestrul II (K2-380/15.12.2021) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

- Comisia  de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C5);  

34. Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării și finanțării proiectului ”Să (ne) 
recunoaștem!”, la nivelul Liceului Teoretic ”Constantin Brâncoveanu”, pentru anul școlar 2021-
2022 (K2-381/15.12.2021) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

- Comisia  de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C5);  

35. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (PUD) Str. Malu Mic nr. 55, 
sector 1, București   (K2-241/20.08.2021) 

 Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 
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 Comisii:   

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

36. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (PUD) Str. Virgiliu nr. 25, 
sector 1, București  (K2-242/20.08.2021) 

 Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, aprarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

37. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (PUD) Str. Renașterii nr. 48, 
sector 1, București  (K2-243/20.08.2021) 

 Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

38. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (PUD) Str. Madrigalului nr. 
68,  sector 1, București  (K2-244/20.08.2021) 

 Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

39. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (PUD) Str. Maria Hagi Moscu 
nr. 13,  sector 1, București  (K2-245/20.08.2021) 

 Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:      
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- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

40. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (PUD) Bulevardul Ion 
Mihalache nr.247,  sector 1, București  (K2-327/04.11.2021) 

 Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

41. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (PUD) Șoseaua Chitilei nr.97,  
sector 1, București  (K2-328/04.11.2021) 

 Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

42. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (PUD) Str. Grigore 
Manolescu nr.22,  sector 1, București  (K2-332/04.11.2021) 

 Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:   

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

43. Proiect de hotărâre privind modificarea alin.(2) din Anexa nr.2 - Metodologia de acordare a 
ajutorului de urgență pentru plata chiriei, ca măsură de prevenire și combatere a marginalizării 
sociale, persoanelor/familiilor care figurează pe listele de priorități aprobate anual prin hotărâri ale 
Consiliului Local al Sectorului 1 al Municipiului București, aprobată prin Hotărârea Consiliului 
Local al Sectorului 1 nr. 65/28.02.2019 privind acordarea unui ajutor de urgență  pentru plata chiriei, 
ca măsură de prevenire și combatere a marginalizării sociale, persoanelor/familiilor care figurează 
pe listele de priorități aprobate anual prin hotărâri ale Consiliului Local al Sectorului 1 al 
Municipiului București, cu modificările ulterioare (K2-391/23.12.2021) 
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Inițiator – Ramona Porumb – consilier local al Sectorului 1 

 Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

- Comisia de sănătate și  protecție socială (C6). 

 

44. DIVERSE: 

D1. Adresa Biroului Executorului Judecătoresc Niculae George  nr. 882/14.12.2021, înregistrată la 
Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 66382/16.12.2021, prin care solicită dovada achitării 
cheltuielilor de executare în dosarul de executare nr. 882E/2021, dosar de instanță 32969/299/2021; 

D.2. Adresa Biroului Exectorului Judecătoresc Niculae George  nr. 883/13.12.2021, înregistrată la 
Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 66384/16.12.2021, prin care notifică înființarea popririi 
în dosarul nr. 32967/299/2021; 

D.3. Adresa Biroului Executorului Judecătoresc Niculae George nr. 880/14.12.2021, înregistrată la 
Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 66400/16.12.2021, prin care solicită dovada achitării 
cheltuielilor de executare în dosarul de executare nr. 880E/2021, dosar de instanță 32971/299/2021; 

D.4. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. 27287/10.12.2021, înregistrată la 
Sectorul 1 al Municpiului București sub nr. 1075/20.12.2021,  prin care este transmis punctul de 
vedere asupra sesizării cu nr. 1962/16.11.2021 a Direcției de Utilități Publice, Salubrizare și 
Protecția Mediului Sector 1 cu privire la imposibilitatea punerii în aplicare a Hotărârii Consiliului 
Local Sector 1 nr. 209/29.10.2021; 

D.5. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. 26975/16.12.2021, înregistrată la 
Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 1094/20.12.2021, cu privire la aspectele de legalitate 
ale Hotărârârii Consiliului Local Sector 1 nr. 209/29.10.2021; 

D.6. Adresa societății ECO SUD S.A. nr. 5539/21.12.2021,  înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului 
București sub nr. 67253/21.12.2021 prin care transmite punctul de vedere față de cele  menționate 
în adresa cu nr. 917766/IT/22.11.2021 a Autorității Naționale de Reglementare pentru Serviciile 
Comunitare de Utilității Publice prezentată la punctul 5 – Diverse, subpunctul 3 al ședinței 
Consiliului Local Sector 1 din data de 22.12.2021; 

D.7. Adresa Primăriei Municipiului București nr. 4047/2010930/29.12.2021,  înregistrată la Sectorul 
1 al Municipiului București sub nr. 68350/29.12.2021 cu privire la S.C. ECO SUD S.A.; 

D.8. Adresa Asociației Municipiilor din România,  înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului 
București sub nr. 839/05.01.2022 prin care transmite Decizia nr. 80/22.11.2021 a Înaltei Curți de 
Casație și Justiție referitoare la reprezentarea consiliului local în consiliu de administrație al 
unităților de învățământ preuniversitare;  
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D.9. Adresa Inspectoratului Școlar al Municipiului București cu nr.  91/1/05.01.2022, înregistrată la 
Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 777/05.01.2022 prin care solicită sprijin în 
nominalizarea unităților de învățământ preșcolar  la care vor fi arondate centrele de îngrijire și 
educație timpurie pentru copii de 0-3 ani, cuprins în Hotărârea Consiliului General al Municipiului 
București nr. 322/29.10.2021;  

D.10. Adresa Direcței Juridice, Legislație, Contencios Administrativ nr. M/13/410/07.01.2022,  
înregistrată la Serviciul Tehnică Legislativă și Arhivă sub nr. K/54/07.01.2022, prin care transmite 
Sentița civilă nr. 6459/28.10.2021, pronunțată de Tribunalul București în dosarul nr.  34485/3/2020; 

D.11. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. 272092/SM//30.12.2021, înregistrată 
la Sectorul 1 al Municpiului București sub nr. 2/03.01.2022,  prin care este transmisă plângerea 
prealabilă referitoare la Hotărârea Consiliului Local Sector 1 nr. 215/09.11.2021; 

D.12. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. 29136/SM/05.01.2022, înregistrată 
la Sectorul 1 sub nr. 22/10.01.2022  cu privire la verificarea legalității Hotărârii Consiliului Local al 
Sectorului 1 nr. 231/06.12.2021; 

D.13. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. 29146/SM/05.01.2022, înregistrată 
la Sectorul 1 sub nr. 21/10.01.2022  cu privire la verificarea legalității Hotărârii Consiliului Local al 
Sectorului 1 nr. 232/10.12.2021; 

D.14. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. 28594/SM/03.01.2022, înregistrată 
la Sectorul 1 sub nr. 25/10.01.2022  cu privire la verificarea legalității Hotărârilor Consiliului Local 
al Sectorului 1 de la nr. 216-230/25.11.2021; 

D.15. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. 30121/SM/05.01.2022, înregistrată 
la Sectorul 1 sub nr. 28/10.01.2022  cu privire la verificarea legalității Hotărârilor Consiliului Local 
al Sectorului 1 de la nr. 234-240/22.12.2021, respective punctul de vedere cu privire la Hotărârea 
Consiliului Local al Sectorului 1 nr. 233/22.12.2021; 

          Potrivit prevederilor art. 134 alin. (2) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul  
administrativ, cu modificările și completările ulterioare, convocarea Consiliului Local  s-a realizat în 
scris, prin intermediul Secretarului General al Sectorului 1 – respectiv de către Serviciul Tehnică 
Legislativă, Secretariat și Arhivă, cu atribuţii în acest sens, în data de 14.01.2022, invitaţia la şedinţă 
precizând data, ora şi locul desfăşurării acesteia. Odată cu notificarea convocării, prin intermediul 
serviciilor de poștă electronică (e-mail), a fost pusă la dispoziţia consilierilor locali documentația 
proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi, dovada fiind anexată prezentului document. 
Convocatorul, înregistrat sub nr. 144/14.01.2022, precum și proiectele de hotărâre puse în dezbatere în 
ședință au fost aduse la cunoştinţă publică prin afişare la sediul instituţiei şi pe site-ul instituţiei.  

În data de 19.01.2022, conform prevederilor legale aplicabile, s-a transmis către consilierii locali 
propunerea de suplimentare a ordinii de zi a ședinței ordinare convocată pentru data de 20.01.2022, 
precum și documentațiile aferente, fiind aduse la cunoştinţă publică prin afişare la sediul şi pe site-ul 
instituţiei.  
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Ordine de zi suplimentară: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului ,,Implementarea instrumentelor de 
management al calității și performanței pentru standardizarea proceselor și serviciilor orientate către 
cetățeni la nivelul Sectorului 1 al Municipiului București” în vederea accesării finanțării 
nerambursabile alocate în cadrul Programului Operaţional Capacitate Adrninistrativă 2014 — 2020, 
CP 16/2021 pentru regiunea mai dezvoltată, cod apel: POCA/973/2/1 (K2-004/17.01.2022) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

2. Proiect de hotărâre privind constituirea unei comisii de negociere în vederea cumpărării imobilului 
situat în str. General Berthelot nr. 56-58, Sector 1, București, în vederea desfășurării activității 
Liceului de artă ”Nicolae Tonitza” (K2-005/17.01.2022) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de comerţ, prestări servicii către populaţie şi promovarea iniţiativei  private (C3); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

3. Proiect de hotărâre privind colaborarea dintre Consiliul Local al Sectorului 1 al municipiului 
București prin Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 1 și Asociația 
Congregația Inimii Neprihănite, în scopul implementării proiectul ”Casa Familie Sfânta Maria” (K2-
007/18.01.2022) 

 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

- Comisia de sănătate și protecție socială (C6); 

4. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 1 
nr.240/22.12.2021 privind implementarea sistemului integrat de teleasistență, teleurgență și 
telemedicină Butonul de Panică (”Butonul Roșu”) în regim gratuit, cu tarif social și tarif integral de 
către Complexul Multifuncțional Caraiman (K2-009/18.01.2022) 
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Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

5. Proiect de hotărâre prin care se ia act de Planul de siguranță rutieră al Sectorului 1 al Municipiului 
București (K2-010/19.01.2022) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

6. Diverse: 

1. Raportul de activitate privind misiunea și obiectivele Complexului Multifuncțional Caraiman 
pentru anul 2021, înregistrat la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 2266/13.01.2022 

2. Adresa Companiei Romprest Service S.A. nr. 77/10.01.2022, înregistrată la Sectorul 1 sub nr. 
1542/10.01.2022 cu privire la confirmarea bunurilor aflate în custodie la data de 31.12.2021. 

 

La deschiderea ședinței și-au înregistrat prezența în evidența ținută de Secretarul General al Sectorului 
1, doamna Lavinia Ionescu, 26 de consilieri locali, din 27 de consilieri locali în funcție, dintre care 5 
consilieri au fost prezenți online, respectiv domnul  Alberto-Iosif Caraian, doamna Iulia-Luminița Halaț, 
doamna Raluca-Nicoleta Haliț, doamna Otilia Sorete-Arbore și domnul Ned Vicol.  

Domnul Florea Iordan a fost absent  la momentul efectuării apelului nominal. 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1:… Bună ziua și bine ați venit la 
ședința ordinară convocată de Primarul Sectorului 1 al Municipiului București prin Dispoziția nr. 144 
din 14 ianuarie 2022, cu respectarea tuturor procedurilor  legale și comunicarea către consilierii locali a 
materialelor de ședință prin intermediul serviciilor de poștă electronică și prin publicare pe site-ul 
instituției. În conformitate cu prevederile art.243 alin. (1) lit.j) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 
privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, am să efectuez acum apelul 
nominal al consilierilor locali, în ordine alfabetică, după cum urmează: domnul Bârgău Marian-
Aurelian! … Domnul Caraian Alberto-Iosif! 

Domnul Alberto-Iosif Caraian: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Cășvean Cătălina! 

Doamna Cătălina Cășvean: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Chirvasă Viorel-Daniel! 

Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Prezent! 
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Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Ciungu Daniel-Constantin! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Drăgușin Laurențiu! 

Domnul Laurențiu Drăgușin (online): Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Gheorghe Dinu-Nicolae! 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Grigorescu Alina-Cristina! 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Halaț Iulia-Luminița! 

Doamna Iulia-Luminița Halaț: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Haliț Raluca-Nicoleta! 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Iacob Oana! 

Doamna Oana Iacob: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Iordan Florea!... Domnul 
Iordan?... Domnul Jurubiță Geanin-Georgian! 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Miloș-Olteanu Iuliana-
Dorina! 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Nicolaescu Andrei-Cristian! 

Domnul Adrian-Cristian Nicolescu: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Oianu Adrian-Viorel! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Ozata Alev-Burhan! 

Domnul Alev-Burhan Ozata (online): Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Păiuși Oliver-Leon! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Podaru Dan-Niculae! 

Domnul Dan-Niculae Podaru: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Popa Daniela! 
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Doamna Daniela Popa: Prezentă! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Porumb Ramona! Doamna 
Regalia Ruxandra-Eugenia! 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Sorete-Arbore Otilia! 

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Șerban Remus-Cătălin! 

Domnul Remus-Cătălin Șerban: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Tudose Cristian-Adrian! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Prezent!  

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Țîră Daniel! 

Domnul Daniel Țîră: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Vicol Ned! 

Domnul Ned Vicol (online): Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Revin la domnul Bârgău Marian-
Aurelian. 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Era aici! 

Domnul Oianu Adrian-Viorel: L-am văzut eu mai devreme! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Iordan Florea? 

Domnul Florea Iordan: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Porumb Ramona! 

Doamna Ramona Porumb: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Mulțumesc. Având în vedere prezența 
unui număr de 26 de consilieri la momentul apelului din numărul total de 27 de consilieri locali în 
funcție, constat îndeplinite prevederile art. 137 din Ordonanța de Urgență nr.57/2019 privind Codul 
administrativ, cu privire la cvorumul necesar pentru desfășurarea legală a acestei ședințe ordinare. În 
conformitate cu prevederile art. 138 alin.(15) din Ordonanța de Urgență nr.57/2019 privind Codul 
administrativ, supun spre aprobare și descărcare procesul-verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local 
Sector 1 din data de 22 decembrie 2021, comunicat către dumneavoastră de la Secretariat prin poștă 
electronică. Dacă aveți obiecțiuni sau observații pe marginea acestui proces-verbal am să vă rog să vi le 
exprimați. Iar dacă ele nu există, am să vă rog să procedați la exprimarea votului pentru descărcarea 
procesului-verbal din data de 22 decembrie 2021. Vă mulțumesc! Așteptăm votul dumneavoastră. Din 
online, domnul Drăgușin Laurențiu, cum votați? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru!  
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Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Ozata Alev-Burhan? 

Domnul Alev-Burhan Ozata (vot online): Pentru!  

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Și domnul Vicol Ned? 

Domnul Ned Vicol (vot online): Pentru! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Mulțumesc! Mai trebuie un vot… 
Mulțumesc! Prin urmare, cu unanimitate, procesul-verbal al ședinței din 22 decembrie 2021 a fost 
aprobat și prin urmare descărcat. 

PROCESUL-VERBAL AL ȘEDINȚEI ORDINARE A CONSILIULUI  LOCAL AL SECTORULUI 
1  DIN DATA DE 22.12.2021 A FOST APROBAT CU UNANIMITATE DE VOTURI  – din 26 

consilieri locali prezenți în momentul votului 

  

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Având în vedere că este prima ședință 
a acestui an, în numele meu personal, cât și al echipei de la Serviciul Secretariat, eu vă urez un an nou 
fericit, în care să fim sănătoși și toate cele bune. Domnule Președinte, vă predau lucrările ședinței și vă 
mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bună ziua! Mulțumesc! Un an nou 
fericit, de asemenea, din partea mea. Dragi colegi, o să avem doi oaspeți, înainte de a începe ordinea de 
zi, dar înainte de acest lucru vă rog să ne aducem aminte, să păstrăm un moment de reculegere pentru 
Raisa, pentru fetița care a murit săptămâna trecută, din păcate, în sectorul 1. Așa că o să vă rog să ne 
ridicăm în picioare și să păstrăm un moment de reculegere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Vă mulțumesc. După cum știm cu toții, 
această tragedie este un lucru complet regretabil. Ne dorim ca pe viitor să putem face ca administrație 
tot ce ține de noi, de Administrația Domeniului Public, de Administrația Străzilor de la Capitală, de 
absolut toată lumea, să asigurăm toate trecerile de pietoni din sector cu tot ceea ce putem, strat 
antiderapant înainte, limitatoare de viteză, iluminare, semaforizare și tot ceea ce se poate, atât cât ține 
de administrație. Am rugat, de altfel, și primăriile de sector și a capitalei să încerce să facă aceste lucruri. 
Vom avea și pe ordinea de zi un subiect pe această temă. Vă rog să începem cu doamna Dănăilă Marina. 
Dânsa are o problemă specifică legată de locuința dumneaei. Este cetățean al sectorului 1. Locuiește 
chiar aici, în zona primăriei. Doamna Dănăilă, vă rog să ne prezentați situația dumneavoastră și după 
aceea consilierii, dacă au ceva întrebări. La fel dumneavoastră, dacă aveți pentru doamna Primar sau 
domnul Viceprimar. Puteți să apăsați pe buton, acolo. 

Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: Bună ziua! Numele meu este Marina Dănăilă și 
sunt cetățean al sectorului 1… Mă auziți? Locuiesc în apropiere de primărie și în vecinătatea locuinței 
mele s-a deschis un șantier, datorită căruia locuința mea a fost afectată, cu toate că am atras atenția în 
repetate rânduri, atât primăriei, cât și instituțiilor abilitate să verifice. Momentan este destul de avariată. 
Nu s-a luat nicio măsură de siguranță, nicio măsură de remediere momentan. Am apelat la primărie, la 
Inspectoratul de Stat în Construcții, la Prefect… către toate organele abilitate… către Corpul de Control 
al Primului Ministru, către Primul Ministru. Nu am primit din partea primăriei momentan sprijin, așa 
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cum îmi doream. În speță am adresat nenumărate solicitări, petiții. În primul rând nu am văzut nici măcar 
autorizația de construcție. Nu știu ce conține. Am primit niște răspunsuri, tardive, începând din 2020 
până în 2022, și nesatisfăcătoare din punct de vedere juridic. Unele răspunsuri sunt încă în aer. Am o 
petiție momentan către domnul arhitect Marin Andrei. Aștept un răspuns și din partea dânsului. Văd că 
nu mi-a răspuns. Și voiam să aduc în atenția dumneavoastră ideea că în momentul în care votați un 
proiect de asemenea anvergură, un  proiect care are în vedere excavații adânci, un proiect care se 
desfășoară între locuințe existente, trebuie să luați în calcul și faptul că sunt case vechi în București, nu 
toate sunt buncăre și sunt afectate.  Iar dacă dumneavoastră dați un acord pentru o autorizație, trebuie să 
luați măsuri de siguranță, pentru ca acei locatari să nu fie afectați. Eu de doi ani de zile mă lupt cu 
asemenea probleme și vreau să vă spun că nimeni, absolut nimeni, în afară de Primul Ministru, 
bineînțeles, nu s-a implicat, nu a răspuns concret, nu a răspuns în temeiul legii. Ni s-au clasat dosare în 
instanță, la parchet, la poliție, peste tot. Și vreau să cer acordul primăriei, să cer sprijinul primăriei măcar 
pentru consiliere, dacă în prealabil nu s-a efectuat o consultare publică, nici expertizarea imobilului, nici 
al meu, nici al vecinilor, așa cum prevede normativul în construcții, măcar din partea administrației să 
avem sprijin pe parte de consiliere, pe parte de urbanism. Asta voiam să vă atrag atenția și voiam să vă 
solicit în continuare să ne consiliați, așa cum ați promis majoritatea dintre dumneavoastră, că sunteți în 
slujba cetățeanului, că sunteți în sprijinul nostru. Adică trebuie să simțim lucrul ăsta, nu doar în campania 
electorală. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Așa este. Mulțumim frumos. Domnul 
Păiuși, doamna Primar, doriți să dați o declarație, să răspundeți? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Da, știm speța. Doamna a fost și în 
audiență. Ceea ce am făcut noi a fost să chemăm dezvoltatorul, împreună cu doamna, și dezvoltatorul v-
a pus la dispoziție două soluții. Prima, să vă renoveze complet casa sau să vă construiască alta. Ați ales 
varianta renovării. Din momentul ăla cred că noi am făcut, sau cel puțin așa consider, că am făcut tot 
ceea ce ținea de noi, în sensul de a media această problemă. Cred că este de bun simț ceea ce vă spun, 
adică v-a dat de ales între două soluții. Mai mult de atât nu cred că putem face. E maxim. Tot ceea ce 
am considerat că am putut să vă ajutăm. 

Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: Ideea este că dumneavoastră ați luat parte la acea 
ședință și ulterior ședinței am solicitat să mă ajutați în speța consilierii, pentru că eu nu sunt urbanist, nu 
sunt structurist și nu mă ocup de documentații. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Nu, am o rugăminte. Nu pot să-mi încalc 
niște atribuții. Noi suntem funcționari publici, suntem în slujba dumneavoastră, a cetățenilor. Nu știu cu 
ce am putea să vă ajutăm mai mult decât de a vă pune la… 

Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: Cu informații, domnule Viceprimar, cu 
informații. Nu vă cer nicio favoare, să știți. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Doamnă, deci, ori vi se construiește casa 
din nou, ceea ce presupune autorizații de construire, certificate și așa mai departe și este un lucru care 
durează, până luați avizele, vă dați seama că nu depinde doar de noi aici. Sunt și avizele de la alte 
instituții. Sau să vi se renoveze. Cu ce aș putea să vă consiliez mai mult?  Adică am toată deschiderea. 
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Probleme cu înregistrarea audio 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Ok. Stați un pic! S-a resetat sistemul de 
voce... Domnul Oianu, o secundă! Bun! Să termine domnul Păiuși, vă rog! Și continuăm și cu restul 
consilierilor.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Da, eu v-am răspuns. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun. bănuiesc că ceea ce doamna 
Dănăilă dorește să aducă la cunoștința publică, bun, a fost această ședință, mi se pare normal dacă au 
fost oferite aceste lucruri să se întâmple până la capăt. E o situație grea în care trăiește dânsa și cred că 
ar fi important ca toate părțile implicate să facă tot ce țin de ele să rezolve această problemă. Domnul 
Oianu! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Mulțumesc, domnule Președinte! Mulțumesc. Mulțumesc. Deci, 
doamnă, nu trebuie să vă mulțumiți cu atât, să fiți certată și să vi spună că doar atât poate să facă, cu 
toate că știe domnul Păiuși că e în slujba cetățenilor. Odată ce știe că este în slujba cetățenilor și 
dumneavoastră îi cereți consultanță, informații, un serviciu care face parte de jobul lui în slujba 
cetățenilor. Înțelegeți? Nu poate să vă spună că el atât a fost, mediator. Nu trebuie să fie mediator. El nu 
e mediator niciodată. Este viceprimar și face parte din comisia de urbanism. El trebuie să vă rezolve 
dumneavoastră problema,  să ajute cetățeanul, înțelegeți ce vreau să spun? Deci dumneavoastră nu 
trebuie să vă mulțumiți cu chestia asta. Pentru că dacă dumneavoastră erați acum mulțumită, iar domnul 
Păiuși își făcea jobul nu mai erați aici. Nu mai veneați în fața consilierilor să-i întrebați ce să faceți. Iar 
eu vă spun, ca simplu consilier care știu ce înseamnă să fii în slujba cetățeanului, niciodată să nu vă 
mulțumiți cu un răspuns de genul acesta: ”Am făcut totul, eu nu știu ce mai pot să fac”. Ignoranța nu-i 
o scuză. Necunoașterea, incompetența nu-i o scuză, doamnă. Nu trebuie să-i lăsați așa. Domnii de la 
USR împreună cu doamna Primar și-au asumat urbanismul. Din campania electorală au vorbit că ei  vor  
urbanismul. Că ei sunt totul despre urbanism. Că vor să revoluționeze orașul. Ăsta este rezultatul! Casa 
dumneavoastră în ce situație este! Așa că vă rog frumos, continuați să veniți în fața Consiliului până 
când cineva înțelege că trebuie să vă dea consultanță, de la Urbanism și să vă ajute ca o firmă externă, 
adică un dezvoltator să nu își bată joc de casa dumneavoastră, pe care a hotărât că o renovează, să nu 
facă o muncă de mântuială. Și pentru asta beneficiați din partea domnilor de la Urbanism, de consultanță 
cel puțin, dacă nu mai mult, da? Mulțumesc, doamnă! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Popa! 

Doamna Daniela Popa: Mulțumesc mult! Stimată doamnă, colegul meu a cam atins toate punctele. Eu 
voiam doar să mai preciz  că domnul viceprimar Păiuși nu e funcționar public. Este consilier ales. Și 
poate să întreprindă toate demersurile pentru  ca situația dumneavoastră... să nu vă mai aflați niciodată 
în această situație. Dar înțeleg că a fost calcan? S-a intervenit la fundație? Că nu știu problema, mă 
iertați! 

Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: Pot să...? 

Doamna Daniela Popa: Da, vă rog! 

Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: În spatele locuinței mele este șantierul. Până în 
șantier este o parcare...de fapt, și despre asta voiam să vă vorbesc. 
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Doamna Daniela Popa: Dar terenul era liber înainte sau cum? 

Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: Nu, înainte erau niște garaje metalice care au fost 
demolate și ulterior s-a reamenajat parcarea. 

Doamna Daniela Popa: Am înțeles. 

Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: Numai că utilajele folosite în șantier sau în afara 
șantierului aferent Cinematografului Grivița veneau până în spatele casei mele, inclusiv în parcare. 
Parcarea proprie a fost folosită drept punct de șantier. 

Doamna Daniela Popa: Am înțeles. Și până la urmă ați stabilit ceva cu dezvoltatorul? 

Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: Dânșii și-au asumat, în prezența domnului Păiuși, 
că or să repare casa, că or s-o consolideze. 

Doamna Daniela Popa: Și s-a făcut expertiză? 

Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: Expertiză nu s-a făcut. Au săpat două puncte 
asupra fundației, au stabilit că trebuie să execute niște lucrări mai ample și așteptăm proiectul din partea 
domnului dezvoltator, domnului constructor. Ulterior proiectului o să ne adresăm primăriei. 

Doamna Daniela Popa: Eu propun așa ca o soluție, pentru că noi într-adevăr nu avem competențe aici, 
dar poate, domnule viceprimar Păiuși, poate lunar, după ce doamna primește această expertiză tehnică 
și o depune la primărie, ați putea să ne dați un raport referitor la situația clădirii doamnei prezente aici. 
Cred că asta e... să știm cu toții dacă mai putem interveni în vreun fel și să luăm act de expertiză și de 
toate celelalte autorizații și proiect. Mulțumim mult, doamnă! 

Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! 

Domnul Alev-Burhan Ozata (online): Aș dori să iau și eu cuvântul să vorbesc cu doamna, vă rog 
frumos! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Păiuși, ați apăsat pe microfon! 
Doriți să răspundeți? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Noi ne vom da tot concursul, evident, în 
rezolvarea acestei probleme. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Avem pe domnul Podaru, 
doamna Grigorescu, domnul Gheorghe, după aceea domnul Ozata! Domnul Podaru! 

Domnul Dan-Niculae Podaru: Este o dramă și doamna trebuie ajutată într-o manieră activă. Trebuie 
chemat din nou dezvoltatorul. Știm foarte bine că oamenii ăștia din mediul de genul ăsta pot încerca să 
dispară din peisaj sau să nu se țină de cuvânt. Are nevoie de consultanță și vă rugăm foarte mult să mai 
veniți și să ne anunțați care este stadiul. Aveți tot suportul nostru. Vă mulțumesc mult. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Grigorescu!  

Doamna Alina-Cristina Grigorescu: Bună ziua tuturor. Eu aș fi vrut doar s-o întreb pe doamna, dar 
nu cred că mă mai aude acum. Mă auziți? 
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Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: Da, vă aud! 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu: Aș vrea doar să vă întreb când a fost emisă autorizația de 
construire a imobilului care v-a produs aceste pagube dumneavoastră? 

Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: În 2019, fără consultarea locatarilor din 
Sublocotenent Zaharia. 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu: Am înțeles. Și din cunoștințele dumneavoastră, nu cunosc speța, 
îmi cer scuze, dar din cunoștințele dumneavoastră prejudiciul a fost cauzat din cauza nerespectării 
autorizației de construire? 

Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: Și a utilajelor folosite în spatele casei mele, a 
excavațiilor adânci de 22 de metri. Fără nicio măsură de siguranță. 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu: Am înțeles. Deci dezvoltatorul a încălcat limitele autorizației de 
construire, le-a depășit. Sau prin autorizația de construire i s-a permis să efectueze aceste lucrări? 

Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: Eu nu am acces la dosar. 

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu: Cred că doamna cunoaște foarte bine speța din moment ce a venit 
aici să ne povestească, iar eu nu fac decât să încerc să aflu niște informații. Vă mulțumesc. Asta am vrut 
să știu. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Grigorescu, doamna Dănăilă a 
spus la începutul interpelării dânsei că dânsa nu a văzut autorizația de construcție, deși a cerut acest 
lucru de la primărie. Deci primăria avea… din momentul noii administrații a avut un an și ceva în care 
putea să facă acest lucru. S-a cerut acest lucru. 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu: Bun. Și înainte? Din 2019 de când aceste lucrări există, probabil 
că există și o autorizație de construire. Sau dacă nu există, a trecut un an și ceva în care lucrările s-au 
desfășurat fără autorizație sau fără nicio verificare. Asta voiam doar să subliniez. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Sigur există. Sunt sigur că există și într-
adevăr ați subliniat bine că este rolul administrației să se asigure de faptul că autorizația de construire 
este respectată. 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu: În regulă. Mulțumesc. 

Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Ok. Domnul Gheorghe! 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Sărut mâna! Care este stadiul proiectului acum? Este oprit sau se 
construiește în continuare? 

Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: Încă se mai lucrează. Adică nu știu dacă este 
oprit. Doar primăria poate să ne spună. Eu am înțeles de la ultima ședință pe care am avut-o în biroul 
domnului Păiuși că ar fi oprit. Așa ar fi dispus Corpul de Control al Primului Ministru. 



23/147 

 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Deci, în mod normal Poliția Locală trebuie să vină să observe, să 
constate dacă s-au respectat prevederile autorizației, dacă nu s-au respectat, trebuie oprit proiectul până 
când se intră, mă rog, din nou în legalitate. 

Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: Acest lucru a fost solicitat în repetate rânduri, 
începând din 2019 până în prezent. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Bun, și acum este sau nu este oprit? Că asta este important. Adică… 

Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: Nu este oprit. Se lucrează. Sunt la ultimul etaj. 
Probabil că or să înceapă să… 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: I-auziți, domnule Păiuși! Și Poliția Locală ce face? Nu trebuie să 
vină să verifice? Sau la cine este Disciplina în Construcții? Nu știu, nu știu unde e. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Păiuși? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Domnule consilier Dinu Gheorghe, cred 
că ați fost atent când a fost emisă autorizația și de când sunt aceste probleme, da? Este evident că dacă 
Poliția  a fost acolo și a constatat legalitatea, nelegalitatea sau mai știu eu ce, a luat măsurile pe care 
trebuie să le ia conform legii. Vorbim de anul 2019, domnul Dinu Gheorghe. Nu vorbim de anul 2021. 

Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: Păi și în 2021 am solicitat. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1:  În 2021…deci, vă rog să fiți un pic atenți 
la datele respective: cum a fost emisă autorizația, cum au mers lucrările, cum s-au desfășurat, da? Deci 
vorbim de mai bine de trei ani, nu? 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Nu, de doi ani. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Dacă au fost probleme înseamnă că Poliția 
a luat toate măsurile ca aceste probleme fie să fie remediate, fie să intre în limitele autorizației, deci… 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Domnul Păiuși, întrebarea mea este următoarea… 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Deci, nu mă întrebați pe mine acuma în 
autoritatea cui este Poliția Locală, Disciplina în Construcții? Vă rog frumos. Dacă doriți să fiți 
tendențios, spuneți exact despre ce este vorba. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Nu, vă întreb poate știți… 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Mă întrebați… Normal că știu ceea ce se 
întâmplă acolo, evident… 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Este blocat proiectul sau nu de Poliția Locală? Dacă s-a produs sau 
nu s-a produs o distrugere către o proprietate vecină… 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Înseamnă că dacă în momentul de față 
doamna v-a confirmat… cred că nu ați fost atent la întreaga discuție …sau doriți să avem o polemică 
și… 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Nu, doar vă întreb ca să găsim o soluție. 
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Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Domnul Dinu Gheorghe, soluția a fost și 
vi s-a confirmat care a fost soluția: dezvoltatorul și-a luat angajamentul că fie construiește o casă nouă, 
fie o renovează pe aceasta. Doamna a decis, a hotărât că dorește renovarea casei. Ce vreți mai mult de 
atât? Ați întrebat dacă lucrările continuă. Doamna v-a confirmat că lucrările continuă. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Doamnă, aveți un acord cu constructorul?... Doamnă, nu se aude! 
Acum, vă rog! 

Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: Tranzacția, contractul de consolidare între mine 
și dezvoltatorul constructor trebuie să aibă la bază un proiect. Proiectul nu este încă gata. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Deci nu și-a asumat decât pe vorbe, nu aveți în scris o hârtie? 

Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: Eu am făcut, am emis un contract, l-am trimis 
dânsului, nu l-a semnat la momentul respectiv pentru că nu avem proiectul. Trebuie să avem niște soluții 
tehnice. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Deci, domnul Păiuși, până nu există o hârtie în spate care să confirme 
acestă înțelegere între cei doi vecini, în mod normal construcția trebuie oprită. Pentru că nu a respectat, 
probabil, proiectul de fundație. Sau nu a făcut pilotajul corect sau n-a făcut... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Domnule Dinu Gheorghe, dumneavoastră 
presupuneți toate lucrurile astea. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Păi, avem un cetățean care a venit   în fața noastră, care se plânge. 
Acum încerc să mă edific cu ceva... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Domnule Dinu Gheorghe, vor mai fi 
probabil  proiecte de asemenea anvergură. Este un proiect foarte mare, cu o autorizație emisă în 2019. 
În momentul ăsta, construcția, așa cum v-a confirmat doamna, este undeva la ultimul etaj. Dacă 
dumneavoastră doriți să opriți această lucrare, în calitate de Consiliu Local solicitați Poliției Locale – 
Disciplina în Construcții și scrieți așa, clar ”Doresc oprirea acestui șantier” și Poliția Locală o să vă 
răspundă. Disciplina în Construcții. Sau megeți către ISC. Sau mergeți către orice ce altă autoritate pe 
care o considerați necesară. Nu pot eu să dispun oprirea unor lucrări autorizate de către administrația 
sectorului 1. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Dar puteți să dispuneți un control? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Evident că au fost dispuse, nu un control, 
au fost dispuse mai multe controale. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Am înțeles. Bine. Atunci am încredere în dumneavoastră că o să 
rezolvați problema doamnei. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Chiar vă rog și problema este  rezolvată. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Ozata, din online. 
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Domnul Alev-Burhan Ozata (online): Da, bună ziua, doamnă. Ozata Alev mă numesc. Ați spus ceva 
care mi s-a părut interesant, că ISC a clasat dosarul? Sau ce s-a întâmplat? Inspectoratul de Stat în 
Construcții pe care l-ați chemat ce concluzie a tras? 

Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: Disciplina de Stat în Construcții mi-a spus că nu 
este zonă protejată și că nu poate interveni. Parchetul de pe lângă Judecătoria Sectorului 1 mi-a clasat 
dosarul. În instanță, în procesul cu Inspectoratul de Stat în Construcții suntem la Curtea de Apel. 
Așteptăm pronunțarea. Încă nu știm.  

 Domnul Alev-Burhan Ozata (online): Și Poliția Locală când a venit să controleze ce concluzie a tras? 

Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: Poliția Locală mi-a spus că a trimis primăriei 
spre verificare, că ei nu sunt ingineri de structură și că nu pot verifica și că  legalitatea autorizației poate 
să fie confirmată de către primărie. 

Domnul Alev-Burhan Ozata (online): Ok, doamnă. Nu înțeleg care e treaba. Legalitatea este una. 
Vrem să știm dacă s-a respectat autorizația. 

Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: Eu nu am de unde să știu pentru că nu am acces 
la autorizație. 

Domnul Alev-Burhan Ozata (online): Parcarea de care spuneți trebuia să fie folosită în urma unei 
organizări de șantier, conform spuselor dumneavoastră. 

Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: Nici dispoziție de șantier nu am, nici autorizația 
nu am văzut-o. Nu cunosc niciun detaliu tehnic. Nu pot decât să vă confirm ce se întâmplă în interiorul 
locuinței mele. Atât. 

Domnul Alev-Burhan Ozata (online): Da, am înțeles. Bine. 

Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: În interiorul locuinței mele unde sunt pereții 
crăpați, unde pătrunde aer deja că s-a desprins tavanul prin pod, unde pereții sunt fisurați, ușile se 
desprind și geamurile se desprind din pereți... 

Domnul Alev-Burhan Ozata (online): Din câte cunosc eu, Inspectoratul de Stat în Construcții are 
abilități peste tot prin București. Nu ar fi trebuit să vă dea răspunsul… 

Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: Inspectoratul de Stat în Construcții, știți vorba 
pisicii, tragem două mâini de nisip peste și mergem mai departe. Iertați-mi expresia, dar ăsta este 
adevărul. 

Domnul Alev-Burhan Ozata (online): Eu, nu, vă înțeleg, dar mi se pare foarte ciudat ce răspunsuri ați 
primit. Într-adevăr, cum spunea și colegul meu Dinu Gheorghe, în astfel de cazuri, ar trebui oprit 
șantierul până se ajunge la un consens legal și se intră în legalitate, inclusiv cu casele vecinilor. 

Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: Inspectoratul de Stat în Construcții nu mi-a 
comunicat nici măcar procesul-verbal  de la data unicei vizite la adresa mea de domiciliu, deși l-am 
solicitat… 

Domnul Alev-Burhan Ozata (online): Da, dar eu zic să vă îndreptați în instanță împotriva lor. 
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Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: Sunt în instanță cu proces împotriva dumnealor, 
dar justiția este oarbă, în ghilimele. Am închis ghilimelele. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim frumos. 

Domnul Alev-Burhan Ozata (online): Eu atât voiam să știu. Mulțumesc.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: În regulă. Haideți să închidem, vă rog! 
Doamna Popa și domnul Oianu! 

Doamna Daniela Popa: Nu, eu nu mai am nimic. A răspuns doamna la toate întrebările, dar nu pot să 
opresc butonul.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Oianu! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Eu, doar ca o concluzie. Doamnă, simțiți că domnul Păiuși este de 
partea dumneavoastră, a cetățeanului? Cum vă simțiți? Vă simțiți acum că ați primit serviciile necesare 
în baza cărora  ați ales acest…? Cum vă simțiți, doamnă? 

Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: Cu domnul Păiuși am avut doar trei discuții, chiar 
în această sală de consiliu, și ultima, împreună cu dezvoltatorul și cu constructorul, în biroul dânsului… 
la limita bunului simț. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Adică simțiți că… eu atâta vă sfătuiesc, că mai mult decât un sfat nu 
pot să vă dau…adică ce putem noi, consilierii, este să vă ajutăm, să vă facem această consiliere… adică 
să vă consiliem cât de cât în locul domnului Păiuși și a Departamentului de Urbanism. Doamnă, atâta 
timp cât nu simțiți că Departamentul de Urbanism și domnul Păiuși e de partea dumneavoastră și vă 
ajută efectiv, nu vă opriți cu venitul în Consiliu, pentru că altfel nu se va rezolva nimic, din păcate. După 
cum observați, vă luptați cu toate instituțiile statului în momentul ăsta. Noi, consilierii, empatizăm cu 
dumneavoastră, că suntem și noi cetățeni. Suntem cei mai simpli aleși ai poporului, cum s-ar spune și 
mai mult suntem cetățeni decât suntem politicieni. Și din acest motiv vă spun că singura soluție pe care 
o văd eu după un an de stat aici în Consiliu și purtând dialogul orbilor, ca să spun așa, este să veniți în 
Consiliu, să ne informați și prin asta, într-un fel sau altul, să presăm oamenii aceștia care spun că ei au 
făcut totul și că nu mai au nimic de făcut, în frunte cu domnul Păiuși, să vă ajute și să vă consilieze până 
vă rezolvați problema. La sfârșit să puteți să veniți aici și să-i mulțumiți domnului Păiuși pentru ajutorul 
acordat. Până când nu se întâmplă lucrul acesta, doamnă, nu vă opriți. Mulțumesc. 

Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: Mulțumesc.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Grigorescu! 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu: Mulțumesc. Și dacă tot suntem la capitolul sfaturi, aș vrea să 
continui și eu să  adaug un sfat la sfaturile date de colegul meu. Dacă tot veniți și o să veniți des probabil 
la domnul viceprimar Păiuși, cereți eventual o audiență și la doamna consilier Popa, pentru că dumneaei 
a fost viceprimar în mandatul precedent când s-a emis această autorizație de construire și, din câte știu, 
avea delegare pentru a semna aceste documente. Și dacă tot spuneți că nu ați văzut autorizația de 
construire, poate vă ajută s-o găsiți, s-o vedeți și să vedeți dacă proiectul se încadrează.  

Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: Mulțumesc. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Drepturile la replică. 
Domnul Păiuși și după aceea doamna Popa. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Mulțumesc. Domnule Oianu, cred că am 
avut mai mult decât o deschidere, o empatie, cum vă place dumneavoastră să spuneți așa, teatral, pentru 
toate problemele legate de urbanism, că altfel nu aș fi fost aici. Ăsta este motivul pentru care suntem 
aici, acela de a rezolva problemele generate de fostele administrații și pe care chiar noi  le rezolvăm cu 
celeritate. Dovadă… domnule Oianu, vă rog să ascultați! Deci nu ne dați dumneavoastră lecții aici de 
empatie pentru că noi chiar dovedim că facem lucruri, față de dumneavoastră care doar stați acolo și 
strigați la acel microfon, patetic și teatral. Eu zic să lăsați scenariile astea pentru alții, da? Cunoaștem 
foarte bine teatrul pe care dumneavoastră îl faceți aici și îl expuneți prin cuvintele, ca să zic așa, 
înălțătoare. Deci, doamnă, soluția pe care v-am dat-o, eu zic că este mai mult decât corectă,  din punctul 
nostru de vedere. Aveați de ales și aveți de ales între cele două proiecte: construcția unei noi case sau 
renovarea pe care dumneavoastră ați ales-o. Ați încheiat acte cu dezvoltatorul. Evident că noi vom 
urmări  toate aceste lucruri să se finalizeze, da, să se finalizeze, să aveți o casă rezistentă, într-adevăr 
afectată de lucrările de construire în baza unei autorizații emise în 2019. Documentele pe care le-ați 
solicitat nu înțeleg cum de nu le aveți? Că noi eliberăm fără nicio problemă copii după autorizația de 
construire, cu respectarea prevederilor GDPR, evident. Mai mult decât de sprijinul pe care vi-l dau 
declarativ, dar nu numai declarativ, vi l-am dat în mod direct… 

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Domnule Oianu, vă rog frumos, lăsați 
teatrul! Lăsați teatrul, domnule Oianu, că… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Vă rog frumos, toată lumea o să aibă 
timpul la microfon!  

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Deci,  mai mult de atât nu am ce să vă spun 
în acest moment. Deci, o să urmărim desfășurarea proiectului așa cum trebuie. Proiect, mă refer la 
renovarea casei dumneavoastră, consolidarea casei dumneavoastră, în așa fel încât să nu mai aveți nicio 
problemă pe viitor. 

Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: Voiam să vă mai rog ceva, domnule Viceprimar, 
dacă tot sunt aici. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Vă rog! 

Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: Legat de parcarea din spatele casei mele. Știți că 
s-au montat niște … 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: S-au pus niște stâlpi. 

Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1:… stâlpișori mici, dar au fost montați exact cum 
erau mașinile parcate. Mașinile, de frică să nu le lovească utiliajele, proprietarii lor, ai autovehiculelor, 
veneau până în peretele casei mele. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Da… 
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Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: Și atunci, ADP-ul, în momentul în care i-a 
montat, i-a montat în funcție de cum erau parcate, nu cum trebuie să delimitezi o bordură. Pentru că  
practic, mașinile vin parcate… 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Deci doriți să-i modifice... pe o nouă 
poziție corectă. 

Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: Să-i scoată… exact. Astfel încât mașinile să nu 
mai vină până în calcan. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Vă ajutăm cu lucrul ăsta, da. 

Doamna Marina Dănăilă – cetățean al sectorului 1: Mulțumesc. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Cu plăcere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Și pentru dreptul la replică, 
doamna Popa, domnul Oianu. 

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Se prea poate. Se prea poate. V-aș ruga 
totuși să țineți cont de timpul nostru, al tuturor și să fim la subiect, da? Doamna Popa! 

Doamna Daniela Popa: Nu este un drept la replică. Pur și simplu să știți, domnule viceprimar Păiuși, 
că și eu m-am săturat de circul și, doamna Grigorescu, de teatrul pe care-l jucați aici. Sper că, doamna 
Grigorescu, faceți diferența între un act emis, da, o autorizație de construire și proiectul care se execută 
pe teren. Sper că faceți această deosebire. Mă mir de ce nu i-ați trimis până acum autorizația doamnei. 
Dânsa înțeleg că a sesizat în 2021. Eu înțeleg că voi tot dați vina pe vechea administrație. Oameni buni, 
voi sunteți acum la conducere! Voi sunteți răspunzători! Vă rog încetați cu teatrul ăsta ieftin! Nu mai… 
gata, astea s-au perimat, ce puteți să mai spuneți? Doamna Grigorescu, că am pretenții de la 
dumneavoastră că înțelegeți asemenea aspecte!?! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Oianu! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Mulțumesc. Eu am să aleg să vă răspund dumneavoastră, nu domnului 
Păiuși! Știți ce se întâmplă, doamnă? Faptele vorbesc. În momentul în care această primarie,  care vedeți 
acum aude despre parcare, despre cum trebuie făcută, ce se întâmplă, până acuma n-a auzit. Li s-a părut 
că e de ajuns să medieze un contract între dumneavoastră și dezvoltator. Doamnă, faptele vorbesc! Atâta 
timp cât dumneavoastră o să puteți să vă rezolvați problema, atunci, da, eu sunt de vină pentru acțiunea 
mea plină de empatie teatrală. Dar atâta timp cât aceste lucruri nu se rezolvă  și dumneavoastră nu sunteți 
singurul caz. Este un dezastru legat de construcții și dezvoltări în București și de reparații și de tot ce 
are de făcut urbanismul. Așa că empatie pentru domnul Viceprimar este doar un cuvânt. Nu înseamnă 
nimic. Însă la sfârșitul zilei faptele vorbesc. Și asta arată cine este teatral, cine este patetic și cine vorbește 
numai ca să se afle în treabă și să se scuze, să spună că el a făcut totul. Ați auzit asta de mai multe ori. 
Deci, nu vă opriți. Încercați să stați în comunicare directă cu Consiliul și probabil c-o să avem un rezultat 
până la urmă. Mulțumesc. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Păiuși, mai doreați 
să spuneți ceva? 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Eu… 

Domnul Oliver-Leon păiușu – Viceprimar al Sectorului 1: Doamna Primar, doar o secundă! Doamna 
Primar, stimați colegi, doamna se chinuie din 2019 și noi am găsit rezolvarea în 2020. Sunteți de acord 
cu mine, doamnă, da? Am găsit rezolvarea? Vă chinuiți cu procese, cu petiții, cu tot ceea ce poate să 
facă un om normal în această societate și într-adevăr cu construcții care afectează vecinătățile. Deci am 
făcut ceea ce trebuia să facem. Dacă considerați că nu am făcut lucrul ăsta, vă rog să spuneți la 
microfon… Perfect. Vă mulțumesc. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Bun, în primul rând La mulți ani 
tuturor! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Primar, mai era doamna 
Grigorescu și doamna invitat să răspundă. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Lăsați că vorbesc și apoi o să ia 
cuvântul doamna Grigorescu. La mulți ani tuturor, reiau! Sper că o să fie un an unde să reușim să 
construim împreună. Eu așa îmi doresc. Acum am înțeles că ați început în continuitate cu anul trecut. 
Dragi liberali, în curtea voastră a răsărit un complex rezidențial și vă faceți că nu vedeți! Nu vă este 
puțin jenă de istoria partidului vostru și că pătați numele Brătianu? Nu vă este rușine să dați lecții de 
morală… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Primar… 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1:… când girați cu numele șefului 
ISC… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Primar… 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: … cel mai mare tun imobiliar 
din România? Haideți să mergem împreună la sediul PNL, da, din Șoseaua Aviatorilor  și să vedem ce 
se întâmplă, vreți? Dragi PSD-iști, înțeleg că procurorii DNA au extins controlul judiciar asupra fostului 
primar. Chiar cum, în clipele prezente! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: De-asta voiați să  vorbiți acum! Am 
înțeles. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Complexul One Peninsula, vă 
spune ceva, doamna Popa? Ați semnat autorizația să  defrișați peste 500 de arbori într-o zonă protejată 
și ați plantat beton. Asta ați făcut! Nu ne mai dați lecții despre urbanism! Pentru că noi am oprit un PUZ 
coordonator care ar fi permis să demolați totul în sector. Domnule Oianu, dumneavoastră nu aveți 
cunoștințe elementare despre urbanism. Și cred că habar nu aveți cum se emite o autorizație. Studiile 
dumneavoastră nu vă avantajează deloc în această situație. Ați fi putut să nu ziceți nimic, dar mândria și 
prostia merg mână în mână. Dragi consilieri, astăzi avem… 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun, vă rog frumos, doamna Primar!... 
doamna Primar!... 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: … avem un lucru important de 
votat… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Primar… 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Doamna are toată susținerea 
noastră pentru a rezolva problema aceasta și facem… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Primar… 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: … facem asta în fiecare 
săptămână… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Primar… 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1:  … la toate audiențele pe care le 
avem… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Doamna Primar… 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: O să vă las… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Ne ascultați sau continuați în afara 
subiectului? 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: Domnule Președinte, v-am 
ascultat… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Nu fac niciun fel de abuz. Abuzul este 
al Primarului care nu este pe subiect. Încă o dată, suntem în ședința de Consiliu Local. Președintele dă 
cuvântul membrilor care vorbesc aici. Doamna Primar a ales să atace aiuristic Partidul Național Liberal. 
Vă aduc aminte că doamna Firea și Consiliul General condus de PSD a dat acele autorizații în curtea din 
Modrogani și că Partidul Național Liberal a votat împotrivă acolo. Revenind, aici suntem în momentul 
în care discutăm cu un cetățean. Cetățeanul și-a expus problema, consilierii au pus niște întrebări. 
Doamna Primar a ales să nu răspundă la problema cetățeanului, ci să atace consilierii și partidele politice 
din acest Consiliu. Este alegerea dumneaei. Dacă așa înțelege să-și asigure majoritate în Consiliul Local, 
așa să-i dea drept înainte. Revenim! Doamna Grigorescu, doriți să mai spuneți ceva? Doamna Primar, 
după ce terminăm aici o să aveți și dumneavoastră, bineînțeles, posibilitatea să vă expuneți… 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: După ce terminați aici, am 
înțeles. O să vă rog un singur lucru… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: …proiectele pe care le propuneți. 

Doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand – Primarul Sectorului 1: …este să votați planul de 
siguranță rutieră pe care l-am pus pe ordinea de zi suplimentară. Este un plan extrem de important. Vă 
rog mult să lăsați luptele politice cu care ați început și să vă uitați la acest plan cu atenție. Este un plan 
de bun simț. Vă mulțumesc pentru sprijin pe partea asta. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Toată lumea este de acord 
că este nevoie de o planificare mult mai bună și de o acțiune în sector pe această temă. Mi-aș dori poate 
rămâneți cu noi până în acel punct. Sunt sigur că va fi undeva pe la ora 10, 11 noaptea. Dar observ că 
vă pregătiți să plecați. Deci ăsta era de fapt mesajul dumneavoastră. Bun. Vă mulțumesc… doamna 
Dănăilă, vă mulțumim. Doamna Grigorescu avea un punct și închidem acest subiect și mergem la 
următorul reprezentant al unui cetățean. Doamna Grigorescu! 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu: Foarte scurt. Voiam doar s-o rog pe doamna consilier Popa, 
colega mea, să se abțină din a mai face aprecieri cu privire la competențele mele profesionale. Nu mă 
cunoaște, nu-mi cunoaște activitatea profesională și asta nu are legătură cu activitatea mea de aici, din 
Consiliu. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am înțeles. Mulțumim. Doamna 
Dănăilă, vă mulțumim! 

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun. Domnul Șerban, o rugăminte. 
Haideți să nu mai țipăm! Să ne lăsăm un pic emoțiile de-o parte. Bun. S-au spus niște lucruri. Avem 
drept urmare un număr de drepturi la replică, după care o să continuăm cu reprezentantul cetățeanului 
Pușcoci Sică pe tema clădirii Casa Miclescu. Bun. Doamna Popa! 

Doamna Daniela Popa: Mie chiar îmi pare rău că doamna Primar pleacă și îmi pare rău că a început 
tocmai dumneaei în același stil ca anul trecut. Noi chiar vrem să facem ceva constructiv aici și altfel nu 
se  poate, stimați colegi, doar venind cetățenii, aflând problemele, dezbătându-le aici în cadrul 
Consiliului. Dânsa e cel mai bun exemplu de politicianism, ca să spun așa, primește tot timpul notițele 
astea pe care le citește de la consilierii dumneaei de imagine. Păcat și trist în același timp. Se pare că va 
funcționa la fel ca anul trecut. Aceleași acuze, aceleași, nici nu știu cum să le mai numesc. Ne cerem 
scuze față de cetățeni că asistă la așa ceva. Din păcate, așa e aici în sectorul 1, în ”capitala capitalei”. A 
decăzut atât de mult, că parcă ți-e și rușine acum să mai spui că ești din sectorul 1. Offf, îmi pare rău! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Tudose! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Aici sunt mai multe de spus. Am tot sperat că apuc să fie doamna 
Primar. Dar în lipsa dânsei și, mai ales că totuși ședința de astăzi privește foarte multe spații verzi, o să-
i solicit domnului viceprimar Păiuși să-mi răspundă și mie la întrebare. Vă rog să ne spuneți de la ce 
seră privată veți face amenajările anul acesta, cu răsaduri și flori pentru primăvară? Și dacă există vreo 
legătură cu faptul că ați refuzat, conștient fiind, având o cerere din  toamna trecută, să reparați instalația 
de încălzire a serei ADP. Instalația la care centrala funcționează și are boilerul spart. Un boiler, practic 
un cazan care reține apa n-ar fi costat atât de mult. Prin această acțiune s-a dus la o distrugere, la moartea 
a peste 50.000 de plante din serele ADP-ului, distrugere iremediabilă. Am transmis în acest moment, cu 
sprijinul colegului meu, materialele fotografice. Am trecut astăzi prin dreptul serelor și este un mare 
lacăt pe poartă. Aș vrea să știu ce se întâmplă cu personalul de specialitate care deservea aceste sere și 
care, înțeleg că în acest moment, din aceleași dispoziții ciudate ale doamnei Primar, înțeleg că se ocupă 
de strângerea gunoaielor, seringilor și măștilor din parcuri. Aș dori să știu dacă s-a făcut acest lucru cu 
o modificare a fișei postului, dacă acești oameni este normal să-i folosim, ei fiind de cu totul altă 



32/147 

 

specialitate la așa ceva, dacă asta nu cumva era sarcina Romprest-ului. Sunt multe. Legat de o afirmație 
cu care doamna Primar a atacat grupul PSD și aici țin să se consemneze și este în atenția tuturor colegilor 
consilieri. Da, într-adevăr, PSD-ul a făcut un PUZ coordonator, în mandatul PSD-ului s-a făcut un PUZ 
coordonator, care poate era corectibil. Recunosc, care poate era corectibil. Poate avea anumite lucruri 
care nu erau neapărat perfecte. Unul din ele, apropos de un subiect comun despre care discutam mai 
devreme, în mod sigur era foarte bun. Era vorba de  cele 11 hectare care erau în zonă verde. Trecute din 
zonă G, depozitare gunoaie, incinerator, ceea ce vrea să  facă capitala, în zonă verde. Și așa era prins și 
la sectorul 6. V-ați străduit, dumneavoastră ca formațiune politică, v-ați străduit să atacați aceste PUZ-
uri. Mult timp am crezut că este doar o chestie de viziune urbanistică și  vă doriți altceva în atacarea 
acestor PUZ-uri. De fapt, ceea ce vă deranja cel mai mult la aceste PUZ-uri era că erau gratis. Ele erau 
făcute fără să vizeze bugetul administrației locale în vreun fel. Și ce avem acum? Avem cinci PUZ-uri 
care nu acoperă întreg sectorul. Acoperă anumite zone de interes a căror valoare este peste 5 milioane 
de lei, însemnând peste 1 milion de euro. Din informațiile pe care le-am schimbat cu colegii de la 
urbanism, am înțeles că anul ăsta mai urmează încă două care ar trebui să se facă pe zona gropii de gunoi 
Chitila, respectiv Giulești Triaj. Probabil și acolo încă un million de euro. Și încă una pe zona centrală. 
Deci, aș vrea să mi se răspundă și mie dacă considerați că era chiar atât de prost făcut PUZ-ul, așa cum 
îl făcusem noi, indiferent, repet, cu toate viciile pe care le-ați invocat dumneavoastră și care nu puteau 
fi corectate cu suportul celui care a realizat acel PUZ în mod gratuit, atenție, în mod gratuit, mai ales că 
era și sub lupa tuturor autorităților, nu se punea problema de niciun fel de interese sau este mult mai 
bine să plătim din bani publici încă niște milioane de euro pentru niște PUZ-uri care nu se știe când vor 
fi gata, nu se știe ce vor conține. Și nu se știe, în primul rând,  dacă vor fi mai bune cu ceva decât ceea 
ce am avut. Asta am avut de spus pentru moment. O să iau cuvântul în cursul ședinței. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Păiuși! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Vă răspund acuma sau în cursul ședinței 
la fiecare punct? Cum doriți să vă răspund? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Cum doriți dumneavoastră, a zis domnul 
Tudose. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Da, avem invitatul care așteaptă. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am înțeles. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Îmi spuneți și eu procedez   ca  atare, nu-i 
problemă. Dar legat de boiler… dacă vă răspund acum legat de acest boiler, o să facem anchetă… înțeleg 
că un boiler, vedeți acolo este cumva bucătăria Administrației Domeniului Public. Am îndoieli să cred 
că ADP a trimis către doamna Primar o adresă prin care spune dacă poate repara sau nu un boiler. Vă 
dați seama, nu cred că se poate întâmpla așa ceva când Administrația Domeniului Public este 
Administrația Domeniului Public și știți prea bine că nu trebuie să ceară acordul la doamna Primar ca 
să-și repare propriul boiler. Deci, nu vreau să intru în amănuntele astea. Cel mai bine este… aveți 
calitatea de consilier, e bine să faceți această adresă, să vi se răspundă cu celeritate, în care putea afla 
toate informațiile legate de situația existentă. Mai mult de atât nu pot să intru în amănuntul acesta. Ați 
spus de acel PUZ coordonator  care era practic, cum să spun eu, o donație, să-i zicem așa, de la asociație. 
Deci unul dintre, ca să zic așa, elementele cele mai importante, o lege practic care guverna tot ceea ce 
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însemnă urbanism, predat cu titlu gratuit de către o asociație, vă dați seama ce interese fenomenale au 
fost în spatele acestei documentații, atâta timp cât la toate celelalte sectoare, acele PUZ-uri 
coordonatoare de sector au fosat anulate. Deci, numai la amănuntul ăsta… într-adevăr soluția urbanistică 
și care  pe noi ne interesează la momentul ăsta în mod direct sunt aceste PUZ-uri la care faceți 
dumneavoastră referire pe zone distincte, pentru că noi trebuie să rezolvăm acolo cel mai important 
element: trama stadală. Atât ne interesează pe noi. Ca să putem interveni, să facem exproprieri dacă este 
cazul și să rezolvăm trama stradală. Nu se poate, din păcate, fără aceste PUZ-uri de zonă. Ăsta este 
răspunsul pe care pot să vi-l dau în acest moment. Dacă e nevoie, revin cu completări. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Tudose! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da, un foarte scurt drept la replică. Atâta timp cât doamna Primar 
s-a aflat foarte des la sediul ADP-ului și, mă rog, eu zic că are cunoștință de tot ceea ce se întâmplă în 
această instituție, așa cum ar fi normal să facă un primar, mi-e greu să înțeleg cum de tocmai o asemenea, 
nu știu cum s-o numesc, rea voință, incompetență, distrugere benevolă, nu știu, e discutabil,  și 
prejudiciul iarăși, la fel, urmează a fi calculat. Legat de închiderea voluntară a serelor care funcționau și 
care produceau material floricol și dendrologic pentru sectorul 1, poate fi și în sarcina cui poate fi pus.  
Și dacă voi găsi, am solicitat, dacă voi găsi acea adresă prin care ADP-ul a înștiințat în toamnă primăria 
de această situație și de iminența apropierii sezonului rece și necesitatea reparării ca să nu ne aflăm acum 
în situația aceasta, vreau să-mi răspundeți și mie pe cine considerați că ar trebui să consider vinovat: 
ADP-ul sau primăria? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Domnul consilier, evident că Administrația 
Domeniului Public are răspunderea totală asupra a ceea ce are în gestiune, asupra utililajelor, asupra… 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: …și dacă a cerut să fie prins și nu a fost prins în rectificarea… 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Puțin probabil să ceară așa ceva când toate 
lucrurile sunt în curtea ADP-ului. Adică ADP-ul trebuia să acționeze pe cale de  consecință.   Nu-i 
normal dacă se strică un utiliaj sau orice acolo,  este nevoie  de ceva, trebuie  s-o sune neapărat pe 
doamna  Primar și să spună ”Doamna primar, îmi dați voie să cumpăr o lopată?” 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Ok. Înțeleg asta. Și asta înseamnă că tot ADP-ul a repoziționat 
oamenii, specialiștii de la domeniul dendrologic să strângă  gunoialele din parc. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Nu știu să vă răspund. Domnul consilier, 
nu am cum să vă răspund la acest lucru, pentru că nu cunosc. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Am înșeles. Bine. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun. Haideți să mergem mai departe, 
dragi colegi! Domnul Gheorghe! 

Domnul Dinu-Nicolae Ghorghe: Voiam să întreb când supunem la vot ordinea de zi, că aș vrea să rog 
scoaterea unui punct pentru că nu este legal. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am înțeles. Imediat o să ascultăm și 
următorul cetățean. Este domnul Copăcean Paul Sorin, reprezentant prin notariat al domnului Sică 
Pușcoci. Dânsul va discuta despre subiectul Casei Miclescu. Vă rog! 
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Domnul Copăcean Paul Sorin - reprezentant prin notariat al domnului Sică Pușcoci: Bună ziua! 
Stimați consilieri, am venit, așa cum a zis și domnul Președinte, să susțin un punct de vedere în legătură 
cu proiectul nr. 10 de pe ordinea de zi. Astfel, stimate doamne și stimați domni consilieri, cu privire la 
proiectul nr. 10 înscris pe ordinea de zi vă solicit respectuos să nu votați acest proiect întrucât este 
nelegal pentru următoarele motive: În primul rând, imobilul situat în Șos.Kiseleff nr.35-37, sector 1 nu 
mai are calitatea de monument istoric, deoarece Curtea de Apel i-a admis proprietarului cererea de 
chemare în judecată și a dispus anularea tuturor actelor administrative ale clasării imobilului  în lista 
monumentelor istorice, conform Sentinței nr. 69/2021, reținând în esență faptul că imobilul a fost clasat 
abuziv și menținut nelegal în lista monumentelor istorice, dar și că acest imobil nu are elemente 
decorative, detalii de arhitectură, elemente componente sau de decorație cu valoare de patrimoniu, 
arhitecturală sau decorativă, care să justifice înscrierea în lista monumentelor istorice.  De altfel, această 
Sentință nr.69/2021 a Curții de Apel Ploiești are o autoritate de lucru judecat, autoritate ce trebuie 
respectată și nu încălcată, așa cum, în mod ilegal, procedează inițiatoarea proiectului, respectiv primarul 
Clotilde Armand, punând pe ordinea de zi un astfel de proiect nelegal. Mai mult decât atât, menționez 
că regimul de monument istoric se conferă prin ordin al Ministrului Culturii, ordin ce se reactualizează 
o dată la cinci ani, conform dispozițiilor imperative ale art.22 alin. (2) din Legea 422/2001. Ultimul 
ordin cu privire la clasarea imobilului situat în Șos. Kiseleff nr. 35-37 a fost Ordinul nr.2828/2015, emis 
acum șapte ani, deși trebuia actualizat la cinci ani, respectiv în anul 2020. Ca atare, și din această 
perspectivă, imobilul nu are calitatea de monument istoric, nefiind clasat în anul 2020 prin ordin de 
ministru în lista monumentelor istorice, acesta fiind și motivul pentru care Ministerul Culturii nu a 
răspuns celor două cereri. În consecință, acest imobil nu este nici monument istoric și nici clădire de 
patrimoniu, așa cum în mod fals susține primarul Clotilde Armand, ci o simplă casă veche, fără valoare 
deosebită sub aspect patrimonial sau cultural pentru sectorul 1, casă pe care proprietarul urmează să o 
consolideze și să o restaureze, iar în acest sens menționez că și-a depus actele în vederea demarării 
acestor demersuri la Administrația Municipală pentru Consolidarea Clădirilor cu Risc Seismic, conform 
adresei 3613/13.05.2019, în urma Notificării nr. 5833/26.10.2018 primită de la această administrație. 
Astfel că nu este necesar ca primăria să cheltuie inutil bani publici în vederea exproprierii acestui imobil, 
întrucât proprietarul urmează să suporte integral costurile aferente consolidării și restaurării imobilului, 
motiv pentru care nu se justifică demersurile ilegale ale Primarului sectorului 1. Revenind la procedura 
exproprierii este important de menționat că, potrivit art. 2 lit. n) din Legea nr. 255/2010 sunt declarate  
de utilitate publică următoarele: lucrări de interes  public local, de conservare și protejare a clădirilor 

de patrimoniu degradate. Astfel, conform legii, au fost declarate de utilitate publică numai lucrările de 
protejare și de conservare a clădirilor de patrimoniu și, în consecință, putea fi expropriată numai clădirea, 
însă conform documentației, respectiv a extrasului cadastral, primăria urmează să exproprieze și tot 
terenul de 3460 metri, ce are în realitate 5000 metri pătrați, conform Deciziei civile nr.1633/1994, dar 
și restul construcțiilor ce se află pe acesta, ce sunt de fapt în număr de trei și nu de două, așa cum 
figurează pe extrasul cadastral, atașat proiectului de hotărâre. În acest sens, mai arăt și faptul că imobilul 
a fost inclus în lista monumentelor istorice sub denumirea de ”casă”, adică o singură construcție și nu 
ca un ansamblu de construcții sau sit, motiv pentru care exproprierea întregului teren, dar și a tuturor 
construcțiilor aflate pe acesta și ce nu a fost niciodată inclus în lista monumentelor istorice este ilegală.  
De asemenea, aceleași mențiuni referitoare la exproprierea numai a clădirilor de patrimoniu  apar și în 
cuprinsul art. 1 alin. (1), art. 2 alin. (3) lit. e) din Legea nr. 255/2010. Mai mult decât atât, conform 
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dispozițiilor art. 7 alin. (4) din Legea nr. 33/1994, legiuitorul a prevăzut că se poate declara utilitatea 
publică a monumentelor istorice numai în situații excepționale, mai exact atunci când sunt supuse 
exproprierii monumente de  valoare națională deosebită, adică numai cele clasate în grupa A, iar imobilul 
în cauză a fost clasat în grupa B. Ca atare, și din această perspectivă imobilul nu poate fi supus procedurii 
de expropriere. De altfel, așa cum am menționat anterior, acest imobil și-a pierdut și calitatea de 
monument istoric, întrucât pe de o parte nu a fost emis ordin de clasare a imobilului în lista  
monumentelor istorice în anul 2020, iar pe de altă parte, Curtea de Apel a dispus anularea tututor actelor 
administrative ale clasării imobilului în lista monumentelor istorice. În privința avizului nr. 102/X/2019, 
dat în vederea exproprierii imobilului, menționez că acesta nu e valabil, deoarece a fost emis în anul 
2019 pentru implementarea altui proiect de utilitate publică ce nu a mai fost finalizat, respectiv Spațiul 
Cultural Municipal și nu pentru draftul Strategia de dezvoltare durabilă a Sectorului 1, iar conform 
dispozițiilor imperative ale art. 26 din Legea 255/2010 un aviz este valabil numai până la finalizarea 
lucrărilor pentru care a fost eliberat. Având în vedere cele menționate, respectiv nevalabilitatea avizului, 
este evident că s-au încălcat prevederile legale imperative ale art. 10 alin. (3) din Legea 422/2001. Ca 
atare, este evident că acest proiect de hotărâre al inițiatoarei Clotilde Armand este un proiect ilegal. De 
altfel, este important de menționat și faptul că exproprierea se impune cu necesitate numai atunci când 
nu există soluții pentru evitarea ei. Însă în acest caz, așa cum am arătat mai sus, există soluție pentru 
evitarea ei, întrucât proprietarul și-a depus actele în vederea consolidării și restaurării imobilului la 
Administrația Municipală pentru Consolidarea Clădirilor cu Risc Seismic încă din anul 2019 și urmează 
să suporte integral costurile aferente acestor lucrări, însă primarul Clotilde Armand, împreună cu 
primarul Nicușor Dan, luptă în mod abuziv și cu rea credință să exproprieze ilegal acest imobil pentru 
a-l scoate la licitație și pentru a-l vinde acoliților lor, așa cum au declarat public de nenumărate ori și nu 
pentru o cauză de utilitate publică, așa cum prevede art. 44 alin. (3) din Constituție. În concluzie, stimați 
consilieri, vă solicităm să nu votați acest proiect de hotărâre ilegal și vă mulțumesc pentru sprijinul legal 
ce  ni-l veți acorda. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Avem un număr de întrebări. 
Domnul Păiuși! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Da, stimate domn, ați afirmat că primarul 
Clotilde Armand împreună cu primarul Nicușor Dan vor să exproprieze ca ulterior să dea acest 
monument, înțeleg, acoliților. Cine sunt, mai precis, acești acoliți cărora cei doi primari doresc să le dea 
cumva acest monument? Ne puteți spune și nouă, că chiar suntem curioși? Acoliții, cine sunt acoliții? 

Domnul Copăcean Paul Sorin - reprezentant prin notariat al domnului Sică Pușcoci: Mă gândesc 
că dumneavoastră ar trebui să aveți informații mai precise... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Nu, nu le am. Eu nu știu cine sunt acoliții 
domnului primar general Nicușor Dan și ai doamnei Clotilde Armand. 

Domnul Copăcean Paul Sorin - reprezentant prin notariat al domnului Sică Pușcoci: Atunci aveți 
cunoștință de faptul că acesta a declarat public că... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Acesta fiind primarul Nicușor Dan, 
primarul general...  
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Domnul Copăcean Paul Sorin - reprezentant prin notariat al domnului Sică Pușcoci: Nicușor Dan, 
primarul general. Da, primarul Nicușor Dan a declarat că va scoate la licitație aceste clădiri pe care le 
va renova. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Le va renova și ulterior le va da unor 
acoliți... 

Domnul Copăcean Paul Sorin - reprezentant prin notariat al domnului Sică Pușcoci: Le va scoate 
la licitație, dar este evident că intențiile nu sunt cele mai bune sau că este de rea credință tot acest demers, 
deoarece clădirea nu mai are calitatea de monument istoric. Nu avem ordin de ministru și avem și 
hotărârea instanței care a anulat toate actele clasării. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1:  Noi nu avem această hotărâre. Eu am niște 
avize aici care sunt perfect valabile... 

Domnul Copăcean Paul Sorin - reprezentant prin notariat al domnului Sică Pușcoci: Stimate 
domn, am trimis materiale de informare tuturor consilierilor din această sală. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Am înțeles. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Ca informare, Consiliul 
Local al primit în această dimineață, dacă nu mă înșel, sau ieri seara de la Ministerul Culturii un răspuns. 
Dânșii spuneau că atâta timp cât în Monitorul Oficial nu este trecută o declasificare, ea nu este efectuată.
  . 

Domnul Copăcean Paul Sorin - reprezentant prin notariat al domnului Sică Pușcoci: Da, dar nu 
avem nici ordin de ministru! Și avem și o hotărâre a instanței, asta vreau să vă spun. Și asta vreau să 
înțeleagă toată lumea. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Sigur. Mulțumim. Eu vă spun ce s-a 
răspuns de la Ministerul Culturii. 

Domnul Copăcean Paul Sorin - reprezentant prin notariat al domnului Sică Pușcoci: Sigur, este în 
ordine. Am înțeles. Vă mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Tudose, vă rog! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Bună ziua! 

Domnul Copăcean Paul Sorin - reprezentant prin notariat al domnului Sică Pușcoci: Bună ziua! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Doresc să vă întreb următorul aspect. Vreau să mă asigur că am 
înțeles  bine. 

Domnul Copăcean Paul Sorin - reprezentant prin notariat al domnului Sică Pușcoci: Da, este în 
ordine. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Dumneavoastră reprezentați proprietarul clădirii, da? 

Domnul Copăcean Paul Sorin - reprezentant prin notariat al domnului Sică Pușcoci: Da, sunt 
mandatar, da. 
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Domnul Cristian-Adrian Tudose: Cine este în acest moment proprietarul clădirii? Cum se numește 
domnul respectiv? 

Domnul Copăcean Paul Sorin - reprezentant prin notariat al domnului Sică Pușcoci: Pușcoci Sică. 
Profesorul Pușcoci Sică. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Bun. Mulțumesc mult. Atunci vreau să mă lămuriți și pe mine cu 
următorul aspect. Documentul urbanistic oficial care atestă calitatea de proprietar asupra unei clădiri 
este, așa cum bine cunoașteți, cartea funciară. Înscrierea dreptului de proprietate se face la cartea 
funciară. Noi, comisia de urbanism, sunt în cadrul comisiei de urbanism, și dacă doriți să continuăm 
această discuție, cu drag vă fac o invitație în cadrul comisiei de urbanism cu toate documentele să vedem 
exact despre ce e vorba, avem un extras al Cărții Funciare 230806, obținut în luna decembrie. În această 
carte funciară apare ca unic nume numele de Veselovschi Valentin. Nu-mi apare sub niciun fel de formă 
numele domnului Pușcoci. Cu tot respectul, țin să vă menționez că atât eu, cât și colegii consilieri ținem 
să votăm, indiferent care va fi votul nostru, doar lucruri care țin de deplina legalitate. Vi se pare normal 
și vă întreb cât se poate de onest, ca în momentul  în care spuneți că reprezentați proprietarul acest 
proprietar să se regăsească în cartea funciară înregistrat? Și vorbesc de o carte funciară, de un extras de 
carte funciară scos în decembrie, pe 15 decembrie 2021. Deci mult după datele pe care le-ați enumerate 
dumneavoastră. În afară de faptul că cunosc povestea din media a clădirii, cu plusurile și minusurile ei, 
nu discut de acuzațiile pe care le-ați adus și nici nu o să vreau să fiu amestecat în discuțiile dintre Primăria 
Capitalei și Primăria de sector, țin doar să menționez că votul meu va fi condiționat de decizia 
Ministerului Culturii și a Direcției de Cultură. Este, din acest punct   de   vedere, este un document valid 
care ni s-a transmis și pe care aveți posibilitatea să-l contestați și ulterior să vă reprezentați în fața 
Consiliului dacă va fi cazul și, totodată, aș dori să mă lămuriți de ce nu figurează numele domnului 
Pușcoci în extrasul de carte funciară, dânsul, așa cum susțineți dumneavoastră, fiind proprietarul clădirii. 
Pentru că, sincer, am văzut  în materialele pe care ni le-ați transmis nouă că domnul Sile Pușcoci își 
trece ca adresă… 

Domnul Copăcean Paul Sorin - reprezentant prin notariat al domnului Sică Pușcoci: Domnul 
Sică… 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Sică… mă rog, îmi cer scuze. Domnul Sică Pușcoci își trece ca 
adresă Kiseleff 35-37, dar ca să-și treacă ca adresă în buletin domiciliul la o a numită adresă trebuie să 
prezinte actele de proprietate. Deci ceva nu se leagă, nu știu, nu-mi dau seama, repet, nu vreau să fac 
niciun fel de acuză către nimeni, dar ceva nu se leagă, ceva nu stă așa cum trebuie. Dacă  puteți să-mi 
dați și mie niște lămuriri în sensul acesta, v-aș rămâne recunoscător. Vă mulțumesc. 

Domnul Copăcean Paul Sorin - reprezentant prin notariat al domnului Sică Pușcoci: Ok. Bun. Cu 
privire la dreptul de proprietate, cu privire la întabularea dreptului de proprietate, nu este absolut nimeni 
obligat sau nu există nicio prevedere legală care să oblige un proprietar să-și întabuleze dreptul. Sunt 
atâtea imobile și atâția proprietari care încă nu și-au intabulat dreptul, dar asta nu înseamnă că nu au un 
titlu de proprietate și că nu sunt proprietari. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnule Tudose, o secundă! 
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Domnul Cristian-Adrian Tudose: Legea spune că ai obligația, după dobândirea unui imobil, indiferent 
de forma de dobândire, cu un contract de vânzare-cumpărare, inclusiv  succesiune, să-ți intabulezi în 
termen de 30 de zile, imobilul la Direcția de Taxe și Impozite, în vederea exercitării impunerii fiscale. 
Deci, atâta timp cât există această obligație legală, nu înțeleg afirmația dumneavoastră. Deci, să înțeleg 
că proprietarul, domnul Pușcoci, nu și-a întabulat imobilul? Asta e o chestie foarte gravă pe care ne-o 
spuneți, pentru că, repet, pe cartea funciară nu figurează dânsul, dumneavoastră îmi spuneți acum că nu 
și-a intabulat dreptul de proprietate…deja încep să fie niște lucruri care nu se leagă. Aș dori, repet, nu 
vreau să monopolizăm ședința asta pe subiectul Casa Miclescu. Veniți în comisia de urbanism, haideți 
să discutăm cu toate documentele așa cum ni le-ați trimis și așa cum mai avem și noi alte documente, 
discutăm cu ele și, bineînțeles, în momentul în care totul este lămurit… oricum, ținând cont de planul 
doamnei Primar, asta ca să vă liniștesc într-un fel, să nu credeți că… eu sunt de la PSD, ca să înțelegeți… 

Domnul Copăcean Paul Sorin - reprezentant prin notariat al domnului Sică Pușcoci: Am înțeles. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Sunt de la ăia negri. Deci noi nu susținem exproprierile pe care le 
dorește doamna Primar, întrucât înseamnă să folosim banii cetățenilor sectorului 1 ca să cumpărăm niște 
lucruri care ajung la capitală. Deci sunt destul de multe lucruri de făcut în sectorul 1 cu banii cetățenilor 
sectorului 1 ca să nu ajungem să îi dăm pe lucruri pe care nici măcar nu avem capacitatea de a le avea 
noi în patrimoniu, noi neavând patrimoniu. Dar asta v-am spus-o doar ca să vă lămuresc că nu este o 
chestie personală, nici cu dumneavoastră, nici cu domnul Pușcoci. E o chestie pur și simplu de legalitate. 
Vreau să știu și eu când se prezintă cineva să vorbească despre o proprietate, aș prefera să fie din punct 
de vedere legal, proprietarul legal, și să poată să dovedi acest lucru cu acte în regulă. Vă mulțumesc și 
îmi cer scuze dacă.... 

Domnul Copăcean Paul Sorin - reprezentant prin notariat al domnului Sică Pușcoci: Și eu vă 
mulțumesc și în vederea unui răspuns, eventual vă putem trimite pe mail  un răspuns detaliat la această 
problemă. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnule Tudose, ca idee, 
ce spuneți dumneavoastră, e vorba de înregistrarea la Taxe și  Impozite, la   DGITL,   acel   lucru    într-
adevăr se face, dar nu este același lucru cu întabularea la cartea funciară. Atâta tot. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Înseamnă că nici la DITL… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Asta nu știu. Bun. Avem pe domnul 
Podaru, după aceea doamna Grigorescu. Domnul Podaru! 

Domnul Dan-Niculae Podaru: Da, este o situație litigioasă. Comisia de cultură nu și-a dat avizul pentru 
acest proiect. Există și alte clădiri extrem de valoroase, de patrimoniu, care nu se află în litigiu în acest 
moment. Dacă primăria are un plan de achiziții și de investiții pe termen lung, spre exemplu, discutam 
cu colegele din comisia de cultură, există o grădiniță într-o clădire pe Dorobanți unde se platește o chirie 
destul de mare. Este o clădire frumoasă, de patrimoniu și cu utilitate importantă. Putem achiziționa astfel 
de clădiri sau astfel de terenuri în zone rezidențiale sau în zone centrale, unde putem să edificăm clădiri, 
școli, grădinițe  atât de utile. Până în momentul în care justiția nu se pronunță   într-o manieră definitivă 
și nu aflăm exact ce se întâmplă cu astfel de clădire nu cred că este rolul, nici momentul ca primăria și 
consilierii să se implice într-un alt scandal și într-o altă criză. Vă mulțumesc mult. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Grigorescu! 

Doamna Alina-Cristina Grigorescu: Voiam doar să clarific. Transferul dreptului de proprietate asupra 
unui imobil în România se poate realiza doar prin înscris autentic, indiferent de modul de transmitere, 
că e contract de vânzare-cumpărare, schimb, vânzare de drepturi litigioase, moștenire, orice tip de 
transfer de drept de proprietate se realizează doar prin înscris autentic, semnat în fața notarului, iar 
potrivit legii, notarul are obligația să facă înscrierea în cartea funciară. Deci modificarea în cartea 
funciară nici măcar nu o face proprietarul, cel care dobândește, ci este obligația notarului și se face în 
toate cazurile. Și în afară de acest aspect, voiam să mai clarific, de fapt să atrag atenția că dacă, așa cum 
susține colegul  consilier Tudose, așa numitul proprietar nu este înscris nici la Direcția de Taxe și 
Impozite, înseamnă că nici impozit nu plătește de atâția ani. Și atunci cred că cel mai bine ar fi să 
discutăm totuși cu proprietarul. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Dacă nu mai sunt alte puncte 
de vedere, îi mulțumim domnului Copăcean. 

Domnul Copăcean Paul Sorin - reprezentant prin notariat al domnului Sică Pușcoci: Și eu vă 
mulțumesc și vă doresc succes la lucrările ședinței de consiliu. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim frumos. Dragi colegi, vă 
propun să mergem mai departe către votarea ordinii de zi. Domnul Gheorghe, știu că întrebaseră-ți mai 
devreme… mai doriți scoaterea unui proiect, da sau nu? Vă rog! 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Aș dori scoaterea de pe ordinea de zi a proiectului care ține de 
aprobarea organigramei Companiei de Investiții. De ce? Pentru că este un proiect care nu respectă 
prevederile legale. Vă voi citi, este vorba despre art.4 alin. (1) din OUG 109/2011 prin care se prevede 
că autoritatea publică tutelară și Ministerul Finanțelor Publice nu pot interveni în activitatea de 

administrare și conducere a întreprinderilor publice. Deci este foarte clar, nu are ce căuta Consiliul 
Local să voteze reorganizarea Companiei. Aceasta se face în CA sau AGA, conform statutului. Deci 
acest proiect nu este legal, nu putem vota pe ceva ce nu este legal, iar doamna Primar ar fi corect să îl 
retragă de pe ordinea de zi. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Inițiatorul este Primarul. 
Deci dacă doamna Primar sau domnul Păiuși doresc să-l scoată de pe ordinea de zi le dăm această 
posibilitate legală. 

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Dacă doamna Primar nu dorește, mai are 
timp până ajungem la proiect. Dacă dorește să vină să-l retragă bine, dacă nu, este evident că un proiect 
care nu intră în capacitățile legale ale consiliului să fie votat nu poate fi votat. Separat, am primit acum 
o decizie a primarului Armand, o solicitare de retragere a Proiectului de hotărâre privind declararea 
obiectivului de investiții ”Promenada Verde”, proiectul K2-377, înscris la poziția 13. Nu știu de ce a 
ales acest lucru, dar oricum… Bun. Atunci… mai avem pe domnul Jurubiță. Vă rog! 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Mulțumesc. Avem o interpelare pentru doamna Primar. Dar se 
pare că doamna a plecat după 30 de minute, cum face de obicei. Din acest motiv o să-l întreb pe domnul 
Viceprimar. Noi am făcut o interpelare către Primăria Sectorului 1 și către doamna Primar, înregistrată 
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cu nr. 68349/29.12.2021 la care nu am primit niciun răspuns nici până astăzi. Din acest motiv aș vrea 
să-l întreb pe domnul Viceprimar, că sunt nevoit dacă nu am primit un răspuns scris să întreb în Consiliu, 
este adevărat că în anul 2021 au existat foarte multe detașări din Primăria Sectorului 1 către Ministerul 
de Externe? Mulțumesc. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Din păcate nu pot să vă dau acest răspuns 
pentru că nu-l cunosc. Mi-am notat adresa, 68349/29.12.2021, conform căreia dumneavoastră întrebați 
dacă au existat din cadrul Primăriei detașări către ministere. Detașări. Păi, detașările nu se fac de către 
primar. Funcționarul public are această posibilitate să solicite… detașările sunt, cum să spun eu,  
funcționarul are această posibilitate. Nu primarul spune ”Pe tine te detașez colo sau colo”. Sau alta este 
întrebarea pe care dumneavoastră o puneți? Vă rog… 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Noi am întrebat, în primul rând, câte detașări s-au făcut de la 
Primăria Sectorului 1 către Ministerul de Externe și cred că cel mai ușor ar fi să vină cineva de la Resurse 
Umane să ne răspundă acum. Nu să primim un răspuns pe care oricum nu l-am primit și a trebuit să 
venim aici să spunem încă o dată. Suntem în timpul programului. Este patru fără zece. Cred că ar putea 
veni cineva. Doamna Secretar, e posibil să vină cineva de la Resurse să ne răspundă? 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul consilier, nici unul dintre 
colegii mei de la compartimentele enumerate nu sunt în subordinea Secretarului și nu am calitatea de a-
i invita. Legiuitorul permite acest lucru doar primarului, în calitate de conducător al instituției. Nu pot 
să-mi arog atribuții care nu sunt ale secretarului general, conform legii, îmi cer scuze. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. De altfel, încă o dată fac 
această cerere, în calitate de președinte de ședință al Consiliului Local. Rog directorii din primărie să fie 
prezenți la aceste ședințe de consiliu. Rog, de asemenea, ca răspunsurile să fie date, răspunsurile la 
întrebările consilierilor locali, să fie date în termenul legal, adică, în majoritatea cazurilor,  în 10 zile,  
conform Codului administrativ, și în alte câteva cazuri în 30 de zile, pe Legea transparenței 
informaționale. Nu înțeleg de ce nu se întâmplă acest lucru. Și eu am pe tema Cartierului Aviației acel 
proiect cu fotovoltaice și pompe de căldură, de o lună și jumătate aștept un răspuns. Înțeleg că el a fost 
redactat, dar primarul a ales să nu mi-l transmită, încălcând încă o dată Codul administrativ. 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Scuze. Tot ce pot să fac este să revin 
mâine, să verific stadiul lucrării, din perspectiva Registraturii și a monitorizării răspunsurilor la 
interpelări. Asta voi face, cu siguranță. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Jurubiță? 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Ok. Cum ați spus și dumneavoastră, domnule Președinte, trebuia 
să fie cineva care să ne răspundă aici, dacă n-a fost răspuns în scris. Dar se pare că este o practică care 
se folosește destul de des: lipsa unui răspuns la orice fel de întrebare. Și nu doar noi pățim asta, ci și 
cetățenii, din păcate. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Așa este. De altfel, vreau să 
atrag atenția Primarului că are obligația legală, dată fiind întrebarea consilierului local în ședință, are 
obligația legală de a-i răspunde oficial până la următoarea ședință de consiliu. Doamna Porumb! Pe tema 
aceasta? 
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Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Da, are legătură cu subiectul și de aceea am 
vrut să intervin. Am și făcut o solicitare zilele trecute, ca la această ședință să fie prezenți directorii care 
au proiecte pe ordinea de zi, așa cum ar fi normal. Din nou, văd un singur reprezentant aici, în sală. 
Revin, din păcate, domnule Viceprimar sunteți aici în sală, doamna Primar nu e prezentă, poate ne aude, 
nu e un moft ca directorii să fie prezenți în sală. E o necesitate. Așa cum am spus mereu, uitați, sunt 
probleme, sunt întrebări ale Consiliului Local. Degeaba venim cu această declarație că primăria este de 
sticlă, în momentul în care în ședințele de consiliu locali se întâlnesc doar consilierii și nu pot adresa o 
întrebare niciunui director din această primărie. Doamna Secretar, un singur lucru dacă puteți să îmi 
confirmați. La solicitarea mea, punctual, doamna Primar trebuia să dea acordul directorilor ca ei să fie 
prezenți astăzi? 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Interpelările se adresează, în 
exclusivitate, primarului și numai primarul dispune prezența subalternilor în cadrul ședințelor. 
Modalitatea pe care eu v-am spus că o permite legea este ca în cadrul comisiilor să puteți invita, deci 
legiuitorul vă permite direct ca la nivelul comisiilor să invitați colegi din aparat sau din instituții în a vă 
acorda relațiile de care aveți nevoie în exercitarea mandatului și în vederea avizării. Iar în ceea ce 
privește răspunsurile, vreau să vă spun că nu… chiar Ordonanța 27/2002 la art. 13 prevede în mod expres 
faptul că semnarea oricărui răspuns se face de către conducătorul autorității sau instituției publice sau 

de persoane împuternicite de acesta. În cadrul Primăriei Sectorului 1 nu există împuterniciri, decât strict 
cu privire la urbanism și cadastru pentru domnul viceprimar Oliver Păiuși. În rest, toate răspunsurile 
care se dau și dumneavoastră, în calitate de consilieri, și cetățenilor se dau exclusiv pe ultima semnătură 
a conducătorului instituției. Este prevedere din  2002. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Mulțumesc frumos. Deci avem din nou 
confirmarea că, de fapt, nu directorii sunt cei care nu își doresc să fie în această ședință alături de noi ci 
faptul că nu sunt lăsați să vină de către Primarul Sectorului 1 în ședință pentru a răspunde întrebărilor. 
Am înțeles. Eu nu știam ce prevede legea… 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Asta este prevederea legală. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Da, da. Am înțeles. Mulțumesc. 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Dar puteți invita în cadrul comisiilor, 
cum de altfel, țin minte că la un moment dat se întâmplau lucrurile. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Într-adevăr, au mai fost chemați și în acest 
mandat în comisii, dar sunt situații și discuții care apar punctual aici, neprevăzute, și ne-ar fi de mare 
ajutor dacă în continuare ar fi prezenți. Mulțumesc mult. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Plus că apar amendamentele 
consilierilor. Ar fi bine să poată pune întrebări direct directorilor pe acele proiecte în cauză. Domnul 
Tudose, tot pe acest subiect! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da, doresc să-l întreb pe domnul Păiuși cât mai suntem obligați să 
suportăm această sfidare și această anarhie impusă de doamna Armand? Țin să aduc aminte că a solicitat 
Consiliul, în majoritate, nu în integralitate, demisia unui dintre directorii de la ADP, care ascunzându-
se în spatele doamnei Primar, nici acum nu a binevoit să ia act de solicitarea Consiliului. E bine merci 
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acolo. Țin să aduc aminte, și aici cu părere de rău, față de domnul Președinte, că am solicitări care au 
depășit trei luni de zile, față de o lună și jumătate cât spunea domnul Președinte: Comisia votată prin 
Consiliu cu doamna Trandafir, Comisia BRAI-CATA, sunt multe, care, cum să spun, deja s-a pus praful 
pe ele, într-o sfidare absolut irațională și ilegală a doamnei Primar față de tot ce înseamnă Consiliul 
Local, cetățeni, lege, Cod administrativ. Degeaba scrie în Codul administrativ că se răspunde într-un 
termen de.., se răspunde după cheful și după placul doamnei Primar. Degeaba solicită doamna 
Viceprimar prezența directorilor în sala de consiliu, așa cum bine știți și dumneavoastră și ar trebui să 
știe și doamna Primar câte ședințe a fost prezentă în mandatul trecut, nu foarte multe, că directorii erau 
prezenți, veneau, deci nu era niciun fel de problemă, erau de fiecare dată când aveam nevoie de ei. De 
la toate departamentele.… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Haideți să concluzionăm, vă 
rog! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da, vreau să întreb și eu: Cât mai suntem obligați să suportăm 
această sfidare? Vine, stă 30 de secunde și pleacă. Ce suntem? Suntem otrepele… Ce suntem? Nu știu, 
chiar mă simt sfidat să pierd timpul în Consiliu, în interesul cetățenilor care ne-au votat, încercând să 
rezolvăm lucruri pe care nu avem posibilitatea să o facem în absența sfidătoare exact a  celei care trebuie 
să ne răspundă, a doamnei Primar. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Părerea mea, domnule Președinte, este 
să… (neinteligibil din cauza sistemului de înregistrare audio defectuos)…știți legea, vă rog să chemați 
atunci la aceste ședințe ale comisiilor de specialitate toți directorii care sunt implicați în proiectele pe 
care le avem. V-aș ruga mult să faceți lucrul ăsta dacă este posibil, pentru că totuși convocarea unei 
comisii cu un sfert de oră înainte de începerea ședinței, nu este cumva legal. V-aș ruga mult, dacă se 
poate... (neinteligibil din cauza sistemului de înregistrare audio defectuos)... Domnul consilier Tudose, 
răspunsul... (neinteligibil din cauza sistemului de înregistrare audio defectuos)… Doamna Primar este 
autoritate aici și doamna Primar are… (neinteligibil din cauza sistemului de înregistrare audio 
defectuos)... Dacă aveți ceva de spus și ați făcut în scris, înțeleg, toate aceste demersuri, deci... 
(neinteligibil din cauza sistemului de înregistrare audio defectuos)... Vă rog mult teatrul lăsați-l în altă 
parte. Dacă aveți, mergeți la stand-up. Faceți acolo tot ce considerați dumneavoastră. Poate aveți și 
succes, câștigați și niște bănuți frumoși, e recomandarea pe care v-o dau cu prietenie... (neinteligibil din 
cauza sistemului de înregistrare audio defectuos)... stați să vă expuneți este problema domnului 
Președinte de ședință. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Să știti că nici conceptele de 
comunicare numite "red herring" pe care îl tot folosește primarul Sectorului 1 nu  reprezintă în vreun fel 
un respect sau o stimă arătată acestui consiliu. Dânsa constant se folosește de aceste teorii... (neinteligibil 
din cauza sistemului de înregistrare audio defectuos)... subiect să îți spună... (neinteligibil din cauza 
sistemului de înregistrare audio defectuos)... de altfel care cam include mult fake news... (neinteligibil 
din cauza sistemului de înregistrare audio defectuos)... comisiile.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși  - Viceprimar al Sectorului 1: Dacă se poate.  
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Dar știți foarte bine că primarul acestui 
sector alege tot timpul să ne dea... (neinteligibil din cauza sistemului de înregistrare audio defectuos)... 
nici înainte ce dorește să pună pe ordinea de zi. Drept urmare, dacă ar fi fost să facem cum ziceați 
dumneavoastră, ordinea suplimentară am primit-o aseară la o oră târzie. Acele cinci proiecte n-ar fi 
trebuit să intre astăzi în discuție pentru că n-au fost comisiile, da? Încă o dată, haideți să avem un pic de 
respect mai întâi din partea administrației... (neinteligibil din cauza sistemului de înregistrare audio 
defectuos)... pregătind aceste proiecte, vin din tot felul de direcții și agenții și așa mai departe autorități 
sau administrații către noi și primarul să ni le dea din timp, să ne spună din timp, să ne informeze din 
timp, să ne dea aceste informații ca noi să putem să le citim liniștiți. De exemplu, pentru această ședință. 
dacă ar fi fost să citească și mă îndoiesc că cineva a citit toate aceste pagini, cred ca am trecut  de 1500 
de pagini pe care trebuia să le citim în weekend și în timpul săptămânii când... (neinteligibil din cauza 
sistemului de înregistrare audio defectuos)... Deci încă o dată, un pic de respect... (neinteligibil din 
cauza sistemului de înregistrare audio defectuos)... un pic de respect să ni se răspundă întrebărilor și 
atunci nu stăm aici două ore... (neinteligibil din cauza sistemului de înregistrare audio defectuos)... de 
acolo, de la cei care au într-adevăr și jobul și timpul full-time, pentru așa ceva să ne răspundă nouă celor 
care suntem aici, teoretic part-time, dar sunt de acord cu al doilea și un al treilea job la un loc. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: De acord, dar solicitați prezența directorilor 
în aceste comisii, vă rog! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am solicitat-o! Doamna Viceprimar 
tocmai ne-a spus că a solicitat- o și în scris... (neinteligibil din cauza sistemului de înregistrare audio 
defectuos)... 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: ... (neinteligibil din cauza sistemului de înregistrare audio 
defectuos)... noi nu avem pe cine întreba, spre deosebire de dumneavoastră care vă dați în spatele 
doamnei Primar, de fiecare dată când e baiul de a asuma sau de a răspunde la anumite lucruri care sunt 
într-adevăr de sarcina doamnei Primar… Doamne, dacă nu poate să își... (neinteligibil din cauza 
sistemului de înregistrare audio defectuos)... cineva care poate să stea să răspundă consilierilor, să 
cheme directorii. Eu înțeleg. Doamna are treabă, nu... (neinteligibil din cauza sistemului de înregistrare 
audio defectuos)... poate noi avem altă treabă, dânsa are treabă, unii pe alții ne deranjăm. Aici este 
problema. Este o sfidare care datează de un an și jumătate lipsa primarului Armand... (neinteligibil din 
cauza sistemului de înregistrare audio defectuos)... acestui sector și a consilierilor. Credeți-mă, de la 
mandatul trecut când pleca cu trollerul că pierdea avionul și știți foarte bine ce spun și dacă vreți vă dau 
și imagini, până în prezent când vine și stă 30 de secunde în sală este o sfidare fără limite a primarului 
Armand față de cetățenii Sectorului 1. Încă o dată, nu cerem nimic. Dezbatem. Poate avem dreptate, 
poate nu avem dreptate. Cum vrea să-i treacă proiectele, cum vrea să susțină proiectele, indiferent cât 
de ciudate ar fi, ca să folosesc o expresie politicoasă, dacă nu e prezentă?  Asta încerc să vă explic... 
(neinteligibil din cauza sistemului de înregistrare audio defectuos)... de atribuțiile… (neinteligibil din 
cauza sistemului de înregistrare audio defectuos)... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: ... (neinteligibil din cauza sistemului de 
înregistrare audio defectuos) … consilier personal care să se asigure de toate cerințele consilierilor. De 
altfel mi se pare o chestie de normalitate să colaborezi mult mai bine cu legislativul tău. Bun. Domnul 
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Gheorghe și haideți, vă rog frumos, să încercăm să închidem această serie de întrebări să mergem către 
ordinea de zi. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Da, asta era și rugămintea mea, împreună cu rugămintea să nu mai 
mințim în consiliu și totuși să ne respectăm unii pe alții. Că văd că se spun foarte multe vorbe. Se joacă 
un ping-pong între primar și viceprimar. Primarul care iese și spune că reprezentant este domnul Păiuși, 
domnul Păiuși care spune că întrebați-o pe doamna Primar. Bun, haideți să nu ne mai învârtim pe aici 
pe după deget si să ne apucăm să și facem treabă. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Oianu. Aveți 
cuvântul! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Mulțumesc. Da, în primul rând ca să schimbăm un pic subiectul să 
ieșim din demagogie și politicianism, aș vrea să vorbim despre școli. Tonitza! Tonitza în continuare este 
într-o situație critică, în sensul că la noua clădire, după ce ni s-a promis în septembrie că va fi gata în 
octombrie, din octombrie nu a mai lucrat nimeni până la sfârșitul anului și acum, la începutul anului, au 
început din nou să lucreze un pic. Domnul Păiuși i-a promis reprezentantei care a venit aici în Consiliu 
din partea părinților că va fi gata la sfârșitul lui ianuarie. Nici o șansă să fie gata la sfârșitul lui ianuarie, 
deci dacă poate domnul Păiuși să ne mai dea niște detalii să ne spună când poate să promită din nou ceva 
despre această școală într-o situație dramatică din toate punctele de vedere. E o școală vocațională în 
care copii au nevoie să studieze în laboratoare și în ateliere. Asta este o problemă foarte urgentă. A doua 
tocmai ce am primit-o pe mesaj, Școala 6. La fel, de un an de zile acolo nu se mai întâmplă într-o clădire 
nimic. Copiii se scoală la 6 dimineața, la 7 merg cu autobuzul ca să învețe în altă parte. Părinții sunt 
disperați. La fel lucrurile sunt în aer. Astea sunt cele două întrebări la care domnul Păiuși poate are 
bunăvoința să ne răspundă, încercând poate să nu mai atace fără motiv și poate să uite acest cuvânt pe 
care văd că și l-a primit pe mesaj astăzi, teatrul. Domnul Păiuși, teatrul nu are nici o legătură cu ce se 
întâmplă aici. Ce se întâmplă aici e de-a dreptul teatrul antic, dramă, tragedie pentru cetățenii Sectorului 
1. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Regalia! 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Multumesc. Mulțumesc domnul Oianu că ați început cu Tonitza 
că asta era prima întrebare. A doua întrebare. Pe domnul Păiuși vreau să îl întreb când se vor termina 
lucrările la Școala 17, pardon, Pia Brătianu, pentru că acolo s-a început igienizarea unor grupuri sanitare 
și lucrarea trenează, trenează din septembrie. Trei: Eu am participat începând cu 29 decembrie 2020 la 
toate ședințele de consiliu. Nu am cunoștință ca anul acesta să fi aprobat proiectul ”Educație pentru 
viață”, poate dumnevoastră, colegi, știți de el. Ieri am fost sunată de către două directoare de școală 
generală să mă întrebe dacă știu care este suma alocată pentru masa de prânz pentru elevi, pentru că 
astăzi la ora 1 a avut loc în incinta primăriei o ședință la care au fost convocați, pe email și spune așa: 
Vă informăm că în Sectorul 1 al Municipiului București va demara, eu vă citesc, nu greșesc. Deci vă 

informăm că în Sectorul 1 al Municipiului București vor demara procedurile care stau la baza, fără … 
implementării programului ”Educație pentru viață”, conform specificului de atribuire extras... 
(neinteligibil din cauza sistemului de înregistrare audio defectuos).., respectiv servicii de asistență 

pedagogică și administrative în învățământ, necesare pentru desfășurarea activităților educative, vă 

invităm să participați la întâlnirea ce va fi organizată joi, 20 ianuarie, ora 13, în sediul primăriei sus 
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la mansardă, în vederea stabilirii principalelor coordonate cu privire la organizarea și desfășurarea 

activităților care stau la baza desfășurării în condiții optime a programului ”Educație pentru viață”  în 

cel de-al doilea semestru al anului 2021-2022. Participanți la discuție cei doi operatori care au câștigat 

licitația…, Măi fraților, noi nu am aprobat proiectul și licitația s-a făcut pe SICAP? Eu vă întreb, Eu m-
am arătat în necunoștință de cauză și fetele au înțeles că nu am fost probabil în sala de consiliu când s-a 
votat acest proiect. Da, e un proiect inițiat de PSD în urmă cu patru ani, E foarte bun, dar ca să facem o 
licitație și să avem deja doi câștigători care se plimbă prin școlile sectorului 1, să spună că au câștigat 
licitația fără ca acest proiect să treacă și să fie bugetat, cred că nu e bine. Domnul Păiuși, ce spuneți? Eu 
vă spun, sunt cadru didactic, nu-s economist, nu jurist, dar mie nu-mi sună rotund. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Păiuși! 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Nu că mai am.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: A, mai aveți? Ok. 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Stai ca mai am! Eu le iau încet. Da vreau sa răspundă de la asta. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Păiuși. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Doriti să vă răspund la un proiect inițiat de 
către colegii noștri, grupul PSD, acum ceva timp, votat în Consiliul Local? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Când? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: În 2018, greșesc cumva? Da, și ce doriți 
să vă spun? Deci e un proiect aprobat în Consiliul Local. Este o hotărâre de consiliu local, este o lege 
locală.  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: 2018. Nu e votat pentru anul ăsta. Îmi pare rău, eu la asta vă 
întreb. Eu știu că anual, anual se votează așa ceva. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Păiuși! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Da! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Tudose zice că cunoaște 
subiectul, dacă vreți… 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Da, vă rog, domnul Tudose!  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da, sunt inițiatorul acestui proiect, am fost inițiatorul acestui proiect 
și într-adevăr, da, este un proiect al PSD-ului. Este un proiect care a funcționat foarte bine și se face 
anual o updaptare, în funcție de indicele prețurilor, de necesitățile fiecărei instituții în parte și se trecea, 
aduceți-vă aminte că am trecut acest proiect în mandatul trecut, la fiecare an se vota ce școli intră în 
program, ce necesități au, adică sub forma aceasta. Nu spun că ne-am fi opus, culmea, ca să vedeți 
”absurdistanul” situației, era o hotărâre la care în mod cert exista unanimitate, nu s-ar fi opus nimeni 
pentru o masă caldă elevilor, însă a respecta legalitatea… Știți, încă o dată, drumul spre iad e pavat de 
bune intenții. Faptul că nu se respectă legea nu scutește sub nici un fel de formă modul în care se 
abordează un proiect. Deci acest proiect ar fi trebuit să fie supus atenției Consiliului Local privitor la 
sumele alocate pentru masa caldă a elevilor, privitor la cererile care să vină din partea unităților de 
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învățământ pe numărul de elevi. Cum facem? Cum s-a ținut această… pe ce date? Pentru că datele de la 
an la an, numărul elevilor se schimbă, crește, scade, sunt alte componente. Asta încerc să vă spun și dacă 
tot mă aflu aici vreau să vă întreb, aveți cumva idee de o notă internă dată în data de 17.01.2022 cu 
numărul 41417? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Mi-a luat-o și pe asta! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Prin care, eu înțeleg că doamna Primar se află în război cu 
Romprestul, dar războiul doamnei Primar cu Romprestul nu înseamnă că ce se ceartă dânsa cu 
Romprestul trebuie să facem noi. Vă citez, vă citez din această notă: Prin prezenta vă aduc la cunoștință, 

în cazul în care aveți în administrare sau în folosință imobile, obligația de a asigura întreținerea 

clădirii, astfel încât aspectul general să fie cât mai îngrijit și acum are mai multe subpuncte: (…) 
exterior și interior, trotuarul de-a lungul instituțiilor menținut impecabil, fără gropi, curățat periodic, 

fără garduri sau stâlpi în stare proastă. Ce vă imaginați că o să se ducă profesorii, directorul unității de 
învățământ, copiii să măture strada? Domnul Păiuși, se făcea chestia asta pe vremea lui Ceaușescu. Se 
numea muncă patriotică. Eu știu că doamna Primar are niște viziuni de stânga extremiste, dar asta, 
apropos că noi suntem acuzați că suntem de stânga, dar asta deja duce în cu totul altă latură. Deci, cum 
să scoți profesorii să măture trotuarele? Asta scrie negru pe alb. Pe cine scoți, că femei de serviciu în 
școli n-avem, paznici n-avem, profesorii se chinuie și încearcă să își facă datoria cât pot în niște condiții 
extrem de vitrege? Asta întreb, cum dați o asemenea notă internă pe care o dați către toate direcțiile 
Primăriei? Chiar nu știu, a înebunit toată lumea? Ce să facă? Dar dacă e o groapă, s-a creat o groapă în 
fața Liceului Iorga, ce faci? Iese directorul, directoarea să o astupe? Cu ce, cu maia, cu... nu știu, ce 
pune? Spuneți-mi și mie! Nu, poate sunt eu greșit, nu știu, dar cu nota asta internă  care va ajunge la 
presă, cum credeți dumneavoastră că putem să ne prezentăm în fața cetățenilor? Dacă profesorii curăță, 
tot mătură trotuarele și astupă gropile, când ne mai învață copiii noștri? Când mai fac orele de program? 
Da, știu, sunt offline. Da, sunt acasă și atunci pot să vină profesorii între timp să dea cu mătura. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Haideți, haideți, vă rog să 
concluzionăm. Domnul Păiuși! O secundă, vă rog! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Da, cred că… domnul consilier, cred că ați 
înțeles greșit textul. Se referă nu la întreținere, nu că se duc să facă curățenie sau să astupe o groapă, 
cum ați spus dumneavoastră, cu maia, ci trebuie,  dacă se constată ceea ce ați spus dumneavoastră, 
mizerie sau o distrugere a bunului public în zona respectivă directorul, prin aparat, are sarcina să... 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Care aparat...? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: ... să informeze direcțiile care trebuie să 
rezolve aceste probleme. De exemplu, trotuarul să zicem că este la Administrația Domeniului Public. 
Trebuie să anunțe ADP-ul că în zona respectivă trotuarul este deteriorat sau orice altceva și evident că 
lucrul ăsta se face de către conducerea instituției respective. Nu se duce directorul să astupe groapa. E 
hilar să spuneți lucrul ăsta, vă rog. Deci, eu zic sa citiți cum trebuie textul respectiv ca să înțelegeți exact 
sensul acelor cuvinte, acelor fraze. Mulțumesc! 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Haideți, vă rog, să 
continuăm totuși. Doamna Regalia, dacă mai aveți întrebări… Doamna Haliț ne spune că va intra în 
online o oră și  va reveni după aceea. Doamna Regalia! 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Eu vă mulțumesc că mi-ați dat..., nu, nu mi-ați dat răspunsul, vă 
aștept cu răspunsul pentru proiect și vreau să vă spun referitor la această notă că este puțin probabil să 
intrați într-o grădiniță și să nu miroasă a mâncare. Este puțin probabil să intrați într-un secretariat de 
școală, care e un spațiu mic, în care să nu găsiți dosare pe jos și dosare puse, că și la dumneavoastră în 
birouri dacă mergem găsim dosare, și toate astea despre care vorbiți dumneavoastră în nota asta se pot 
face, dar cu bani. Și tencuiala și tâmplăria să fie foarte bine întreținute. Afișajul să fie realizat 
profesionist costă, pardoseala îngrijită fără mochetă improvizată sau murdară. Femeile de serviciu câte 
sunt, trei-patru la o școală de 1700, cam greu. Știți foarte bine că într-o școală avem 65 de clase. Păi, 
două pe o tură, două pe alta, cam greu să meargă să facă curat, cum spuneți dumneavoastră. Acolo ar 
trebui să..., prin bunăvoința Primăriei ca sponsori principali, cum spun eu, ar trebui niște firme de 
curățenie asigurate... Nu, eu, eu vreau lămuriri pentru că lumea sună. Nu sună la dumneavoastră, sună 
la mine. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Evident că ceea ce spuneți dumneavoastră 
este corect și este evident că conducerea unității respective are această sarcină să o ducă la îndeplinire, 
exact cum ați spus și dumneavoastră, prin contractarea unor servicii externe în vederea realizării acestor 
cerințe este... eu zic că e destul de simplu, dar… Directorii au bani, știm foarte bine lucrurile astea. Sau 
pot solicita în vederea realizării acestor obiective, așa cum spune domnul consilier Tudose, dacă sunt 
probleme legate de exterior, de întreținere, fac acest lucru fie prin aparatul de specialitate al primarului, 
fie prin alte metode pe care dânșii le au la îndemână, că de asta sunt administratori ai acelei unități. 
Acum nu pot eu să vă explic fiecare… dar cu mare drag vă răspund la ceea ce pot. Dumneavoastră  ați 
spus acolo legat de acel proiect la care a făcut referire și doamna consilier Daniela Popa, din ce sunt și 
eu informat știu că aceste contracte sunt subsecvente. Este un acord-cadru pe patru ani. Toate lucrurile 
astea au fost făcute în mod transparent prin licitație pe SICAP. Ce pot să vă spun? Dacă există o 
suspiciune a... 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Nu, eu v-am întrebat că eu nu am cunoștință în acest an de 
derulare, de aprobarea noastră, de alocare.... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Eu vă spun așa: este un acord-cadru pe 
patru ani. Noi suntem, dacă s-a întâmplat să fie aprobată în 2019 sau în 2020, nu știu vă dau și eu un 
exemplu, vă dați seama că noi venim, plecăm, da, suntem patru ani. Lucrurile astea trebuie să 
funcționeze, să aibă o continuitate, nu să fie blocate de o hotărâre de consiliu local și asta pot eu să vă 
răspund.  Dacă acest contract-cadru este pe patru ani și se fac contracte subsecvente, totul e ridicat în 
mod profesional pe SICAP, ăsta este rezultatul. Mai mult de-atât... 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: N-am zis. Cred că și în mesaj dacă ați fi… cine a făcut mesajul, 
dacă scria în conformitate cu acordul-cadru era... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Păi, asta spune. 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Nu, nu scrie. 
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Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Acord-cadru pe patru ani, contracte 
subsecvente... 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Nu, nu, în mesajul dat școlilor... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Scuzați...  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Și atunci eu nu vă mai întrebam nimic. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Am înțeles. 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Că eu n-am… efectiv n-am știut să spun. La grădinița de vară 
am știut sumele pentru că… 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Uitați, școlile au firme de curățenie. Ce 
pot să vă spun mai mult? Sunt contracte încheiate... 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Unele... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Doamnă, de sarcina asta… eu am înțeles, 
de sarcina asta trebuie să se ocupe conducerea școlii. Sunt contracte încheiate pentru, cum se spune, 
femei de serviciu, mă rog, servicii de curățenie le spun eu, pentru îngrijitoare. Sunt. Mai mult de atât... 
Păi fac… Deci, încă o dată, repet, noi avem această sarcină în calitate de administratori ai acestor 
imobile, avem această obligație să urmărim întreținerea lor. Mai departe sarcina asta trebuie dusă la 
îndeplinire de către conducătorii acelor unități. Acolo unde sunt necesare fonduri dânșii le cer, vin cu 
ele în fața Consiliului Local, dumneavoastră le aprobați. Asta este procedura. O cunoaștem cu toții. Mai 
mult de atât... 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Bun. Și vă mai rog frumos ceva. Să nu mai avem practica aceea 
ca școlile tot să facă solicitări, solicitări și să se adune teancul de solicitări, pentru că avem… sunt unele 
probleme care se rezolvă de către primărie și vreau să vă spun... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: În baza unui buget. Iertați-mă, doamnă 
consilier, știți blocajul pe care am avut cu rectificarea bugetară… 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Răspundeți... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: .... nu   vreau să intru în amănunte de-astea 
că se inflamează domnul Oianu și iar începe cu un stand-up...  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Nu, nu. Vorbiți de mine.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Exact. 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Să se răspundă. Dacă îi răspundeți directorului: în momentul în 

care vom avea bugetul ăla, se potolește. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Sunt de acord cu dumneavoastră sută la 
sută în ceea ce spuneți 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Dar să răspundem, că noi nu răspundem solicitărilor. 
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Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Deci, legat de Tonitza. La sfârșitul lunii 
este gata. Aici mai sunt câteva lucruri care se pare că au întârziat din cauza lipsei votului în buget, mă 
refer la rectificarea bugetară. Înțeleg că… dar n-aș vrea să intru acum cu colegii liberali care au girat 
construcția. E o întreagă nebunie aici. Nu vreau să intru în fața Consiliului cu discuții asupra acestor 
lucruri. Tot efortul nostru se îndreaptă către rezolvarea acestor probleme. Cu mesajul ăsta vin către 
dumneavoastră. Mulțumesc. 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Și mai am  o  problemă  legată  de spațiu de la ADP pe care l-
ați dat Școlii Elena Văcărescu… nu, Heliade Rădulescu. Vedeți că protocolul cu ADP-ul s-a încheiat și 
trebuie reînnoit. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Mi-am notat. O să informez. 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Adică ce-mi aduc aminte vă mai spun. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Porumb dorește un 
drept la replică. 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Să mă închideți și pe mine. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Apăsați pe buton. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Un singur lucru aș vrea, domnule 
Viceprimar, să clarificăm pentru cei care ne ascultă, în special pentru reprezentantul părinților de la 
Tonitza care și-ar fi dorit să fie astăzi aici. A fost data trecută. Știți, rămăsese discuția în felul următor: 
că până la finalul anului vor primi un răspuns concret. Din ce am înțeles de la ei, nu l-au primit nici în 
prezent, cu privire la stadiul lucrărilor. De ce nu ne ținem de promisiunile pe care le facem aici în 
Consiliul Local? Ei încă așteaptă răspunsul de la dumneavoastră sau de la ce direcție din subordine 
trebuie să vină acest răspuns, investiții și așa mai departe. Când îl vom da? Când vom da acest răspuns 
către părinți? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu -  Președinte de ședință: Mulțumesc! Domnul Păiuși, îi 
răspundeți doamnei Porumb? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Cu celeritate o să încercăm lucrul ăsta. 
Transmit din nou mesajul, cererea... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Popa! 

Doamna Daniela Popa: Da, ca să nu lungim prea mult discuția și să trecem la ordinea de zi. Domnule 
viceprimar Păiuși, dacă ni s-ar răspunde la interpelări în termenele legale, dumneavoastră n-ați mai fi 
acum pus în situația să ne răspundeți la unele probleme, pe bună dreptate, nici să nu știți și ar fi fost 
normal ca Primarul să fie aici să susțină aceste proiecte. Legat de faptul ce ați spus dumneavoastră să 
invităm directori în comisie. Da, îi   chemăm,  dar ordinea suplimentară a fost trimisă aseară. Când să-i 
chemăm? Când? Uitați, apar fel de fel, dar apar urgențe. Acum suntem, știți, cum am trecut printr-o stare 
de urgență, suntem în stare de alertă, noi tot timpul trebuie să fim aici pentru cetățeni. Adică asta, 
organizarea asta, da, și noi ne-o doream și noi ne-o dorim. Să fie totul bine stabilit de cu cinci zile înainte 
și aici să trecem la vot, dar nu ni se răspunde la interpelări. Că referitor la ce i-ați răspuns colegului meu, 
Geanin Jurubiță, care a întrebat, pe bună dreptate, Primarul poate detașa pe șase luni de zile un 
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funcționar, fără acordul lui. Știți asta. După aia, la punctul 2. Ce a declarat… a luat cuvântul colega mea, 
doamna Regalia. Aici e vorba mai mult, indiferent... nu numai, indiferent de transparență și indiferent 
de acordul-cadru, indicatorii tehnico-economici trebuie aprobați prin hotărâre de consiliu. Indiferent, că 
este vorba aici de logică, da? Adică astăzi e întâlnirea cu cei care au câștigat deja licitația și noi abia 
astăzi votăm acest proiect. Înțelegeți? E vorba de pașii parcurși, care trebuie parcurși, mă iertați, în cadrul 
unui proiect, implementării unui proiect, indiferent de acordul-cadru. Îmi pare rău că nu a fost atunci, la 
timp, că toți avem întrebări, nelămuriri. Bineînțeles, că noi fiind în CA-urile de la școli, toate, și e normal 
așa, să ni se adreseze nouă, că de-aia suntem acolo, da? Și solicităm aici toate aceste informări, dar încă 
o dată, este vorba că mă adresez dumneavoastră, mai ales pentru că am fost colegi două mandate și toate 
astea vi se întâmplă pentru că aplicați acum dubla măsură. Știți, nu era cazul în timpul mandatului nostru 
să nu se răspundă la o interpelare, răspundeam cu celeritate. Sau, când nu, și asta știți prea bine că eu le 
semnam, răspundeam înainte să expire termenele. Unde era cazul de date de GDPR, bineînțeles se mai 
amâna, dar vă înștiințam. Acum nu ne înștiințează nimeni. Pur și simplu suntem… nici la diverse… 
apropos, doamna Secretar, că am înțeles că și doamna Cefalan a făcut, fostul Secretar General al 
Primăriei Sector 1, a adresat, a făcut niște plângeri prealabile și niște sesizări. Unde sunt? Noi aflăm 
foarte târziu de aceste aspecte. Unde sunt plângerile prealabile ale doamnei Cefalan? Să știm și noi ce... 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Adresate Consiliului față de acte, 
hotărâri ale consiliului? 

Doamna Daniela Popa: N-au ajuns? Ok, le așteptăm, le așteptăm. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Din câte știu, doamna  Cefalan a făcut 
niște sesizări legate de niște drepturi salariale care sunt… dar nu adresate Consiliului, ci primarului. 

Doamna Daniela Popa: Am înțeles că dânsa ar fi dat în atenția Consiliului Local. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Noi punem pe ordinea de zi la punctul 
diverse toate petițiile adresate în mod expres Consiliului Local sau domnilor consilieri, că sunt și unele 
punctuale, iar în ceea ce privește actele adresate... petițiile adresate primarului și față de dispozițiile 
primarului, plângerile prealabile nu le-a adus nimeni niciodată la cunoștința Consiliului că sunt actele 
executivului. 

Doamna Daniela Popa: Le solicităm noi, să ni le puneți și nouă la... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Haideți vă rog, să ne întoarcem la 
subiect. Astea se pot discuta și separat. 

Doamna Daniela Popa: ...să luăm act de ele. Cam atât. Vă mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Da, dragi colegi, mai sunt 
cinci persoane la rând. V-aș ruga să ne grăbim un pic. Domnul Jurubiță… nu mai aveți. Doamna Iacob… 
nu mai aveți. Domnul Oianu! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Da, mulțumesc. Mai am o întrebare pentru domnul Păiuși, 
reprezentantul Primarului aici la ședință. Mai avem o problemă fantastică și un exemplu foarte bun, 
foarte scurt. Întrebarea mea este ce se întâmplă, legat de George Enescu și noua locație. Așa numita 
Școală Regală a doamnei Primar, care după ce a lansat-o, a participat la deschidere și a făcut atâta tam-
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tam pe internet, acum se pare că nu mai vrea să o finalizeze, în sensul că se vorbește pe acolo, pe la ADP 
că spațiul va fi împărțit și va rămâne o parte ADP-ului în continuare, pentru că nu s-au găsit soluții mai 
bune de atât. Încă o data, demagogia și politicianismul își fac prezența, se văd de la o poștă aici în cazul 
acestei discuții, în care, după ce ne-am făcut imagine cu lansarea acestui proiect și cu lansarea acestui 
nou spațiu școlar, îl lăsăm așa, în coadă de pește, pe la jumătate. Aici ar trebui, poate doamna Primar, 
domnul Cioloș, că domnul Păiuși nu este în stare… dânsul îmi spune mie de teatru, dar stilul lui teatralist, 
și sunt convins că poate să citească în dicționar ce înseamnă   asta,   plin de lucruri spuse fără sinceritate 
și false și-a spus cuvântul. Mi-aduc aminte de prima dată când am avut contact cu dânsul, la începutul 
anului trecut, în care mi-a spus că să fim liniștiți, totul e transparent și o să avem un dialog constant și o 
să aflăm tot, tot, tot de la el, după care a urmat acest an sinistru. Mai am o singură precizare făcută și 
aștept răspuns legat de George Enescu. Stand-up înseamnă în engleză și a rezista la uzura critică. Și da, 
domnul Păiuși, eu sunt capabil de stand-up, să stand-up pentru circul, abuzul și modul de-a dreptul 
torționar cu care ne tratați dumneavoastră aici în Consiliu. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Păiuși! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Domnule consilier Oianu, încercați să fiți 
mai, cum să spun eu, mai cerebral, dacă aș putea să spun așa, și să nu mai credeți toate poveștile și toate 
zvonurile, pentru că se pare că trăiți într-o sferă a zvonurilor și a poveștilor. De aici și fabulațiile cu care 
dumneavoastră veniți în fața Consiliului și cu acest teatru ieftin, zic eu, din păcate pentru noi, că trebuie 
să vă suportăm, să zicem, scenariile pe care dumneavoastră le fabulați. V-aș ruga, dacă se poate, cum se 
spune și în lege, să respectați solemnitatea acestei ședințe pe cât este posibil. Pentru dumneavoastră este 
o recomandare și vă asigur de toată transparența... 

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Oianu, vă rog să nu… să nu 
stigăm… 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: ...de care pot să v-o dau, conform normelor 
GDPR și chiar vă dau un sfat prietenesc, în calitate de colegi. Domnule Oianu, repet, încercați să nu mai 
dați crezare tuturor zvonurilor între ADP și știu eu ce altă instituție. Ceea ce a promis doamna Primar se 
va realiza și se realizează. Din nefericire pentru dumneavoastră personal nu o să mai puteți veni cu acest 
subiect sau veți veni cu alte subiecte. Vă așteptăm cu drag pe scenă. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim, domnule Păiuși. Observ că 
ați gândit un anumit mesaj de comunicare față de persoana domnului Oianu. V-aș ruga și pe 
dumneavoastră, l-aș ruga și pe domnul Oianu să păstrăm lucrurile acestea cât mai profesioniste sau 
profesionale. Ar fi fost suficient un răspuns simplu. Domnul Oianu, ca și consilier local, a întrebat un 
lucru despre școala, despre camerele de lucru individual ale Liceului Enescu de la Poligrafiei și puteați 
să-i răspundeți, pur și simplu: ceea ce ați auzit nu este adevărat. Primarul a promis, așa se va face. Să 
vedem dacă se va face. Acum vă avem înregistrat că așa a zis primarul, așa se va face. Dacă însă se va 
întâmpla să fie așa cum a auzit domnul Oianu, eu zic că aveți o problemă. Bun. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Dacă-mi permiteți un mic  drept la replică... Mulțumesc, durează o 
secundă.                                                                     
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Vă rog, domnul Oianu! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Mulțumesc. Am aici o întrebare scurtă, tot așa, de  stand-up,  cum   s-
ar spune… cum crede domnul Păiuși. Domnul Păiuși, cumva ați semnat pe 31 decembrie recepția celor 
de la The One la imobilul din Aviației, contra constatărilor și de nerespectare a autorizației și a țipetelor 
doamnei Armand? Că mi-aduc aminte era foarte vocală pe chestia asta. Da, pe 31 decembrie, da, ați 
semnat cumva recepția de la The One, domnul Păiuși? Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Păiuși! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: The One a avut o... are un imobil finalizat 
conform prevederilor din autorizația de construire. Dacă toate documentele au fost corecte, înregistrate 
corect, s-au dus la îndeplinire cerințele din controlul pe care eu personal l-am solicitat la acel imobil, 
Poliția a constatat rezolvarea acelor deficiențe să spunem, dânșii au compartimentat mansarda și 
parterul, au desființat practic toate acele, să le spunem construcții, mai mult sau mai puțin ușoare, din 
gips carton, le-au desființat, Poliția a constatat acest lucru… Ce doriți mai mult de atât? Normal că 
oamenii au tot dreptul să-și obțină procesul-verbal de la recepția lucrărilor. Dacă asta a fost, încă o dată, 
repet, eu am solicitat Poliției Locale, Disciplina în Construcții să efectueze un control la acest imobil 
pentru a se verifica dacă se respectă sau nu se respectă prevederile autorizației. Oamenii, pur și simplu, 
și-au desființat tot ceea ce au pus acolo din gips carton și asta a fost tot. Normal că e dreptul lor de a 
obține acest certificat ca orice alt investitor. Mai doriți altceva să vă răspund? Vă rog, vă ascult! 

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Aș vrea și eu să adaug ceva. 
E interesant că în această locație a celor de la One se dau toate lucrurile și, cum ați spus, au dreptul, dacă 
au făcut lucrurile legale… 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Deci absolut orice... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Sunt curios ce se va întâmpla momentul 
în care se va face același lucru la Modrogan. Doamna Primar, care se folosește de acel subiect în presă, 
ce-o să facă atunci? O să le dea și atunci, nu? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Dacă toate documentele care ajung aici în 
cadrul Primăriei noastre, în fața aparatului de specialitate sunt verificate și se constată legalitatea… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am înțeles. Deci doamna Primar va fi 
obligată să respecte legea din România. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Deci toți suntem obligați să respectăm 
legea din România, da? Deci, domnul Oianu, repet...  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Foarte frumos.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Poliția Locală, Disciplina în Construcții a 
fost trimisă acolo de către Cabinetul Viceprimarului de a se verifica, a se constata respectarea 
prevederilor autorizației de construire. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Oianu, drept la 
replică, după aceea domnul Tudose, domnul Podaru și vă rog să mergem către ordinea de zi, nu mai, nu 
mai acceptăm intervenții. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Eu, vă dați seama, nu mai am nimic. Eu pot să accept că ce ne zice 
acum domnul Păiuși, adică formal pot să accept că ce ne zice domnul Păiuși este adevărat, dar asta nu 
ne oprește să nu facem o comisie de cercetare a acestei situații. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Domnule, vă pun la dispoziție… 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Sigur, da.... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: ...tot ce doriți dumneavoastră, imediat 
după ședință.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu: O să propunem asta, să vedem. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Chiar vă rog frumos să faceți tot ceea ce 
considerați dumneavoastră. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Nu că nu v-aș crede pe cuvânt, domnul Păiuși, că ați demonstrat de 
atâtea ori că ce spuneți e adevărat și că ce ați promis ați făcut. Vă dați seama, aveți un an… 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Domnul Oianu, vă pun la dispoziție toate 
documentele… vă pun la dispoziție toate documentele. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: De-abia aștept, domnul Păiuși, de-abia aștept să vedem aici cum ați 
făcut față și cât teatrul a făcut doamna Primar, apropos de teatru, da, vedem. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Tudose!  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Cum considerați. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da. Eu schimb un pic registrul, mă întorc la acea notă internă 
414/17.01.2022 și îl întreb  pe  domnul   Viceprimar,   pentru  că nu-i doamna Primar,  cine  a  conceput-
o? Pentru că am o ușoară nedumerire. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Nota care spune, vă rog... 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Nota dată directorilor unităților de învățământ… pentru că știți, e 
aici e o problemă. Noi suntem în România și în România există un comportament... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Nota este semnată de cineva. De cine este 
semnată nota? Că o aveți în față, de cine este semnată? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: De doamna Armand. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Păi, înseamnă că doamna Primar... 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Atunci încercați să-i explicați doamnei că e o problemă care ține de 
un comportament civilizat aici, la noi în Românica, așa cum suntem noi obișnuiți, nu de import. Nu 
ascundem gunoiul sub preș, pentru că doamna, să verifice,  pentru că am sperat că poate i-a făcut 
altcineva nota și atunci e altcineva de vină. Zice: la interior, în birourile în care are acces publicul sau 
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care sunt vizibile pentru public. Domnul Viceprimar, curățenia într-o casă românească se face începând 
de la ușă până în spate. Peste tot. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Înțeleg că reproșați că nu e peste tot, nu a 
dat tot.... 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Nu, nu, nu. O să vă dau punctual o chestie la care reproșez... Unul 
din puncte face referire la: fără alte afișe decât cele agreate de direcție. Am văzut afișe în școlile în care 
sunt în Consiliul de Administrație. Problema mea este la modul următor: cine avizează acele afișe? 
Pentru că afișele sunt absolut corecte. Sunt pentru sortarea selectivă, sunt pentru...  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Da. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Care e direcția? Aia pe care a desființat-o doamna Primar? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Nu, e cea din aparatul de specialitate al 
primarului. Direcția AUIPUPS, că despre aceea vorbim, care a fost desființată... 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: AUIPUPS s-a desființat. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: A fost, dar ea este înglobată în structura 
primarului, în aparatul de specialitate al primarului, deci una din direcțiile administrativ sau care 
considerați dumneavoastră are această sarcină de a verifica lucrurile astea. Deci lucrul… 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Am înțeles. Da, bun, iar ca să nu existe niciun fel de dubiu o să las 
la interpretarea presei, pentru că probabil eu interpretez greșit, finalul acestei adrese, în care aceste 
aspecte vor fi supuse unui control periodic... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Da, de verificare... 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Contez pe sprijinul dumneavoastră, deci... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: În ce sens, ca să înțeleg foarte clar. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Nu, problema este cea pe care am ridicat-o. Nu știu, nu se înțelege 
din această adresă, așa cum ați spus dumneavoastră că se indică, se sugerează, se comunică directorilor... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Domnul consilier, cum este posibil? Cum 
să vină directorul să măture sau să astupe groapa? Haideți să nu exagerăm lucrurile astea, dar directorul 
are posibilitatea, prin atribuțiile dânsului și ținând cont și de toate deciziile Consiliului de Administrație, 
să lucreze la rezolvarea acestor probleme. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Atunci, atunci așa este aveți dreptate, o să apelez la memorie. Știți 
că memoria e o problemă la noi, la bărbați. O să apelez la colega mea, doamna Regalia, că mi-a spus o 
informație interesantă. Există o unitate de învățământ la care trebuia schimbat un grup sanitar, un WC 
pe românește, dar și care zace și acum, pentru că constructorul l-a adus fisurat, zace și acum neschimbat 
acolo de mai bine de o lună și ceva. Asta apropos de... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Spuneți-ne unitatea școlară ca să putem să 
verificăm lucrurile. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Vă dau, vă dau... 
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Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Mi-e puțin… mi-e greu să cred lucrurile 
astea, dar cum spuneți dumneavoastră. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da, vi le dau, vi le dau, nu e niciun fel de problemă. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Dragi colegi, haideți, vă rog frumos să 
închidem! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Și ca să revenim la ședință... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Vă dați seama, e un pic hilar să discutăm 
de fisurarea unei toalete în ședința de consiliu.  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Nu, nu, nu de aducerea unui obiect... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici am ajuns... 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: … de aducerea unui obiect spart… de aducerea unui obiect spart și 
încercarea de a-l deconta în cadrul unității de învățământ. Eu am pus-o sub titlul de glumă, dar nu e 
deloc glumă, pentru că orice constructor, orice furnizor al unităților de învățământ trebuie să lucreze cu 
marfă de bună calitate, trebuie să vină cu produse de bună calitate și intacte, deci... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Domnul consilier, eu sunt de acord cu 
dumneavoastră, dar credeți că este momentul să discutăm lucrurile astea în ședință?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Haideți să concluzionăm, vă rog! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Și cu asta închid. Avem un proiect depus de grupul PSD cu o 
hotărâre de majorare a CET-ului, pentru că CET Grivița se va afla la finele lunii ianuarie în imposibilitate 
de a-și plăti factura de gaze. Așa cum bine știți, cu scandalul facturilor de gaze de la o factură de 5 
milioane a venit o factură de 15 milioane. Am făcut un proiect… 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Domnul consilier, vă întrerup. Am votat 
aici, în Consiliu, bani pentru CET. Am votat amendamentul. Dumneavoastră ați votat împotriva 
amendamentului, al dumneavoastră personal, ce vreți mai mult de atât? Ați venit cu el aici, în fața 
Consiliului. Noi, grupul USR, am votat pentru, dumneavoastră ați votat împotrivă. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: La momentul respectiv... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Păi, la momentul respectiv. Acum atunci 
a fost momentul respectiv, stimate consilier. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Diferența e majoră... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Veniți acum în fața Consiliului să spuneți 
”vrem bani pentru CET”, da, ați venit cu amendamentul și l-am aprobat și l-ați.... 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Nu, domnul Păiuși, haideți să vă explic... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Ce să vorbim?  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Haideți să vă spun cum stau lucrurile, total diferit. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Nu așa stau, domnul consilier. 
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Domnul Cristian-Adrian Tudose: Nu, nu, nu, ascultați-mă.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: V-am votat amendamentul, da sau nu? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Dragi colegi, haideți să...  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Ascultați-mă, ascultați-mă... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Acum veniți aici să vă plângeți că CET nu 
are bani... 

Domnul Cristian-Adrian Tudose:  Domnul Păiuși... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Păi cine e de vină pentru asta, eu sau 
dumneavoastră? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Domnul Păiuși, dumneavoastră, în mod cert și vă spun și de ce. 
Dumneavoastră... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Noi suntem că v-am votat amendamentul? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da... da... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Haideți să așteptăm răspunsul întrebării, 
ați pus o întrebare. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose:Da, ascultați-mă, dacă încercăm să  ne  acoperim  așa,  credeți-mă 
că fac față, n-am nici o problemă. Deci, am făcut un raport către toți colegii consilieri cerut 
administratorilor CET-ului de când am ocupat poziția de reprezentant al Consiliului în AGA, în 
acționariat. Am cerut o prezentare a CET-ului și un raport. Acest raport și prezentarea a fost trimisă și 
se află pe email la toți consilierii. În urma acestui raport și în urma justificărilor clare care demonstrează 
necesitatea solicitării acestor sume, da, într-adevăr am făcut această hotărâre. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Bun și v-am aprobat-o? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Bun, considerați că dumneavoastră ne dați votul și acum. Este foarte 
bine. Ok... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Domnul consilier...  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Ne dați votul și acum. E foarte bine, mulțumim.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: V-am aprobat-o...  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da, mulțumim, înseamnă că... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Nu ați fost de acord cu   ea.   Cum v-ați 
schimbat atunci opțiunea pe propriul dumneavoastră amendament? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Pentru că domnul Drăgușin, reprezentul dumneavoastră, nu a făcut 
niciodată o informare într-un an de zile către Consiliul Local. Asta încerc să spun. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1:A făcut-o aici. În fața noastră  a făcut-o, 
domnul consilier, a ținut... 
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Domnul Cristian-Adrian Tudose: Domnul...  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: A spus foarte clar că da și ăsta i-a fost 
motivul pentru care am aflat… 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Domnul viceprimar, eu am făcut-o în scris. Este trimisă și este 
dovadă pe email la toți consilierii. Despre ce vorbim? Și așa ne auzim extrem de prost în ședințe. Chiar 
credeți că are cineva timp să asculte informările făcute ad-hoc? Deci eu am trimis-o, e de verificat, se 
poate verifica, nu este nici un fel de problemă. Deci am solicitat punctul de vedere scris atât directorului 
general al CET-ului, cât și administratorilor. Despre ce vorbim? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am înțeles, haideți... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Vorbim despre faptul că ați venit cu un 
amendament, l-am votat, am fost de acord cu dumneavoastră. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Păiuși, este a patra oară când 
ne spuneți aceleași lucri în ultimele trei minute. Domnul Drăgușin, probabil că vreți să interveniți. O să 
spun eu din partea dumneavoastră. Din păcate aveți un microfon să știți care nu este extraordinar. Ați 
făcut într-adevăr o informare, dar să știți că în sală se aude destul de prost sunetul de la dumneavoastră 
sau s-a auzit în acel moment. Ca să îi răspundem și domnului Tudose legat de informarea 
dumneavoastră. 

Domnul Laurențiu Drăgușin (online): O să încerc să investesc într-un telefon mai nou, poate cu 
microfonul mai bun. Dacă totuși mă auziți bine, aș avea și eu să spun două lucruri despre situația CET. 
Probabil că domnul Tudose nu a avut urechi să audă. Eu am făcut informări de cel puțin două ori, în 
două ședințe consecutive și există chiar și un articol scris pe București FM, pe pagina de Facebook, 
vizavi de discuția și de informarea pe care am făcut-o în Consiliu. Și pentru că informarea respectivă a 
fost trunchiată și incorectă să-i spunem, am făcut și un drept la replică ce a fost publicat pe București 
FM. Deci dacă domnul Tudose și ceilalți consilieri locali nu au participat la ședințele la care eu am făcut 
această informare și inclusiv cu colegul, domnul Dinu Gheorghe, am avut intervenții pe tema asta, îmi 
pare rău.... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim, domnul Drăgușin, să știți că 
ne chinuim cu toții să înțelegem, din păcate. Am înțeles, în mare, ați cerut un drept la replică la București 
FM. Deci există și în scris să zicem acea informare din partea dumneavoastră. 

Domnul Laurențiu Drăgușin (online): Dar și împreună cu domnul Dinu Gheorghe am făcut două 
informări, în două ședințe consecutive în cadrul Consiliului Local, tot la interpelările colegilor de la 
PSD. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Mulțumim frumos. Haideți 
să închidem cu domnul Podaru. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Revin cu rugămintea ca și în alte ședințe. Să trecem la votarea ordinii 
de zi și să avansăm, pentru că deja au trecut peste două ore. Mulțumesc frumos. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Așa este. Două ore și un pic. Am început 
pe la și jumătate. Domnul Gheorghe doreați să spuneți ceva legat de... 
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Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Pot să spun, legat de CET Grivița. Domnul Tudose, i-am cerut când 
era membru AGA domnului Mândrican și celor din CA să facă o adresă către ANRE și către Comisia 
Europeană pentru recalcularea formulei de, mă rog, refacerea formulei de calcul prin care se stabilește 
prețul gigacaloriei. În acest moment nu respectă principiile de bază ale Comunității Europene, liberul 
acces la piață. Acest preț pe care îl plătim astăzi este o... ia în considerare prețul de achiziție al celui mai 
mare cumpărător al ELCEN-ului, iar CET Grivița nu poate avea aceleași prețuri. De aceea și această 
nevoie de finanțare în acest moment. Deci eu vă sugerez de urgență să se facă aceste adrese pentru că 
acești bani trebuie în mod normal acoperiți de către cei care au greșit formula, adică ANRE împreună 
cu Comisia Europeană. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Supun la vot proiectul ordinii 
de zi, fără punctul numărul 13 care a fost retras de Primar. Puteți să votați în sală. O să întreb și în online. 
Domnul Bârgău, cum votați ordinea de zi? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru și am rugămintea să consemneze că nu voi vota 
la punctele 3, 4, 6 și 25 vechi, actual 24. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim, fiind mai multe puncte v-aș 
ruga să ne spuneți și în acel moment.  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (online): Sigur!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Drăgușin, cum votați ordinea 
de zi?  

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Ozata? … Doamna 
Haliț? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Vicol?  

Domnul Ned Vicol (vot online): Pentru!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim!  Pe  domnul   Ozata nu-l 
văd, deci nu este la acest moment. Mai avem două voturi în sală. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Cine nu a votat? Pe cine mai așteptăm? 
Domnul Tudose? Doamna Miloș? La domnul Tudose s-ar putea să fie o problemă, dacă puteți să 
verificați. Dânsul zice că a votat. 

Personalul tehnic: Doamna Regalia!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  La doamna Regalia este, se pare, da. 
Intrăm pe o ușă, ieșim pe alta. Știți ce? Chiar aș zice să aducem o scenă de stand-up, adică, pe tema asta 
chiar merge. Suntem cu toții actori de stand-up, se pare. Bun. Proiectul ordinii de zi a fost adoptat cu 
unanimitate voturi pentru. 
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ORDINEA DE ZI A FOST ADOPTATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI – din 26 de consilieri 
locali prezenți în momentul votului. 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem mai departe. Primul punct a 
fost descărcarea procesului-verbal de mai devreme sau de mai demult deja. Proiectul nr. 2: 

2. Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul General al Municipiului București de a 
aproba trecerea în administrarea Consiliului Local al Sectorului 1 a imobilului identificat cu 
IE 242155 și a terenului rezultat în urma demolării imobilelor ce au avut atribuită adresă 
poștală în Piața Haralambie Botescu nr. 11 și nr. 12 (K2-301/08.10.2021) 

  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici dacă sunt puncte de vedere sau 
amendamente, vă rog să vă înscrieți la cuvânt. Doamna Porumb! 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Legat de proiectele numărul 2 și 3 de pe 
ordinea de zi, deoarece în materialele transmise pe mailul consilierilor nu avem rapoartele de la Direcția 
Juridică, ținând cont și de adresele și corespondența cu Primăria Capitalei, consilierii PNL se vor abține 
de la votul acestui proiect, până la un punct de vedere clar al Direcției Juridice și până la reglementarea 
tuturor aspectelor cu privire la statusul juridic al acestor terenuri. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. De altfel, eu nu înțeleg de 
ce ajung în ordinea de zi proiecte care nu au avizul Direcției Juridice. Nu ar trebui să se întâmple acest 
lucru. Doamna Popa? 

Doamna Daniela Popa: Da, și cu referire la acest proiect, da... 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Cum să nu. Rapoartele 
Compartimentului Juridic sunt anexate proiectului încă din 11.10.  În ceea ce privește proiectul care este 
la punctul 2 pe ordinea de zi, K2-301 din 8.10.2021, avem raportul M3-284/11.10. care este favorabil. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Ok. Doamna Porumb? 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Verificăm. De acord cu dumneavoastră. 
Dacă există în primărie, verificăm acum mailul consilierilor locali. Nu există pe adresa de mail,  în 
folderul care s-a transmis consilierilor locali. Nu avem transmis la acest moment acest raport. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am înțeles. Se poate să fie și o eroare 
materială, respectând ceea ce ne-a îndrumat Prefectura să facem, însă vom aștepta cu aceste proiecte 
până data viitoare. Dacă inițiatorul nu dorește să le scoată de pe ordinea de zi, atunci, cum a zis doamna 
Porumb, vom vota... eu voi vota abținere. Doamna Popa, vă rog! 

Doamna Daniela Popa: Da, eu doream doar să amintesc că pentru această zonă există un PUZ aprobat 
din 2020. Noi suntem de acord cu acest proiect, doar că, cu amendamentul și condiția, ca să spunem așa, 
să se facă un concurs de proiecte, nu să facem pur și simplu SF și să facem nu știu ce-a anunțat doamna 
Primar pe Facebook, așa cum ne anunță dumneaei... Și dacă tot am ajuns aici, ca să se consemneze totuși 
în procesul-verbal, că a tot acuzat doamna Clotilde Armand și PSD și PNL cu One Modrogan, dar, din 
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păcate dumneaei nu prea știe, nu prea cunoaște, singurul specialist din sector e domnul Milea, după cum 
știm cu toții... La One, Poliția Locală a dat amendă și a informat și primăria, stimați colegi. Vă 
mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Domnul Păiuși! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Într-adevăr va fi un concurs, nu? Colega 
noastră, președinta Comisiei de urbanism vă va confirma acest lucru. Nu există dubiu aici. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Sorete-Arbore! 

Doamna Otilia Sorete-Arbore: O să fie un concurs cu prezența Ordinului Arhitecților, o să fie întreaga 
zonă cu regenerare urbană. Cu siguranță vom face asta. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Tudose! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da, aici am o problemă. Cu Ordinul Arhitecților care au ținut 
expozitia la Piata Amzei în decembrie, da? E acea expoziție care a fost ținută la Piata Amzei, ca să... 
Da? Nu, nu, e întrebare, nu.. Da, bun. Ok. Iar din acest punct de vedere, problema pe care o am nu este 
că nu este benefic să facem acest lucru, ci că iarăși folosim banii Sectorului 1 pentru clădiri care ajung 
la Capitală în loc să se folosească bugetul Capitalei. Atunci haideți să îl rugăm pe domnul Nicușor Dan 
să ne dea și nouă bani pentru amenajarea Parcului Kiseleff, Bazilescu… Că poate măcar în felul ăsta ne 
compensăm un pic cu cheltuielile. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. De altfel ce am citit și eu în 
acest proiect... el este în administrarea Administrației Străzilor, a Capitalei,  și   el   făcea parte dintr-un 
proiect de extindere a bulevardelor. Deci ăsta e răspunsul pe care ni l-a dat Primăria Capitalei. Nu știu, 
drept urmare, dacă dânșii, prin Consiliul General, ne-ar da acceptul. Eu nu știu dacă au existat discuții 
pe această temă între cei doi primari pentru măcar un acord de principiu. Bun. Dacă nu mai sunt puncte 
de vedere aici, mergem către vot. Bun, haideți să mergem la vot, vă rog. Domnul Bârgău ați spus ca la 
acest proiect nu votați. 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (online): La 3? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Proiectul 2. 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (online): La 3 nu votez. 2-ul este cu imobilul. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Vă întreb pur și simplu. 2-ul știu că este 
în administrarea Administrației Străzilor. 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (online): 3-ul este în Administrația Străzilor. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședințăSpeaker1: Și 2-ul este. 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (online): Da, e Ok. Deci 2 și 3, da… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da, cum considerați dumneavoastră. 
Domnul Drăgușin? Domnul Drăgușin? Nu ne aude acum. Doamna Haliț? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc.  Domnul Ozata? 
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Domnul Alev-Burhan Ozata (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Domnul Vicol? 

Domnul Ned Vicol (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Revenim. Domnul 
Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Bârgău, până la 
urmă, votați la acest punct? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (online): Nu, nu votez nici la 2, nici la 3, nici la 4. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am înțeles. Mai așteptăm trei voturi în 
sală. Încă un vot. Mulțumim. Deci avem 20 de voturi pentru, 6 abțineri și zero împotrivă, din 26 de 
consilieri locali prezenți. Proiectul a fost adoptat. 

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU 20 DE VOTURI PENTRU ȘI 6 ABȚINERI, un consilier 
nu și-a exprimat opțiunea de vot – din 27 de consilieri locali prezenți în momentul votului. 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Țin să se menționeze că votul meu este similar cu votul pe care l-
am dat pentru momentul când s-a cerut Parcul Herăstrău și Parcul Cișmigiu. Sunt tare curios să vedem 
dacă va reuși doamna Armand să scoată din portofoliul Capitalei asemenea obiective. Planurile sunt, 
cum să spun eu, exagerate. Nu spun că poate n-ar fi bine să fie refăcute, dar asta nu înseamnă că trebuie 
să ne asumăm ceea ce nu este capabilă Capitala să facă. Asta e. Dar oricum e interesant de văzut. 
Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Mergem mai departe. 
Punctul 3: 

3. Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul General al Municipiului București de a 
aproba transmiterea din administrarea Administrației Străzilor în administrarea Consiliului 
Local al Sectorului 1 a Pieței Haralambie Botescu, aflată în proprietatea publică a 
Municipiului București, în vederea reabilitării și modernizării (K2-300/08.10.2021) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici, la fel, dacă sunt puncte de vedere 
sau amendamente. Dacă nu sunt, grupul PNL și-a exprimat deja mai devreme punctul de vedere. 
Mergem către vot. Puteți să votați în sală. Domnul Bârgău și-a... 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (online): Nu votez  pe acest proiect. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: ...motivat faptul că nu votează. Domnul 
Drăgușin? Domnul Drăgușin?  
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Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru. Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Haliț! 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Ozata? Domnul 
Ozata? Domnul Vicol? 

Domnul Ned Vicol (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Ozata? Ne auziți 
domnul Ozata? Ok. Nu ne aude. Bun. Avem 19 voturi pentru, domnul Bârgău se abține de la vot și 6 
voturi abținere, zero împotrivă. Proiectul a fost adoptat. 

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU 19 VOTURI PENTRU ȘI 6 ABȚINERI, un consilier nu 
și-a exprimat opțiunea de vot – din 26 de consilieri locali prezenți în momentul votului. 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem mai departe. Proiectul numărul 
4: 

4. Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul General al Municipiului București de a 
aproba transmiterea din administrarea Administrației Străzilor în administrarea Consiliului 
Local al Sectorului 1 a Bulevardului Ion Mihalache și a Căii Griviței aflate în proprietatea 
publică a Municipiului București în vederea reabilitării și modernizării (K2-222/26.07.2021) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Aici dacă sunt puncte de vedere sau 
amendamente? Bun. Punctul de vedere al grupului PNL rămâne același ca și data trecută. Avem foarte 
multe străzi de reparat și renovat și rezolvat în sectorul nostru înainte să începem să le cerem și pe cele 
ale Capitalei, neavând de altfel, încă o dată, un acord de principiu al primarului Nicușor Dan sau al 
Consiliului General că ne-ar da aceste bulevarde. Mergem la vot. Domnul Bârgău, de asemenea, 
bănuiesc că nu votați la acest proiect. 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (online): Nu votez la acest proiect. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Haliț? Puteți să 
votați și în sală. Doamna Haliț? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Ozata? Domnul 
Vicol?  

Domnul Ned Vicol (vot online): Pentru. 



63/147 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Avem 10 voturi pentru, 5 abțineri și 10 
voturi împotrivă, din 26... 25 de consilieri locali prezenți la momentul votului. Proiectul nu a fost 
adoptat.  

PROIECTUL DE HOTĂRÂRE K2-222/26.07.2021 A FOST RESPINS CU 10 VOTURI PENTRU, 
5 ABȚINERI ȘI 10 VOTURI ÎMPOTRIVĂ, un consilier nu și-a exprimat opțiunea de vot – din 26 

de consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Punctul 5: 

5. Proiect de hotărâre prin care se solicită acordul Consiliului General al Municipiului 
București pentru cooperarea Sectorului 1 al Municipiului București cu  Ministerul 
Transporturilor și Infrastructurii, Compania Națională de Căi Ferate CFR S.A. și Municipiul 
Bucureşti în vederea finanțării și realizării în comun a unor proiecte de investiții ce vizează 
promovarea mobilității urbane și creșterea gradului de conectivitate pe raza administrativă a 
Sectorului 1 (K2-179/23.11.2021) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici dacă sunt puncte de vedere sau 
amendamente. Eu am un amendament. Doamna Popa! Doamna Popa? 

Doamna Daniela Popa: Mă iertați, e vorba de proiectul numărul 5, da? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Da. 

Doamna Daniela Popa:  Da, aici aș fi avut câteva comentarii, pe podul Săbăreni. Domnul viceprimar 
Păiuși, într-adevăr mi-ați trimis o expertiză tehnică, dar e din 2015. Din câte știu eu mai există una în 
2019. Ok, o să adresez întrebarea și după îmi răspundeți. Pentru pasajul superior kilometrul 6-645 peste 
calea ferată  100 București Nord -Videle, nu Roșiori, așa cum se specifică, adică podul Săbăreni, trebuie 
emisă o hotărâre de guvern pentru a fi transmis în domeniul public al Municipiului București și 
administrarea Consiliului General, pentru ca apoi să ajungă în administrarea Consiliului Local. Și asta 
conform celor două hotărâri existente încă din 2019, una a Consiliului Local și a doua a Consiliului 
General al Municipiului București, prin care se solicită emiterea acestei hotărâri de guvern. Într-adevăr, 
proiectul se află la Ministerul Transporturilor de pe timpul domnului ministru Drulă. Plus că un protocol 
cu Ministerul Transporturilor nu poate cuprinde și podul Săbăreni, pe care încă din 2019, CFR a declarat 
prin adresele transmise atât Primăriei Sectorului 1, cât și Primăriei Municipiului București, că este de 
acord să îl transfere... să transfere administrarea la autoritatea locală, deoarece nu poate finanța pasaje 
rutiere. Așa e în regulamentul dumnealor, nefiind obiectul de activitate al companiei. Și e un proiect de 
hotărâre, dacă vreți eu vă pot transmite toate acestea spre știința tuturor consilierilor, că am făcut un 
research. Apoi, la punctul 2, străpungerea Elena Văcărescu-Șoseaua Nordului face parte din „Master 
planul pentru modernizarea infrastructurii bucureștene” realizat de Primăria Municipiului București și 
există deja o hotărâre de Consiliu General. Este vorba de HCGMB 192 din 2007 pentru realizarea unui 
pasaj subteran pe sub calea ferată în această zonă. Costul estimat de către PMB era de 29 de milioane 
de euro. Străpungerea Strada Parcului-Băiculești presupune construirea unui pasaj inferior sau superior 
sau peste calea ferată 800 București-Constanța. Până a ne apuca, domnul viceprimar Păiuși, de noi pasaje 
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rutiere la calea ferată, de ce să nu facem demersuri pentru a rezolva problemele în trafic de la Pasajul 
inferior pe sub podul Constanța? Bine, asta mă adresez doamnei primar Clotilde Armand... Prin 
asocierea cu Primăria Municipiului București, Metrorex, Ministerul Transporturilor. Dacă noi chiar 
dorim să facem ceva. Și, dacă tot a blocat PUZ-ul Sectorului 1, care avea reglementări și soluții pentru 
această zonă, măcar să pună ceva în loc sau... Dumneaei, după cum știm, doar blochează, distruge, 
dărâmă și nu construiește nimic. Despre străpungerea Drumul Săbăreni DN CB 8 Centură, se pare că 
doamna Primar nu a aflat că face parte din proiectul de parteneriat încheiat la începutul anului între 
Primăria Municipiului București, Consiliul Județean Ilfov și Compania Națională de Autostrăzi, pentru 
elaborarea studiilor de fezabilitate aferente celor 10 drumuri radiale care vor face legătura între Capitală 
și șoseaua de centură. Așadar, dacă puteți să răspundeți, domnule Viceprimar, dar oricum, consilierii 
PSD se vor abține la acest proiect, pentru că așa cum v-am expus mai sus, unele sunt deja în lucru, iar 
referitor la podul Săbăreni situația este încă incertă. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Rugămintea mea era să votăm acest 
proiect, o dată pentru că noi ne arătăm interesul clar și fără echivoc asupra proiectelor care se află în 
Sectorul 1 și pe care noi cumva le vom administra mai mult sau mai puțin. Aici era rugămintea mea și 
dorința noastră de a se aproba. Deci nu.... vă dați seama că acest proiect va suporta zeci de modificări. 
Protocolul va fi modificat de ”n” ori , deci, nu e nimic... Și într-adevăr aveți foarte mare dreptate: orice 
proiect este perfectibil. Nu e, ăsta nu este cel mai perfect proiect. Dar, totuși aici se vede clar că noi 
dorim și avem această intenție pe care, cel puțin o arătăm prin încheierea, prin cererea unui acord de 
încheiere a unui protocol. Mai mult ca sigur CFR este posibil să iasă din această structură. Aveți dreptate, 
face parte din radială acel drum și acea străpungere, dar încă o dată spun, este strict intenția Consiliului 
Local, atenția lui, dorința lui, ca aceste lucruri să fie rezolvate. Și era o  inițiere a acestor intenții, da? 
Nimic în plus. Repet, totul este perfectibil, nimic nu este definitiv... Votați așa cum considerați 
dumneavoastră. O să venim, evident, cu un alt proiect, asemănător, mai... Dar acum era bine să fi trecut 
în forma aceasta. Hotărârea vă aparține însă. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Popa? 

Doamna Daniela Popa:  Da, așa este. Mai ales noi, grupul consilierilor PSD, chiar dorim din suflet să 
facem ceva acolo pentru acea zonă, da, pentru podul Săbăreni, dar haideți să avem situația exactă. 
Răspundeți-ne cât mai repede la interpelări și votul nostru va fi pentru la următoarea ședință. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Dacă nu mai sunt alte puncte 
de vedere, o să dau citire amendamentului meu. Este legat de adăugarea la acest protocol și partea de 
panouri fono-absorbante, iluminare și așa mai departe, și ideea domnului Gheorghe pentru partea de 
curățare și... sau curațarea  constantă a zonei de siguranță feroviară care tot timpul e problematică. O să 
dau citire.  

Amendament: În anexa proiectului reprezentând protocolul de colaborare la Articolul IV ”Dispoziții 
finale” se va introduce alineat 4 punctul  1: ”Pe traseul liniilor de cale ferată ce traversează zonele 
rezidențiale din sector, Sectorul 1, Ministerul Transporturilor și Infrastructurii și Compania 
Națională de Căi Ferate CFR SA vor colabora în găsirea de soluții și implementarea lor pentru: 
montarea de panouri fono-absorbante, crearea de pasarele pietonale și treceri la nivel pietonale 
semnalizate și protejate, iluminarea trecerilor de pietoni și a drumurilor paralele cu calea ferată, 
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întreținerea și curățarea constantă a zonei de siguranță feroviară” închid citatul, urmând ca alineatele 
următoare să fie renumerotate. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun, supun la vot acest amendament. 
Avem deja avizul Direcției Juridice. Mulțumesc. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Pasajele da, le includem într-o altă formă. 
Sunt niște pasaje rutiere care au nevoie de panouri fono-absorbante. Uitasem... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Da, eu am zis pe traseul liniilor. Acum 
putem să o definim... Și al pasajelor, da. Deci supunem amendamentul la vot. Domnul Bârgău? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Domnul Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Doamna Haliț? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online):  Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Domnul Ozata? Nu este. 
Domnul Vicol? 

Domnul Ned Vicol (vot online):  Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumesc. Mai așteptăm 7 voturi în 
sală. Încă trei voturi. Mulțumim. Dacă pot să o văd și sub... Da, sunt 26 de consilieri, 26 de voturi pentru. 
Amendamentul a fost adoptat. 

Amendamentul  (nr. 6/20.01.2022) formulat de domnul Daniel-Constantin Ciungu la  proiectul de 
hotărâre nr. K2-179/23.11.2021 a fost adoptat cu unanimitate de voturi - din 26 de consilieri locali 

prezenți în momentul votului. 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem mai departe la votarea 
proiectului. Domnul Bârgău, cum votați proiectul? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online):  Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Haliț? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Domnul Ozata? Nu este. 
Domnul Vicol?  Domnul Vicol este în sală și va vota în sală. Și dacă se poate să punem și pentru colegii 
din sală, să supunem la vot. Puteți să votați și în sală acum. Încă șase voturi în sală. Încă un vot. Domnul 
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Oianu? Mulțumim frumos. Avem 17 voturi pentru și 9 abțineri, zero voturi împotrivă din 26 de consilieri 
locali prezenți. Proiectul a fost adoptat.  

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU 17 VOTURI PENTRU ȘI 9 ABȚINERI – din 26 de 
consilieri locali prezenți în momentul votului. 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem mai departe. Punctul 6:  

6. Proiect de hotărâre privind solicitarea acordului Consiliului General al Municipiului 
București pentru cooperarea dintre Sectorul 1 al Municipiului București și Administrația 
Străzilor București, în vederea finanțării și realizării în comun a lucrărilor de interes public 
local referitoare la modernizarea, reconfigurarea, întreținerea și amenajarea/reamenajarea 
spațiilor publice situate pe rețeaua stradală principală din Sectorul 1 (K2-178/02.06.2021) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici dacă sunt puncte de vedere sau 
amendamente? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Dacă nu sunt, atunci… doamna Popa! 

Doamna Daniela Popa: Da, la fel, niște comentarii aș fi avut... Un proiect care propune încheierea unui 
protocol de colaborare între Consiliul Local și Administrația Străzilor din subordinea Primăriei 
Municipiului București condusă de un coleg de-al nostru de aici din consiliu, eu nu spun nimic, că e 
ilegal sau... Nu am competențe legale pentru a decide această incompatibilitate, mai ales că domnul 
consilier s-a tot abținut la asemenea proiecte. Mergând însă la proiect, aflăm că în afară de titlul care ne 
anunță că dorește cooperarea dintre sectorul 1 al Municipiului București și Administrația Străzilor, în 
vederea finanțării și realizării în comun a lucrărilor de interes public local referitoare la modernizarea, 
reconfigurarea, întreținerea și amenajarea/reamenajarea spațiilor publice situate pe rețeaua stradală 
principală din Sectorul 1, nu este specificat niciun obiectiv care va fi realizat și nici un cost estimat. Și, 
într-un mod absolut evaziv și generic, în cadrul proiectului se folosește sintagma ”Sectorul 1 al 

Municipiului București va identifica lucrările de interes public ce fac obiectul prezentului protocol 

privind modernizarea, reconfigurarea, întreținerea, amenajarea/reamenajarea acestor spații publice 

aflate în administrarea Administrației Străzilor a Municipiului București”. Așa că ceva de genul să fie 
bine, să nu fie rău. Noi vom vota împotrivă. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Șerban! 

Domnul Remus-Cătălin Șerban: Da, aș vrea să îi spun doamnei Popa și celorlalți, colegilor consilieri 
de la cealalte partide, că un astfel de protocol, știți foarte bine și nu are rost să ne ascundem, un astfel de 
protocol ar permite Primăriei Sectorului 1 să traseze treceri de pietoni acolo unde sunt șterse, să repare 
borduri acolo unde oamenii intră cu bicicletele și fac accidente și așa mai departe. Deci acest protocol 
ar ajuta foarte mult la punerea în siguranță a cetățenilor sectorului. Știți foarte bine lucrul acesta. Deci 
nu are rost să... Nu are rost să vă întrebați ce presupune și așa mai departe. Poate fi vorba chiar și de 
astfel de lucrări, așa-zis neimportante, dar care pot salva vieți. Deci este foarte simplu. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Popa! 
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Doamna Daniela Popa:  Eu înțeleg asta, dar ne dăm cu presupusul, da? Înțeleg asta și întotdeauna vom 
fi de acord pentru asta. E treaba Administrației Străzilor să facă asta. Bineînțeles, orice asemenea proiect, 
cum ați spus dumneavoastră, pentru asemenea lucrări, să fie clar specificat. Vă mulțumesc. Doar ne dăm 
cu presupusul atunci. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. De altfel știm că Sectorul 1 
are peste 1.000 de străzi. Majoritatea sunt la Administrația Domeniului Public, adică în administrarea 
Sectorului 1, a primarului Sectorului 1. Și acolo așteptăm să se facă aceste trasări și lucrări și așa mai 
departe. Deci avem mult de lucru și noi, să începem în ograda noastră și mai departe… 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (online): Domnul Președinte, dacă îmi permite și mie două-trei 
mențiuni. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Imediat, domnul Bârgău! Domnul 
Șerban dorește un drept la replică cred și după aceea vă dau cuvântul. 

Domnul Remus-Cătălin Șerban: Domnule Ciungu, ați avut... Ați interpelat  Primarul Sectorului 1 pe 
Facebook din câte îmi amintesc și ați… chiar...  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Și pe e-mailul oficial. 

Domnul Remus-Cătălin Șerban: Da, și chiar îi reproșați oarecum acea trecere de pietoni nesemnalizată 
cum trebuie, da? Dar știți foarte bine că fără un astfel de protocol... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Nu, zic să mai citiți o dată ce am scris. 

Domnul Remus-Cătălin Șerban:  Am citit foarte bine. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Ok, luați și citiți ce am scris. E Ok. Să 
nu facem interpretări.  

Domnul Remus-Cătălin Șerban: Bine, dar nici nu mai vorbiți atunci... că nu susțineți astfel de 
colaborare... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am cerut...Nu, nu, stați un pic. Îmi 
puneți cuvinte în gură și nu e normal. Domnul Șerban, suntem colegi, nu este normal să... Puteți să citiți 
exact ce am scris și luați acele lucruri. Ce am cerut și am mai spus-o, am cerut-o și în trecut și anul 
trecut, i-am cerut și domnului Bârgău, i-am trimis și dumnealui, care este bineînțeles directorul 
Administrației Străzilor, am trimis și directorului Administrației Domeniului Public Sector 1, 
directorului Poliției Locale, Secretariatului, doamnei Primar, i-am rugat pe toți bineînțeles să facă tot 
ceea ce pot în sau pe străzile pe care le administrează, să se asigure că trecerile de pietoni sunt 
semnalizate, că există acel strat antiaderent sau... da, care ajută să ai o frânare mai rapidă, să se asigure 
Poliția Locală că trecerile nu sunt obstrucționate de mașini... Apropos de acest aspect, chiar aici m-a 
interpelat un un cetățean și mi-a spus fix de străzile de aici din spatele primăriei și așa este. Sunt constant 
ocupate de mașini fix locurile înainte de trecerea de pietoni și nu vezi pietonii. Deci, aceste lucruri le-
am cerut, în niciun ton, să zicem... 

Domnul Remus-Cătălin Șerban: Bun, dar spuneți-mi ce îi reproșați atunci primarului? 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Faptul că de un an de zile i-am spus acest 
lucru chiar în ședință aici, le-am dat și în scris și nu s-au văzut aceste lucruri, din păcate, pe străzile pe 
care le are în administrare. 

Domnul Remus-Cătălin Șerban: Lăsați, că era legat de un accident care a avut loc pe o stradă 
administrată de ASB, da? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Eu tocmai v-am spus: pe străzile pe care 
le are în administrare. Nu s-au văzut modificări. Dacă facem zece străzi din 1.000 într un an... Eu zic să-
și dea demisia să plece acasă. Hai să facem și treaba asta. 

Domnul Remus-Cătălin Șerban: Bine, o să ajungem și acolo, să știți! Să ținem minte discuția de astăzi! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Desigur. Domnul Bârgău, vă rog! 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (online): Da, stimați colegi, câteva mențiuni despre acest protocol. 
Să știți că nu este făcut de mine sau pentru mine sau nu neapărat pentru... cumva pentru administrație, 
acest protocol este semnat în momentul de față de alte 4 sectoare, da? Un protocol care funcționează 
foarte bine atât cu sectorul 3, 4, cu 5, 6, cu excepția sectoarelor 2 și 1, care nu au aceste protocoale. 
Hotărârile, să știți pentru toate celelalte, sunt trecute prin Consiliul General înainte să vin eu la ASB. 
Adică chiar nu au nicio legătură cu mine și nu văd aceste insinuări de ce să fie spuse. Pentru că nu au 
legătură, ele chiar sunt de pe vechea administrație. Protocolul să știți că este unul bun și cum vă spuneam 
se pot rezolva lucrurile împreună cu alte sectoare, atâta timp cât, da, într-un an, într-un anumit an, poate 
dacă ASB nu are bani și un anumit sector își dorește să facă anumite lucruri, să aibă dreptul, bineînțeles 
în baza unei solicitări la noi și în baza unui acord dat de noi, să facă acel lucru. Vorbim de partea de 
reparații pe străzile administrate de ASB. Chiar cu dumneavoastră, domnule Președinte, dacă țineți 
minte, chiar în decembrie am discutat și ați spus că este un lucru bun, dar, bineînțeles că votul este la 
latitudinea fiecărei persoane. Vă mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Domnul Șerban! 

Domnul Remus-Cătălin Șerban: Da, aș vrea să vă mai întreb... Să-i întreb colegii de la PNL de ce un 
astfel de protocol există cu sectorul 6 și funcționează foarte bine între ASB și Primăria domnului Ciucu 
și aici nu poate? Dumneavoastră nu sunteți de acord. Cum vine asta? Adică un coleg de-al 
dumneavoastră colaborează foarte bine, are un astfel de protocol și dumneavoastră totuși refuzați 
cetățenilor Sectorului 1 acest lucru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: O să-i dau imediat cuvântul domnului 
Gheorghe. Pe ultima propozitie aș vrea să vă răspund. Fiecare instituție în acest oraș are o 
responsabilitate. Și instituția domnului Bârgău, Administrația Străzilor, are o responsabilitate pe străzile 
sale și instituția Sectorului 1 are pe străzile sale. Dacă instituțiile și-ar fi făcut de la bun început treaba, 
dar știu că sunt tot felul de probleme care se întâmplă în viața reală și de bugetare și de contractare, 
licitații și așa mai departe. Dar dacă fiecare instituție își face treaba, nu ar fi nevoie de un astfel de 
protocol. Ca fapt divers. Domnul Gheorghe! 

Domnul Remus-Cătălin Șerban: Dacă și cu parcă... 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Dacă și cu parcă, dacă toți ne-am 
respecta responsabilitățile legale, repet, nu ar fi nevoie. 

Domnul Remus-Cătălin Șerban:  Domnul Ciucu a avut nevoie și uitati că funcționează, da? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Ciucu își face treaba în Sectorul 
6, dacă v-ați uitat. Domnul Gheorghe! 

Domnul Remus-Cătălin Șerban: Și-o face pentru că e lăsat... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Nu, nu, nu… Pe străzile dumnealui și 
parcările dumnealui arată complet altfel. Da. Și parcurile dumnealui arată complet altfel. Domnul 
Gheorghe! 

Domnul Remus-Cătălin Șerban: Am notat. Ne vom întoarce la acest subiect. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Vorba multă sărăcia omului, domnule Remus  Șerban. Haideți la vot 
mai bine! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Mergem la vot atunci, pe 
proiectul 6. Domnul Bârgău nu votează. Domnul Drăgușin! 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Haliț? Nu este la 
acest moment. Domnul Ozata? Nu este. Și domnul Vicol este în sală. Deci puteți să votați și în sală... 
Mai avem 4 voturi în sală...  încă un vot. Mulțumim. Deci avem 10 voturi pentru, 8 împotrivă și 6 
abțineri. Mulțumim. Doamna Haliț ne spune că nu se mai conectează, de aici. Deci ar avea nevoie de 
atenția celor de la tehnic. Deci proiectul 6 nu a fost adoptat.  

PROIECTUL DE HOTĂRÂRE NR. K2-178/02.06.2021 A FOST RESPINS CU 10 VOTURI 
PENTRU, 8 VOTURI ÎMPOTRIVĂ ȘI 6 ABȚINERI, un consilier nu și-a exprimat opțiunea de vot 

– din 25 de consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem mai departe, la proiectul 7: 

7. Proiect de hotărâre prin care se solicită Consiliului General al Municipiului București 
trecerea în administrarea Consiliului Local al Sectorului 1 al Municipiului București a 
imobilelor identificate cu IE 221658, IE 242878, IE 262440, IE 206170, precum și a Spațiului 
verde aferent Ateneului Român, imobile aflate în domeniul public al Municipiului București 
(K2-282/22.09.2021) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici dacă sunt amendamente sau puncte 
de vedere. Domnul Tudose! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Aș dori să întreb inițiatorii proiectului, atunci când s-au gândit să ia 
acest teren s-au gândit și ce fac cu monumentul de for public aflat pe acest teren care aparține Primăriei 
Capitalei? Că e o problemă. Noi cerem un teren și pe acel teren se află ceva. Nu contează, e construcție, 
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e... ceva. Întâmplător e un monument de for public. Ce facem cu el? Îl dăm Capitalei să îl pună în altă 
parte? Că poate doamna Armand are altă viziune, să pună morcovi, să pună roșii, să pună, nu știu.... 
ceva. Dumnezeule, chiar am luat-o cu caii, de destructurăm și spațiul din fața Ateneului? Noi avem 
șobolani peste tot. Deci chiar transferăm toată această iresponsabilitate care guvernează Sectorul 1 la 
nivelul întregului oraș București? Gândiți-vă că încă centrul Bucureștiului, cu plusurile și cu minusurile 
pe care le are Primăria Capitalei în acest moment, măcar arată unitar. Gândiți-vă ce se întâmplă la noi. 
Încă o dată, doresc inițiatorul proiectului, foarte serios vorbesc, să îmi spună și mie dacă a gândit cineva, 
dacă pe terenul ăla se află un monument de for public, ce face cu el? Să-mi spună și mie. Îl luam și îl 
ducem... nu știu, la Bellu. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Popa! 

Doamna Daniela Popa: Da, doar să îl completez pe colegul meu. Parcul Ateneului, Parcul Floreasca, 
Parcul Gării de Nord, spațiile verzi de la Sala Palatului, Teatrul Național, Teatrul Odeon, Opera Română, 
intabulat de Opera Română, Cercul Militar, precum și spațiile verzi de pe. aliniamentele Bulevardelor 
Lascăr Catargiu, mă iertați, Magheru și Bălcescu sunt în administrarea ALPAB. Deci noi, de fapt nu 
noi, doamna Primar, din nou, iarăși se uită în curtea vecinului, dar pe a dumneaei nu o îngrijește deloc. 
Din păcate, și o spun chiar cu durere, Sectorul 1 e sectorul gunoaielor. Așa a rămas în istorie, din păcate. 
Și cu rușine. Adică, haideți să îngrijim parcurile noastre, haideți să ne vedem de ale noastre, cum ați 
spus și mai devreme cu străzile. Haideți să le facem pe ale noastre. Sunt o grămadă de făcut. Și pot să 
înțeleg și asta, da, că durează, orice licitație durează. Haideți să ne axăm pe ele. Haideți să reparăm toate 
străzile, să facem curățenie în parcuri, peste tot. Să fie curat în sector, măcar atât. Să asigurăm nevoile 
de bază. Și după aia, da, putem să luăm și altele. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Oianu urcă pe scena de stand-
up. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: O secundă, o secundă, o secundă numai. Da, doamna Popa, mă scuzați, 
vă traduc eu ce se întâmplă. De fapt și de drept, doamna Primar nu e interesată să facă curățenie în sector, 
pentru că nu poate să facă multe postări legat de asta. Are nevoie de locuri landmark, adică pentru oraș, 
care să îi aducă mai multă popularitate și să o ajute să nu ia 2% la următoarele alegeri. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Ce-i drept, în stand-up, 
domnule Oianu, să știți că se spune și foarte mult adevăr. Domnul Tudose!  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da. Ca să lămuresc un pic problema, o să citesc și, credeți-mă, nu 
e glumă, este chiar un mesaj pe care l-am primit m-a amuzat teribil. Eram în ședință, am primit un mesaj 
de la un cetățean și vi-l citesc  exact așa cum mi l-a scris: un mare șobolan a traversat Simon Bolivar în 
apropierea intersecției cu Beller. Calm, senin ca un gentleman. Deci, din acest punct de vedere, nu 
credeți că întâi ar trebui să ne ocupăm de problemele astea? Și trecând la ceva mai serios, în timp ce noi 
ne aflam aici în ședință, a mai avut loc un accident la Chitila, la capătul tramvaiului 10, cu trei salvări și 
poliție. Să sperăm că nu aflăm diseară și de alte nenorociri. Asta apropos de cât de bine merge sectorul. 
Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Păiuși! 
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Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Domnul consilier Tudose, ați început și 
dumneavoastră să credeți exact cum crede și domnul Oianu în toate zvonurile. Posibil că era un cățel. 
De unde credeți că era un șobolan? Și eu pot să vă scriu acuma, să vă dau un mesaj că am văzut un urs. 
Un urs care circula.... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bine ați venit pe scena de stand-up, 
domnule Păiuși! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1:  Deci, domnul consilier, vă rog să aveți 
grijă la zvonuri și să nu mai credeți tot ceea ce primiți, pentru că, din păcate, e posibil să vă înșelați, da? 
Deci poate era o pisică, știu și eu, fără blană. Da, da, domnul Oianu, așa este. Poate era o pisică. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Așa e, un british short hair. Din păcate, 
realitatea e că îi vedem cu toții pe acești domni gentlemeni șobolani prin tot sectorul. Nu ne trebuie 
mesaje de la cetățeni, doar că suntem și noi pe aici, tot cetățeni, toți suferim aceleași probleme cu 
gunoiul. Doamna Popa! 

Doamna Daniela Popa: Păi cetățenii ne-au semnalat. Adică-i facem mincinoși pe cetățeni? Nu cred. 
Eu nu cred. Altfel nu semnalau. Cred că a văzut destul de bine domnul și a fost și finuț, ați văzut, a zis 
că traversează ca un gentlemen, așa că haideți să nu... Da, aici chiar nu e de glumit. Era doar o… chiar 
nu, asta nu e de râs. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Haideți, vă rog, să mergem către vot. 
Pentru proiectul numărul 7. Domnul Bârgău? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Drăgușin? Domnul 
Drăgușin?  

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulșumim. Doamna Haliț s-a întors în 
sală. Doamna Haliț, v-ați întors în sală sau votați online? Ok, atunci vă întreb și pe dumneavoastră cum 
votați proiectul? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Pentru....abținere... Este punctul 7? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Cum votați proiectul, vă rog?  

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (online): Punctul 7? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Da, proiectul 7. 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:   Mulțumim. Domnul Ozata nu este. 
Doar două persoane văd că sunt online. Și domnul Vicol este în sală.  Bun. Avem 11 voturi pentru, 5 
abțineri și 10 voturi împotrivă. Proiectul a fost respins.  
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PROIECTUL DE HOTĂRÂRE NR. K2-282/22.09.2021 A FOST RESPINS CU 11 VOTURI 
PENTRU, 10 VOTURI ÎMPOTRIVĂ ȘI 5 ABȚINERI  – din 26 de consilieri locali prezenți în 

momentul votului 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem mai departe la punctul 8:  

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea finanțării din bugetul local a cheltuielilor aferente cotei 
de contribuție ce revine proprietarilor/asociațiilor de proprietari pentru reabilitarea termică, 
precum și mecanismul de recuperare a sumelor avansate de Sectorul 1 al Municipiului 
București în legătură cu lucrările de reabilitare termică a blocurilor de locuințe incluse în 
cadrul Programului multianual de reabilitare termică a blocurilor de locuințe la nivelul 
Sectorului 1 al Municipiului București (K2-251/30.08.2021) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici, dacă sunt amendamente sau puncte 
de vedere. Domnule Tudose! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Proiectul acesta revine și revine, poate în cel mai prost moment cu 
putință, când există scandalul facturilor de gaze. Asta înseamnă că noi cerem cetățenilor, care și așa sunt 
în momentul ăsta disperați că nu mai reușesc să își plătească facturile, își pun problema ce se întâmplă 
cu locuințele, să suporte și ceea ce până acum Sectorul 1 și-a permis să ofere civilizat și gratuit, și spun 
acest ”și-a permis” cu ghilimelele de rigoare, din banii cetățenilor, respectiv programul de reabilitare. 
Programul de reabilitare, program care a fost copiat și de către alte administrații, a fost un program 
liberal, dar un program care a adus foarte mult succes, atât primarului Chiliman la vremea respectivă, 
cât și Partidului Liberal. Din acest punct de vedere, și vorbesc eu care sunt de la PSD, ca să fiu bine 
înțeles că n-am niciun fel de problemă, din acest punct de vedere a alege ca în acest moment să 
transferăm către cetățeni o parte din cheltuielile de reabilitare, deci după ce ei nu știu cum să-și 
ipotecheze casa ca să plătească factura de gaze, să mai găsească eventual să-și ipotecheze nu știu, 
familie, soție, nevastă, fiecare ce mai are prin casă, ca să plătească și reabilitarea. Oameni buni, chiar 
am luat-o cu capul? Suntem în momentul în care noi, al treilea buget al României, ori nu ne permitem 
să facem ceea ce am făcut până acuma, pentru că s-a făcut până acuma la toate, aproape la toate blocurile 
din Sectorul 1. Câte mai sunt de făcut? Cum vom face? Cerem pentru alea care mai sunt de făcut sau 
cerem retroactiv? Pentru că și aici e o problemă: dacă se cere retroactiv, vă dați seama ce, mă rog, în ce 
ipostază sunt puși cetățenii aceia? Încă o dată. Eu personal sunt total împotriva transferului 
responsabilităților care se plătesc din banii cetățenilor Sectorului 1 de către primărie înapoi către 
cetățean. Practic este o dublă taxare, o dublă impozitare, o dublă luare de bani, cum vreți s-o luați. Chiar 
în halul asta am ajuns? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Secretar General 
dorește să ne transmită un punct de vedere.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Doar să punctez apropos de efectul 
retroactiv. Dincolo de orice discuție, el nu poate interveni întrucât, potrivit legii, Codului administrativ, 
actele administrative își produc efectele doar pentru viitor, de la momentul comunicării. Deci vreun efect 
retroactiv al unui act administrativ, indiferent de obiectul lui, este exclus. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Porumb? 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Proiectul acesta, al reabilitării, este unul 
foarte îndrăgit în Sectorul 1. A fost un model la nivel național, model preluat, într-adevăr. Îmi pare rău 
că nu continuăm acest proiect și cu tot o idee liberală, și anume cea a schimbării lifturilor. Din păcate, 
așa cum știți, în mandatul trecut am aprobat acest proiect. Înțeleg că licitația pentru lifturile care trebuiau 
montate în sector a fost anulată. Cetățenii, deși au semnat contracte, au făcut solicitări, în momentul de 
față nu se mai întâmplă nimic. Există doar întrebări către primărie și către noi consilierii. Eu sper ca anul 
acesta să continuăm acest proiect, să îl votăm din nou, astfel încât cei care au decis că își doresc acest 
lucru să poată să schimbe lifturile. Vă amintesc, domnule Viceprimar, doamna Primar dacă ne aude, 
sunt foarte mulți cetățeni în Sectorul 1 care, din păcate, nu își vor putea permite din salariu, din pensie, 
un cost pentru schimbarea acestui lift care, așa cum știți prea bine, sunt multe blocuri unde sunt pur și 
simplu învechite, nu mai funcționează, cu reparații aproape săptămânale. Deci rog să ne gândim la acest 
proiect și să revenim. În ceea ce privește proiectul de pe ordinea de zi, nu... că primăria nu poate să fie 
pentru unii mumă, pentru alții ciumă. O parte din cetățenii Sectorului 1 să beneficieze în totalitate de 
reabilitare gratuită și pentru alții să avem costuri, ținând cont că toți plătesc taxe și impozite la sectorul 
1. Astfel, mergând pe principiul echității nu vom fi de acord cu votul acestui proiect. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Păiuși! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Voiam doar să reconfirm că am avut 
aceeași discuție și data trecută când a fost supus acest proiect Consiliului Local, în care, atât doamna 
Secretar, cât și eu, v-am spus foarte clar că legea nu are caracter retroactiv, indiferent.... este lege până 
la urmă, vorbim de o hotărâre de consiliu local. Vi s-a confirmat lucrul ăsta, deci nu cred că mai are rost 
să discutăm asupra acestui punct. Aici e vorba doar de aprobarea proiectului de hotărâre privind 
aprobarea finanțării din bugetul local a cheltuielilor aferente cotei de contribuție ce revine proprietarilor, 
asociațiilor de proprietari pentru reabilitarea termică. E adevărat și mecanismul de recuperare a sumelor 
avansate de Sectorul 1 al Municipiului București în legătură cu lucrări de reabilitare. Deci noi practic 
venim în ajutor, dar votați cum considerați dumneavoastră. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Tudose! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da, aici o să vreau tot domnului Păiuși să  îi citesc un lucru. 
Întâmplător, nu aveam de unde să știu, cetățeanul care mi-a trimis mesajul, ne urmărește ședința. Și mi-
a dat următorul mesaj. Vi-l citesc ad litteram: „Cetățeanul nu gustă gluma. Poate și-o amintește la vot.” 
Deci, din punctul ăsta de vedere, dacă vorbim de șobolani, care pot să fie de mărimea unui câine, chiar 
avem o problemă. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Păiuși? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Domnul consilier, sunt câțiva căței mici, 
unii se numesc Chiuaua. Dacă-i știți... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnule drag cetățean, cred că domnul 
Tudose va aștepta și un al 3-lea mesaj. Haideți să supunem la vot! Domnul Bârgău? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Domnul Drăgușin?  

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. 

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Domnul Laurențiu Drăgușin (online):  S-a auzit? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Da...  Domnul Podaru? Mai așteptăm 
un vot. Domnul Podaru!  Dragi colegi, știu, se discută despre pauză. Domnul Podaru, așteptăm votul 
dumneavoastră. Da. Poate dăm un pic mai tare în sală că nu se prea aude. Bun. Avem 11 voturi pentru, 
6 abțineri și 9 voturi împotrivă. Proiectul nu a fost adoptat.  

PROIECTUL DE HOTĂRÂRE NR. K2-251/30.08.2021 A FOST RESPINS CU 11 VOTURI 
PENTRU, 6 ABȚINERI ȘI 9 VOTURI ÎMPOTRIVĂ – din 26 de consilieri locali prezenți în 

momentul votului. 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem mai departe la punctul 9: 

9. Proiect de hotărâre privind  solicitarea acordului Consiliului General al Municipiului 
București pentru împuternicirea expresă a Consiliului Local al Sectorului 1 al Municipiului 
București de a hotărî cu privire la asocierea dintre Sectorul 1 al Municipiului București și 
Municipiul București, în vederea finanțării în comun a cheltuielilor aferente finalizării 
procedurilor de expropriere a imobilului aflat în proprietate privată, situat în Calea Griviței 
nr. 138C, Sector 1, Bucuresti, identificat cu nr. cadastral 227247, pentru realizarea unor 
lucrări de interes public local (K2-360/23.11.2021) 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici dacă sunt amendamente sau puncte 
de vedere. Doamna Porumb? 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Foarte scurt despre acest proiect de pe 
ordinea de zi. Așa cum, și aici mă adresez cetățenilor, așa cum probabil bine știu, noi am susținut 
permanent în acești ani și într-adevăr și în campania electorală, că vrem ca acest bloc de care dai în 
momentul în care cobori din Gara de Nord, este într-o formă, într-o stare nu tocmai frumoasă. Ne dorim 
să-i redăm altă fațadă. În ceea ce privește însă partea legală, situația juridică, înțeleg că sunt câteva 
aspecte de reglementat cu Primăria Capitalei. Sper însă că acolo deja au avut loc discuții între doamna 
Primar, între domnul Primar și că lucrurile vor merge mai rapid. Și mi-ar fi plăcut să fie aici să ne spună 
în cât timp crede că va rezolva situația blocului Dunărea și în cât timp cetățenii vor avea o nouă față a 
zonei din preajma Gării de Nord.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Dar poate domnul Păiuși să răspundă. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Dar nu ne putem da decât cu părerea noi 
între noi pentru că din nou n-are cine să ne răspundă. Poate domnul Viceprimar, dacă apreciază că ne 
poate da un răspuns. Când vedem blocul acesta în proprietatea Primăriei, în administrarea Primăriei și, 
bineînțeles, reabilitat, cu o funcționalitate clară pentru cetățenii din Sectorul 1? 
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Domnul Adrian-Viorel Oianu: Știu eu, mâine! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Domnul Păiuși? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Stimați colegi, totul depinde de noi, dacă 
votăm acest proiect. Vă dați seama că se vor face toate demersurile prin Direcția Juridică. Pot să vă dau 
un termen aproximativ de 2 ani, nu, 2-3 ani. Nu sunt foarte, foarte sigur însă, dar repet, totul depinde de 
noi dacă ne dorim ca acest proiect să fie aplicat cât mai rapid și să fie dus la îndeplinire. Până la urmă 
noi hotărâm lucrul ăsta. Da? Aparatul de specialitate trebuie să ducă la îndeplinire ceea ce hotărăște 
Consiliul Local. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: (fără utilizarea sistemului de înregistrare)… că ne dorim foarte mult 
în următorul an să se finalizeze acest proiect. Așa mi se pare normal. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: A finaliza... deci partea de... La ce va 
referiți, domnule consilier? Ca să vă înțeleg.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu: La proiectul acesta, poate votăm toți consilierii, în unanimitate (fără 
utilizarea sistemului de înregistrare). 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Dacă votăm... Nu e neaparat nevoie să 
votăm în unanimitate, știți foarte bine lucrul ăsta, dar vă dați seama, presiunea este permanentă și e 
foarte bine că este. Așa e...mi se pare foarte corect. Deci totul depinde de noi ca să ducem la îndeplinire 
acest proiect, ca aparatul de specialitate, prin doamna Primar, să ducă acest proiect… să îl finalizeze. 
Da. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Hotărâm și asta se va întâmpla. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Tudose! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da. Eu o să schimb iarăși la fel un pic registrul discuției. Din 
discuția aceasta luată așa un pic peste picior, într-o discuție foarte serioasă. Hotelul Dunărea pe care îl 
cunosc foarte bine, atât la interior, cât și la exterior, am avut ocazia să îl văd înainte de anii '90, este lăsat 
în degradare și în paragină începând cu anii '90. O proprietate a statului român, nu contează, în urma 
procesului de naționalizare, mă rog, a ajuns în acest moment în posesia unei persoane private cu care 
statul român se află în litigiu pentru că, evident, acea zonă se dorește o exploatare imobiliară prin 
eliminarea clădirii, așa cum ne-am mai lovit în cursul ședinței de astăzi la încă o prezentare. Din acest 
punct de vedere, după 32 de ani de degradare voită și intensivă, avem arbori, da, atenție, avem arbori 
care sunt crescuți la etajul 4 și a căror rădăcini continuă să degradeze zonele în care au pătruns. Nu mai 
există geamuri, nu mai există niciun fel de măsuri de protecție. Da, este într-adevăr un pericol public. 
Imaginea, atunci când te afli în Germania și cobori din gara Koln-ului și ai ieșit din gară, este superbă, 
se vede Catedrala Koln-ului în toată splendoarea ei. Imaginea când ieși din București, din Gara de Nord, 
vezi această dărăpănătură. Spune totul despre felul în care este administrat acest oraș. Dar până când nu 
se schimbă legislația, să fie obligat proprietarul ca într-un termen de, fie renunță la clădire, o vinde, o 
cedează statului, nu știu, nu mă interesează, cei care fac legi pot să găsească o soluție în sensul acesta, 
sau este obligat să o reabiliteze, sau este obligat să o repună în circuitul arhitectural, nu o să reușim să 
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facem absolut nimic. Noi ceea ce... se vine cu această hotărâre și am avut discuția asta, inclusiv în 
Comisia de urbanism, se vine cu o idee bună în fond, dar care, din păcate, nu face decât să transfere o 
răspundere și o bombă cu ceas din sarcina Primăriei Capitalei, chiar dacă vorbim de un proprietar privat, 
pentru că Primăria Capitalei este momentan cea care poate să acționeze legat de acest imobil, în sarcina 
Sectorului 1. Așa cum de altfel domnul Păiuși a spus, vorbim de niște ani de zile de aici încolo. Orice 
seism, nu vorbim de un seism de grad mare, vorbim de un seism mediu, va duce, dacă nu la deteriorarea 
și la prăbușirea întregii clădiri, măcar la prăbușiri de suprafețe vaste de balcoane, de fațadă, pentru că 
sunt într-un hal de deteriorare pe care îl putem vedea fiecare. De ce să ne luăm răspunderea pe banii 
cetățenilor sectorului 1 să ne aflăm în poziția în care să deținem o asemenea bombă cu ceas care este 
răspunderea în primul rând a proprietarului care a lăsat să o degradeze și în al doilea rând a 
municipalității? Eu, repet, intenția e bună de a consolida sau de a reface niște clădiri. Nu știu dacă ați 
observat, în interpelarea care a avut loc la Kiseleff, se discuta de la o clădire-monument, de refacere a 
unei clădiri obișnuite. Vă las pe dumneavoastră să trageți concluziile. Bun. Bine. Ok. Deci v-am 
prezentat un punct de vedere un pic diferit. Mulțumesc! 

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Doamna Daniela Popa: Mulțumesc! Mulțumesc mult! Gata. Mulțumesc! Doar ca să îl completez pe 
colegul meu în trei fraze, trei cuvinte, blocul Hotel Dunărea de la Gara de Nord, cunoscut mai ales pentru 
celebrul magazin Sora, de la parterul său, este obiectul unei hotărâri de Consiliu General, stimați colegi, 
HCGMB 280/2019 de expropriere de către PMB pentru suma de aproximativ 7.900.000 de lei încă din 
2019. Aceasta este clar, așa cum a spus și colegul meu, că înainte de lucrări de refacere și de reconversie, 
clădirea necesită și o atentă consolidare. Noi suntem de acord ca CGMB să ni-l dea în administrare, însă, 
după cum știți, da, Consiliul Local nu poate avea patrimoniu și nici nu avem noi atribuții în expropriere, 
pentru că hotărârea de Consiliu Local, da, ce spune? Împuternicirea, acordul și împuternicirea pentru 
finanțarea în comun a cheltuielilor aferente procedurii de expropriere. Așa ceva nu se poate face. Vă 
mulțumesc! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Domnul Dan Podaru, că el era înainte. Aveți cuvântul! 

Domnul Dan-Niculae Podaru: Da. Analizând situația asta, lucrurile sunt simple. În Comisia de cultură 
am votat împotrivă. Din nou, ca și în cazul Casei Miclescu, este o clădire care se află în litigiu. Lucrurile 
astea sunt făcute cu un unic scop, vizibilitatea locațiilor, scopuri politice. Lucrul ăsta nu este corect. Ar 
trebui să achiziționăm clădiri sau terenuri utile pentru populație, nu pentru declarațiile pe Facebook. 
Astăzi, alături de colegii mei voi vota solidar pentru că este firesc să se întâmple așa, însă votul meu a 
fost împotrivă. De câte ori vom încerca să achiziționăm clădiri în litigiu, lucrul ăsta nu va face altceva 
decât să ajungă la un eșec și, în consecință, ca și anul trecut, să nu putem să oferim cetățenilor sectorului 
1 nici măcar un proiect viabil. Haideți să cumpărăm terenuri utile. Am discutat și cu colegele din Comisia 
de cultură. Există terenuri pretabile pentru școli și grădinițe, unele dintre ele sunt... dintre aceste școli și 
grădinițe își desfășoară activitatea în spații închiriate. Nu mai trebuie plătită chirie, trebuie achiziționate 
toate acele spații și atunci într-adevăr ne ducem mandatul la capăt și anume, servim și ducem la capăt o 
dorință a cetățenilor, aia de a oferi condiții mai bune copiilor lor, terenuri, parcări, școli, grădinițe și alte 
spații. Haideți să nu mai propunem HCL-uri cu clădiri vizibile doar din dorința de a ne posta a doua zi 
pe Facebook. Vă mulțumesc mult! 
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Domnul Adrian-Viorel Oianu: Da. Vedeți, așa funcționează democrația, putem să avem puncte de 
vedere foarte diferite. M-a provocat domnul Tudose și pe această cale, vreau să vin să îi spun un secret. 
Există un plan secret, îl știu doar eu și cu doamna Primar, nici măcar domnul Păiuși nu-l știe, pentru 
prima oară când aude, în premieră. Am senzația că și domnul Cioloș știe despre acest plan. Este...Să știți 
că totul pornește cu un vis, să știți. Visul doamnei Primar este când vine cu metroul la Gara de Nord sau 
când vine cu trenul ăla foarte mișto, pe care l-am văzut eu că vine în Gara de Nord, iese și vede acest 
loc. Vă spun  imediat și cum funcționează. Arhitectural, cu toate că eu nu mă pricep, a spus doamna 
Primar, dar sunt de acord cu planul dânsei. Vrea să îmbrace clădirea fără să-i facă nimic, în sticlă, de 
sus până jos, cu podeaua și cu tavanul de sticlă și să mute Primăria acolo. Clădirea se va numi 
"incompetența". Și acolo va funcționa o primărie transparentă pentru Sectorul 1 pentru următorii 50 de 
ani. Oricine vine în București poate să intre pe la tren sau cu metroul și să vadă această primărie, cu 
copacii crescuți în asfalt, în beton, în zidărie, care acuma e îmbrăcată în sticlă toată, transparentă și care 
oglindește incompetența unei administrații care nu poate să facă nimic. Iar eu cred în acest plan. Îmi 
pare rău, o să votez pentru. Mă scuzați, pentru că mi se pare că chiar se întâmplă ceva. Și prin acest 
exemplu de vis și proiect extraordinar, vom merge înainte. Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Chiar mă gândesc să ducem 
o scenă aici. O secundă, domnule Tudose! O recomandare, comandați-vă ceva de mâncare, dacă vreți, 
ne apropiem de o pauză, zic eu, și ar fi bine să și vină între timp. Domnul Tudose, un drept la replică! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Către colegul meu Oianu, singura întrebare, planul secret dintre 
dumneavoastră, doamna Armand și domnul Cioloș e cumva o spirală? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Puteți să o numiți și așa. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Revenim la proiect. Doamna 
Sorete-Arbore? 

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Îmi pare rău, trebuie să schimb registrul, va fi unul sumbru. Nu vorbim 
doar despre estetică urbană aici sau despre vizibilitate. Vorbim totuși despre siguranța oamenilor. 
Clădirea este un pericol public. Cade, cade pe oameni. Este alipită la două blocuri de locuințe. Dacă 
această clădire cade, vor fi afectate și acele blocuri de locuințe. Să vă fie foarte clar. Deci, proiectul 
poate fi justificat ca obiectiv de utilitate publică și poate să intre în procedură pe repede-înainte. Și de 
ce să ne asumăm răspunderea? Ei uite că mie-mi place să îmi asum răspunderea. Pentru că suntem 
responsabili de siguranța oamenilor acestui sector, și noi și Municipiul București. Dacă va veni un 
cutremur, vom fi vinovați, pentru că nu am făcut nimic. Așa măcar putem să le arătăm intenția că ne 
gândim la siguranța lor. Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Porumb? 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Dacă tot vorbim de siguranță și de cetățeni 
și de ce putem noi să facem și de cât de rapid putem să facem, aș vrea să vă întreb de ce în acest an, sau 
mai bine să vă întreb dacă în acest an ați pus în aplicare o hotărâre a Consiliului Local care prevedea ca 
acele imobile care sunt într-o stare degradabilă, să li se mărească impozitul cu aproximativ 500%. Ați 
făcut acest lucru cu acest imobil, de exemplu? Și cu alte zeci, sute, câte sunt în sectorul 1? Bineînțeles 
că nu, vă dau eu și răspunsul, că îl știu. De ce? Un an de zile a trecut? Cum vreți ca acești oameni care 
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dețin astfel de clădiri să le aducă la o stare care să fie o situație de siguranță pentru cetățenii sectorului 
1 dacă noi nu punem în aplicare hotărâri ale Consiliului Local? Poate dumneavoastră nu știați de ea, dar 
domnul Păiuși știa sigur, doamna Primar la fel. Deci dacă vorbim de lucruri pe care le putem face rapid, 
uitați, ăsta e un lucru pe care îl puteți face foarte rapid. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Iacob? 

Doamna Oana Iacob: Aș dori să precizez că în Comisia de cultură acest proiect a primit aviz pozitiv. 
Domnul Podaru a votat împotrivă, dar proiectul este avizat pozitiv. Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Gheorghe?  

Domnul Dan-Niculae Podaru: Oana, asta am spus! 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Haideți să trecem la vot, vă rog! Haideți, că mai avem multe puncte. 
Haideți să votăm!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Tudose! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Scurt! Există, pentru doamna consilier, există o hotărâre de Consiliu 
General privitoare la expropriere. Sprijinul nostru în ce constă? Să-i dăm bani lui Nicușor ca să-l 
exproprieze? Despre ce vorbim aici? Pentru că noi aici vorbim de banii Sectorului 1. Deci atâta timp cât 
s-a emis o hotărâre de către Capitală pentru expropriere, înseamnă că Consiliul General și-a asumat 
inclusiv contravaloarea exproprierii. Noi nu putem să venim decât eventual să dăm noi... Cum dăm banii 
aceștia Capitalei? Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Păiuși? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Trebuie să înțelegem totuși că clădirea 
este un pericol public, este real lucrul ăsta. Se pot întâmpla accidente. Ea a fost pusă cumva în siguranță, 
dar nu așa cum trebuie. Cel puțin asta am văzut de fiecare dată când trec prin zona aia. Da, doamna 
Viceprimar, există această hotărâre de consiliu local. Poliția Locală trebuie să constate practic 
degradarea imobilelor, fațadele, că despre acelea vorbim, degradarea lor, și în baza procesului-verbal 
cumva DITL-ul să acționeze pe cale de consecință, conform proiectului de hotărâre, conform hotărârii 
de consiliu local. Totuși noi trebuie să ne arătăm interesul, trebuie să ne arătăm că ne pasă de această 
clădire. Eu zic că este bună această inițiativă a doamnei Primar. Nu cred că e doar pentru o postare pe 
Facebook, pentru că evident și dumneavoastră și noi toți o să urmărim acest proiect să fie realizat. Închei 
aici. Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Din păcate, știm cu toții că 
Primarul o să o folosească doar pentru Facebook și cam atâta. Ați spus un lucru foarte bun, domnule 
Păiuși. Poliția Locală trebuie să se sesizeze și să acționeze. La fel și DITL-ul. Lucrul simplu este că 
Poliției Locale i-a fost schimbată conducerea de două sau de trei ori deja, dacă nu mă înșel. Au fost 
votate conducerile dorite de doamna Primar și mă întreb de ce nu a acționat atunci, pentru că doamna 
Primar conduce acest sector de un an și jumătate aproape. Și totuși nu vedem rezultate. Cât să așteptăm? 
În rest, suntem cu toții de acord, da, astfel de clădiri care sunt un pericol, pe lângă faptul că Poliția Locală 
ar fi trebuit demult să intervină, e normal să fie expropriate, de asta și Capitala înțeleg că se ocupă de 
acest lucru. Deci noi acum discutăm mai degrabă despre cum ajutăm financiar Capitala. E o treabă de 
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buget. Aș vrea o secundă. Doamna Sorete-Arbore are un drept la replică la domnul Tudose și după aceea 
doamna Porumb are un drept la replică de la domnul Păiuși. 

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Voiam să spun că vă rămân datoare cu un răspuns. Voi citi acuma la 
pauză proiectul existent și poate găsim o soluție împreună. Haideți să punem problema așa! Haideți să 
găsim o soluție împreună să ajutăm Primăria Generală dacă este nevoie de un ajutor financiar. Știți că 
ne mișcăm mai repede. Știți că avem banii necesari, să facem efectiv să găsim o soluție, dar vă rămân 
datoare. Mulțumesc frumos! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Porumb! 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Sunt în totalitate de acord cu domnul 
Viceprimar că proiectul luat pe ansamblu și dacă ne-ar și reuși, este unul foarte bun, dar știți care-i 
problema? Problema e că Poliția Locală în loc să aibă ca prioritate siguranța cetățenilor, prevenție, ce 
vreți dumneavoastră, și să urmărească, să identifice aceste clădiri și mai departe să meargă cu o listă 
clară către DITL, Poliția Locală în Sectorul 1 se ocupă de panourile publicitare la momentul acesta. Ia 
bulevard cu bulevard și analizează, e panou, nu e panou, e stâlpul, nu e stâlpul, are aviz, nu are aviz. Nu 
spun că acest lucru nu este important și că nu trebuie să reglementăm și această parte, dar nu toată forța 
și structura Poliției Locale trebuie să fie direcționată doar către un singur scop și pentru restul...după noi 
potopul, nu se mai întâmplă nimic. Asta e problema, de fapt, că am pierdut un an de zile în care puteau 
să vină bani la bugetul local, în care poate proprietarii respectivi în momentul în care vedeau suma 
aferentă impozitului, se hotărau să facă ceva cu clădirea respectivă, să-i aducă îmbunătățiri și așa mai 
departe. Dar noi ne ocupăm de panouri publicitare. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnule Podaru! 

Domnul Dan-Niculae Podaru: Cred că e o eroare, nu... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Nu. Cred că ați activat când doamna 
Iacob a spus ceva despre avizul comisiei. 

Domnul Dan-Niculae Podaru: Da. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Ok. Doamna Regalia! 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Asta am vrut să spun, că noi ne-am abținut. Nu am votat 
împotrivă. Îmi pare rău. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Tudose! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Da. Dacă tot vorbim de clădirile deteriorate din zonă, mai avem o 
clădire care se află mult, într-o stare chiar mult mai gravă decât acest imobil. Este vorba de fostul Cinema 
Dacia, care a fost retrocedat, lăsat special în paragină ca să poată fi demolat. Este la intersecția Calea 
Griviței cu Atelierului, înainte de intersecția cu Buzești. Acolo era și o frescă. Cei care sunt mai în vârstă 
cunosc despre ce e vorba, nu intru în amănunte. Acea frescă s-a desprins, a căzut pe trotuar. În mandatul 
trecut am fost obligați... singura măsură pe care am putut să o luăm a fost să punem, să închidem, să nu 
se mai intre acolo, pentru că intrau copii, intrau homeless-și și exista riscul ca și aceștia să poată păți 
ceva. Clădirea se deteriorează bucată cu bucată. Așa că...cum să spun, din punctul ăsta de vedere chiar 
e o problemă extrem de delicată, cea a clădirilor, iar colega mea a luat cuvântul foarte bine, doamna 
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Viceprimar. Dacă Poliția Locală nu ar mai demola chioșcurile de la metrou, garaje, panouri, tot soiul de 
trăznăi... Se lăuda pe 4 ianuarie doamna că a făcut marea realizare a secolului, a demolat gardul de la 
Bioterra. Pe bune? Dacă mergea cu Poliția Locală și amenda Dunărea, cinematograful Dacia, cu rapoarte 
și urmărea la DITL aplicarea amenzilor către proprietarii înregistrați, cred că era mai de interes 
cetățenesc. Poate nu cu același impact pe Facebook, dar asta e, trebuie să facem circ, nu primărie. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Păiuși! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 : Da. Voi fi scurt. Doamna Viceprimar, 
acțiunea la care faceți referire cu panourile publicitare, de ea se ocupă doi polițiști, nu sunt aceiași. Se 
derulează pe câteva luni, săptămâni, mai clar. Sunt doi polițiști care au acționat pe un bulevard, apoi alți 
doi polițiști pe alt bulevard, dar nu mai mult de doi într-o acțiune.  

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Deci eu vă confirm legat de mare acțiunea 
la care ați făcut referire. E vorba de o acțiune în cadrul Poliției Locale și acțiunea este susținută de către 
doi polițiști locali. Deci nu e nimic, ceva extraordinar și rolul lor, vă rog să nu zâmbiți, este acela de 
constatare a sănătății domeniului public. Adică nu fac referire doar la panourile respective, ci la întreaga 
zonă unde pot constata, inclusiv la ceea ce am face noi referire aici, adică la fațadele neîngrijite, să le 
spunem așa. Deci nu, nu e o acțiune, o super acțiune, e o activitate curentă a Poliției Locale, unde va 
exista un raport, pe care o să vi-l pot pune la dispoziție. Mi s-a pus la dispoziție parte din acest raport, 
deci activitatea pe ultimele trei săptămâni. O să vi le pot trimite fără nicio problemă. Deci nu e nimic 
extraordinar, ci se constată legalitatea acestor panouri care multe dintre ele sunt deranjante și, termin, 
pentru că au o luminozitate mai puternică de cea reglementată. Ați văzut și cele de la farmacii, nu sunt 
autorizate, se schimbă fațadele, se ia autorizație doar pentru o reclamă, nu și pentru fațade. Deci este o 
acțiune, e adevărat relativ complexă, care ține de atribuțiile Poliției Locale, Disciplina în Construcții, și 
în care acum acționează doi, în momentul ăsta nu, săptămâna asta nu, săptămâna viitoare, din câte am 
înțeles, vor acționa, sunt câte doi polițiști. Această activitate va fi pusă... rezultatul acestei activități va 
fi pus la dispoziția dumneavoastră. Eu pot să vă pun doar date parțiale acum, deci vă reconfirm acest 
lucru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Mulțumim! Domnule 
Tudose, o secundă, avem cerere de drept la replică la doamna Porumb. După aceea, doamna Popa și 
dumneavoastră. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Domnule consilier, vă arăt proiectul, deci 
nu e nicio problemă. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Știți de ce am afirmat acest lucru? Cred că 
de acum câteva luni de zile din mandatul fostului director, în momentul în care întrebam la Poliția 
Locală, în diverse discuții punctuale, fie în comisii, fie în afara acestora, Poliția Locală, în momentul în 
care întrebam ce facem în perioada asta, dacă nu se muta din Prometeu în Mureș, că se tot mută de un 
an de zile, era după panouri publicitare. În momentul în care cetățenii sectorului 1 vin și spun permanent 
că în Bazilescu sunt seringi, prin parcuri nu vede nimeni, coșurile de gunoi încep să fie vandalizate, la 
fel și băncile, un polițist local nu-l vezi patrulând prin zonă. Atunci stai și te gândești că toată Poliția 
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Locală e după panouri, când, de fapt, asta este singura activitate pe care Primăria Sectorului 1 o 
promovează cu privire la Poliția Locală. În rest, nu îi vedem nicăieri. Înseamnă că au niște priorități 
stabilite foarte clar, iar după postările, așa-s informațiile, așa ne vin informații la Primăria Sectorului 1. 
După postările de pe Facebook, întreaga activitate a Poliției Locale se înțelege că se rezumă la sesizarea, 
urmărirea, ce fac cu privire la identificarea acestor panouri publicitare și ce avize au sau dacă nu le au. 
Deci întrebați pe stradă. Mergem pe stradă. Nu e viziunea mea. Luăm cetățean cu cetățean și vedeți, vă 
spune practic la acest moment că nu se observă implicarea Poliției în ceea ce ar trebui să facă, prevenție, 
siguranță și așa mai departe. Și nu poate pentru că nu vor. Pentru că au stabilite alte priorități. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Popa? 

Doamna Daniela Popa: Oameni buni, lungim prea mult discuția asta. Unu: Noi nu avem patrimoniu, 
nu putem să facem exproprieri. Doar Consiliul General, Primăria Municipiului București, poate să facă 
asta. Doi: Doamne, am înnebunit cu toții! Eu nu știu ce  se  întâmplă, stăm  în  niște   discuții   de-astea 
sterile, de nu ne mai terminăm. Când este totul clar. Și apropos, Poliția Locală, domnule Viceprimar 
Păiuși, n-a dat, n-a făcut nicio notificare la niciun imobil din acesta degradat. Ca să știți, că am eu 
situația. Doi: De ce nu vorbim de Cinema Dacia? Că și acolo e la fel, a fost retrocedat, la un vânt mai 
puternic, cum se tot anunță, cade. Deci acolo a fost lăsat special să se degradeze ca să poată fi demolat. 
Nu facem nimic acolo. Și multe, multe alte exemple. Adică a zis, cred că domnul Președinte a zis, haideți 
să ne facem toți treaba în limita atribuțiilor noastre că dacă toată lumea și-ar face treaba, altfel ar 
funcționa lucrurile. Așa, doar uitându-ne după proiecte de astea fanteziste și utopice, din păcate tot în 
distopie ajungem. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Și domnul Tudose și 
închidem, vă rog! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Nu, eu nu mai am nimic de spus. A pomenit foarte corect colega 
mea. Nu, nu mă mai repet. Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Ok. Atunci supunem la vot 
proiectul. Puteți să votați în sală. Domnul Bârgău, cum votați proiectul numărul 9? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Încă patru…trei voturi. Încă 
două voturi. Mulțumim! Avem 17 voturi pentru, 9 abțineri, 0 împotrivă. Proiectul a fost adoptat.  

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU 17 VOTURI PENTRU ȘI 9 ABȚINERI – din 26 de 
consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem mai departe, la punctul nr. 10: 

10. Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul General al Municipiului București de 
adoptare a unei hotărâri privind aprobarea declanșării procedurii de expropriere pentru 
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imobilul teren și construcție clasat ca monument istoric grupa B, cod LMI B-II-m-B-18995, 
situat în Bd. Kiseleff nr. 35-37, sector 1, București, și de trecere a acestuia în administrarea 
Sectorului 1 prin Consiliul Local, în vederea efectuării lucrărilor de interes public local (K2-
359/23.11.2021) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici dacă sunt puncte de vedere sau 
amendamente, vă rog să vă înscrieți la cuvânt! Doamna Popa? 

Doamna Daniela Popa: Sincer, situația juridică acolo este neclară. Nu, n-am înțeles nimic, nici din ce 
a prezentat domnul, nici din documentele pe care le avem... Clar pentru această clădire care, da, după 
părerea mea, mai ales că acolo s-a filmat și Enigma Otiliei, e ca o perlă a patrimoniului arhitectural al 
Municipiului București. Știm cu toții că mai toate administrațiile, atât cea centrală, mă refer la PMB, cât 
și, uite, acum cea locală s-au chinuit de mulți ani, dar fără nici un rezultat, să pună în siguranță acest 
imobil, să stopeze degradarea constantă. Asta nu înseamnă că eu nu-i doresc succes doamnei Primar 
acolo unde alții au eșuat. Însă, așa cum am observat, astăzi la începutul ședinței, când a vorbit 
reprezentantul proprietarului a zis foarte clar că nu dorește să vândă. Eu așa am înțeles. Iar o asigur pe 
doamna Primar că o procedură de expropriere va dura mai mult decât are dumneaei mandat. Asta e clar. 
Așadar, noi ne vom abține până se va clarifica situația juridică a acestui imobil. Vă mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Da, din punctul meu de 
vedere, mai sunt necesare clarificări, mai ales din partea direcțiilor din subordinea Primăriei Capitalei 
despre situația juridică a spațiului și despre acea cerere de renovare pe care domnul a numit-o, nu mai 
țin minte numărul. Sunt curios dacă chiar a fost depusă, dacă există, ce s-a decis acolo din partea 
Primăriei Capitalei. Dacă nu mai sunt alte puncte de vedere, mergem către vot. Domnul Bârgău, cum 
votați proiectul? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online):  Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Domnul Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online):  Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Încă două voturi în sală. 
Mulțumim! Avem 11 voturi pentru, 13 abțineri și 2 voturi împotrivă. Proiectul a fost respins.  

PROIECTUL DE HOTĂRÂRE K2-359/23.11.2021 A FOST RESPINS CU 11 VOTURI PENTRU, 
13 ABȚINERI ȘI 2 VOTURI ÎMPOTRIVĂ – din 26 de consilieri locali prezenți în momentul 

votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici apare o întrebare. Doriți să facem 
pauză acum, doriți să mai facem câteva proiecte? Mai facem câteva proiecte? Ok. Bănuiesc că lumea a 
comandat de mâncare și mai așteptăm un pic. Ok. Proiectul 11: 
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11. Proiect de hotărâre privind aprobarea Caietului de sarcini al activității de sortare a deșeurilor 
municipale și a deșeurilor similare în stațiile de sortare aferentă serviciului public de 
salubrizare a Sectorul 1 al Municipiului București (K2-320/03.11.2021) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici înțeleg că sunt amendamente. Dacă 
sunt și puncte de vedere, vă rog să vă înscrieți la cuvânt. Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Să știți că nu fac niciun amendament, dar vreau să vă spun că 
este ora 18 trecut și suntem numai la punctul 11. Avem 48 de puncte pe ordinea de zi. Nu, nu, altceva 
spun. Să mergem puțin așa că altfel ne prinde 3 dimineața și mâine am ore. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Așa este. 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Mulțumesc!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Și nici nu știu cum votăm noi niște 
chestii în ziua de 20, într-o ședință începută în 20, după aia când le votăm în 21. Administrativ e Ok? 
Deci nu puteam trece de ora 12. Deci orice ar fi, la ora 12 se închide. Ok. Bun. Haideți să ascultăm 
amendamentul, vă rog, sau amendamentele. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Scoateți microfonul din priză. Haideți să mergem un pic... 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Legat de acest proiect de pe ordinea de zi, 
pentru că este un proiect complex, am tot discutat despre sortare, deșeuri și așa mai departe ne dorim ca 
această procedură prin care se va face achiziția serviciului de sortare a deșeurilor să fie una verificată de 
către cei de la ANAP, astfel încât să nu mai avem discuțiile pe care le-am tot avut cu privire la legalitate, 
să nu ne mai trezim în situația în care ne dăm fiecare cu părerea și am fi vrut ca o instituție abilitată care 
se ocupă cu controlul cu privire la atribuirea contractelor, să verifice conformitatea cu dispozițiile legale 
aplicabile în domeniul achizițiilor din punctul de vedere al regularității și calității. Astfel, amendamentul 
nostru este următorul:  

Amendament (nr.2/20.01.2022): După articolul 1 se va introduce un nou articol după cum urmează: 
Pentru elaborarea documentațiilor de atribuire, precum și pentru procedura de achiziție a serviciului 
public de sortare a deșeurilor, autoritatea contractantă va solicita Agenției Naționale pentru Achiziții 
Publice controlul voluntar ex-ante, urmând ca articolul următor să fie renumerotat. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Supunem la vot 
amendamentul grupului PNL, al doamnei Porumb. Domnul Bârgău? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Ozata? 

Domnul Alev-Burhan Ozata (vot online): Pentru! 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Puteți vota și în sală. Încă 
patru voturi în sală. Încă un vot. Mulțumim! Avem unanimitate voturi pentru. Amendamentul a fost 
aprobat.  

Amendamentul (nr.2/20.01.2022) formulat de doamna Ramona Porumb – în calitate de consilier 
local pentru proiectul nr. K2-320/03.11.2021 a fost aprobat cu unanimitate, în momentul votului 

fiind prezenți 26 de consilieri locali în funcție. 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem la votul proiectului. Domnul 
Bârgău, cum votați proiectul? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online):  Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Domnul Drăgușin?  

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Domnul Ozata? 

Domnul Alev-Burhan Ozata (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Așteptăm și în sală. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Florea nu este. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: La momentul votului domnul Florea nu 
este. A scos cartela. Va reveni. 

Domnul Alev-Burhan Ozata (online): Vă rog să mă scuzați! Eu sunt într-o zonă în care ba am semnal, 
ba nu am. Sper să mă țină de data asta. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am înțeles. Puteți vota și în sală. Încă 
un vot. Mulțumim. Proiectul a fost adoptat cu unanimitate de voturi pentru.  

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI – din 26 de consilieri 
locali prezenți  în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem mai departe. Punctul nr. 12: 

12. Proiect de hotărâre Proiect de hotărâre privind exercitarea dreptului Consiliului Local al 
Sectorului 1 de administrare asupra terenurilor cu numerele cadastrale 279740, 279741, 
279742, 279743, 279747, 279768, 279770, 279771, 279772 și 279777 prin Direcția de Utilități 
Publice, Salubrizare și Protecția Mediului Sector 1 (K2-003/14.01.2022) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici dacă sunt puncte de vedere sau 
amendamente. Înțeleg că nu sunt la acest punct. Mergem la procedura de vot. Domnul Bârgău, punctul 
12? 
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Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Domnul Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Și domnul Ozata? 

Domnul Alev-Burhan Ozata (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Încă un vot în sală. 
Mulțumim! Proiectul a fost adoptat cu unanimitate de voturi pentru. 

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI – din 26 de consilieri 
locali prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Proiectul 13 a fost scos de pe ordinea de 
zi de Primar, de inițiator. 

13. Proiect de hotărâre privind declararea obiectivului de investiții ”Promenada Verde” ca proiect 
de interes public local  (K2-377/13.12.2021) 

 

PROIECTUL DE HOTĂRÂRE NR. K2-377/13.12.2021 A FOST RETRAS DE PE ORDINEA DE 
ZI DE CĂTRE INIȚIATOR, PRIMARUL SECTORULUI 1. 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Proiectul 14: 

14. Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul General al Municipiului București de a 
transmite din administrarea Administrației Lacuri, Parcuri și Agrement București în 
administrarea Consiliului Local al Sectorului 1 a unor aliniamente stradale și spații verzi 
aflate în proprietatea publică a Municipiului București în vederea întreținerii acestora (K2-
287/22.09.2021) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici dacă sunt puncte de vedere sau 
amendamente. Domnul Podaru? 

Domnul Dan-Niculae Podaru: Domnule Președinte, stimați consilieri, colegi, situația cu parcurile a 
mai avut o intervenție, am și postat pe Facebook-ul meu dedicat poziției de consilier. E dramatic, nu s-
a realizat nicio modernizare în niciunul dintre parcuri. Pe strada Turda până în Parcul Kiseleff, totul e 
un dezastru, o mizerie, o degringoladă. În consecință, înainte să cerem alte parcuri și aliniamente, să ne 
ocupăm de propriile noastre parcuri și să le curățăm, să le aducem în secolul XXI. Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! A se consemna că domnul 
Florea s-a întors. Mergem mai departe la vot. Domnul Bârgău, cum votați? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru! 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Domnul Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online):  Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Ozata? 

Domnul Alev-Burhan Ozata (online): Mă scuzați! Nu s-a auzit bine. Ce votăm? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Proiectul 14. Solicitarea de la Consiliul 
General a unor aliniamente de la ALPAB și spații verzi.  

Domnul Alev-Burhan Ozata (vot online): Da, da. Pentru, pentru! Mă scuzați! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Încă patru voturi în sală. 
Încă două voturi. Încă un vot. Domnul Gheorghe? Mulțumim! Avem 12 voturi pentru, 5 abțineri și 10 
voturi împotrivă. Proiectul nu a fost adoptat.  

PROIECTUL DE HOTĂRÂRE NR. K2-287/22.09.2021 A FOST RESPINS CU 12 VOTURI 
PENTRU, 5 ABȚINERI ȘI 10 VOTURI ÎMPOTRIVĂ – din 27 de consilieri locali prezenți în 

momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Punctul nr. 15: 

15. Proiect de hotărâre privind solicitarea acordului Consiliului General al Municipiului 
București pentru împuternicirea expresă de a încheia Acordul de parteneriat dintre Sectorul 
1 al Municipiului București prin Primar, Societatea de Inginerie Sisteme SIS S.A. și Institutul 
de Cercetare NORCE din Norvegia, pentru atragerea finanțării nerambursabile din 
Mecanismul Financiar Norvegian 2014‐2021 alocate prin Apelul 3.1 ”Capacitate sporită de 
furnizare a energiei regenerabile” – Alte Surse Regenerabile de Energie (SRE), lansat în 
cadrul Programului pentru Energie în România, domeniu de interes: Energie Regenerabilă 
(K2-378/14.12.2021) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici dacă sunt puncte de vedere sau 
amendamente. Doamna Porumb? 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Legat de acest proiect, să vă aduc la 
cunoștință poziția consilierilor PNL și anume ținând cont de raportul Direcției Juridice și anume faptul 
că a dat un aviz negativ acestui proiect, deoarece se încalcă Constituția României. Deci nici mai mult, 
nici mai puțin. Prin faptul că protocolul este în limba engleză, bineînțeles că nu, nu-l vom vota. Păcat! 
Pentru că este un proiect pe fonduri europene. Am susținut permanent atragerea de fonduri europene în 
cadrul Primăriei Sectorului 1, dar totuși cu respectarea Constituției și a legilor în vigoare. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Nu că ar fi neapărat o 
problemă cititul în engleză, dar într-adevăr așa este, actele care sunt depuse la motivarea acestor proiecte 
trebuie să fie în limba română. Ar fi fost probabil ceva de făcut din partea inițiatorului. Doamna Popa? 

Doamna Daniela Popa: Deci de ce nu s-au tradus?  
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Nu știm. 

Doamna Daniela Popa: Eu aveam și alte comentarii. Este o inițiativă foarte bună. Într-adevăr, valoarea 
proiectului este de 550.000 de euro cu cofinanțare a Primăriei Sectorul 1 într-un procent de 15%. Însă 
ce am remarcat eu, perioada de selecție a fost 27-31 august, deci de vineri până marți. Observați că se 
repetă? Frumos, nu? Deși încurajez, încă o dată, încurajăm... Noi am înființat acest departament. Offf... 
Deci de vineri până marți, o perioadă de selecție. Nu am înțeles cum au avut... cum au făcut selecția și 
de ce a fost ales Colegiul Dinicu Golescu. În fine, e îmbucurător că s-a făcut referire la Agenda 2030. 
Însă ce am remarcat, că ați omis exact cel mai important obiectiv și anume 16. Știți, cel legat de 
transparență, domnule Viceprimar. În rest, eu propun să votăm acest proiect, să încurajăm să accesăm 
fonduri europene norvegiene. Noi vom vota pentru. Vă mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Atunci supunem la vot, dacă 
nu mai sunt alte puncte. Domnule Bârgău, cum votați proiectul 15? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Ozata? Domnul 
Ozata? Nu mai este domnul Ozata momentan. Domnul Șerban a trecut în online. Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Încă patru voturi în sală. 
Încă un vot. Mulțumim! Proiectul are 21 de voturi pentru, 5 abțineri și 1 vot împotrivă. O secundă, 
domnul Ozata nu a fost. Deci sunt 20 de voturi pentru. Proiectul a fost adoptat. 

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU 20 DE VOTURI PENTRU, 5 ABȚINERI ȘI 1 VOT 
ÎMPOTRIVĂ – din 26 de consilieri prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Popa dorește să ne spună ceva. 

Doamna Daniela Popa: Da. Mă bucur că a fost votat acest proiect. Voiam doar să atrag atenția că dacă 
se mai fac astfel de selecții, s-ar putea ca în viitor să nu mai primim nicio finanțare. Ca să fiți conștienți 
de asta. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Într-adevăr, cerem 
inițiatorului să dea dovadă de transparență tot timpul și de niște teme mai bine făcute. Cum stăm cu 
ajunsul mâncării? Mai stăm, nu mai stăm? Încă? Ok. Proiectul 16: 

16. Proiect de hotărâre prin care se solicită acordul Consiliului General al Municipiului 
București pentru transmiterea în folosință gratuită de către Consiliul Local al Sectorului 1 a 
unor spații situate în imobilul din Piața Amzei nr.13 către Patriarhia Română-Arhiepiscopia 
Bucureștilor, Protoieria Sector 1 Capitală, pentru o perioadă de doi ani (K2-356/22.11.2021) 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici dacă sunt puncte de vedere sau 
amendamente. Mergem la vot. Domnul Bârgău? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Drăgușin?  Nu mai 
este. Domnul Șerban? Domnul Șerban? Mai încercăm o dată. Domnul Șerban? Încă trei voturi în sală. 
Domnul Chirvasă?  

Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Am votat. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Ați votat. Doamna Regalia, ați votat? 
Încă un vot atunci. Și domnul Păiuși. Ok. Mulțumim! Avem pe domnii Drăgușin și Ozata absenți la 
momentul votului. Restul voturilor sunt toate pentru, deci unanimitate din consilierii locali prezenți. 
Proiectul a fost adoptat. 

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI  - din 24 de consilieri 
locali prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem mai departe. Punctul 17: 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei și Statului de funcții ale Companiei de 
Investiții și Dezvoltare în Sănătate și Domenii de Interes Public-Privat Sector 1 S.A. (K2-
348/18.11.2021) 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici domnul Gheorghe ne-a atenționat 
deja de la începutul ședinței că proiectul, conform legii, nu ar putea fi pus în fața Consiliului Local și nu 
ar fi trebuit să fie pus. Doamna Halaț? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț: Mulțumesc! Aș dori să spun câteva cuvinte în calitate de fost membru 
AGA în Compania de Investiții în Sănătate. Acest proiect a mai fost pe ordinea de zi în noiembrie și nu 
s-a pus problema ca atunci să fie scos de pe ordinea de zi. Pur și simplu, colegii s-au abținut sau au votat 
împotrivă. Noi am votat pentru. Iar această  organigramă a fost elaborată de fostul director general al 
Companiei de Dezvoltare în Sănătate și Domenii de Interes Public-Privat Sector 1, domnul Răzvan 
Drăghia, și vreau să se consemneze în procesul-verbal că dumnealui într-adevăr a elaborat această 
organigramă și nu așa cum s-a spus în public că nu a elaborat organigrama. Această organigramă 
presupune reducerea numărului de posturi de la 139 la 82 și, repet, nu s-a votat. Deci nu văd sensul. Nu 
văd de ce trebuie scoasă de pe ordinea de zi. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim!  

Doamna Iulia-Luminița Halaț: Mulțumesc și eu! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Un consilier poate doar să ceară să fie 
scos un proiect de pe ordinea de zi. Doar inițiatorul poate să-l scoată în mod real. În cazul de față 
inițiatorul este Primarul. Domnul Gheorghe? 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe:  Doamna Halaț, deși nu dumneavoastră sunteți aici cea care a hotărât 
angajări în plus în companie, anul trecut numărul de angajați în companie s-a dublat și a fost clar un 
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manager apropiat de USR. Deci eu n-am ce spune mai mult de atât. Vine cu o organigramă care scade 
un număr de angajați, dar acum nici măcar nu sunt 135, sunt 65 angajați. Și înainte să preia domnul 
manager și dumneavoastră, evident, AGA și CA-ul, erau cred că 30 și ceva de angajați. Deci compania 
în ultimul an și-a dublat pierderea. A avut pierderi 12 milioane de lei. În 2019 și 2020 au fost 8 milioane 
pierdere. Deci vreau să fim foarte bine înțeleși și foarte clar. Motivul pentru care nu a solicitat nimeni 
acest lucru, adică retragerea unui punct nelegal de pe ordinea de zi, este că până acuma în AGA, 
dumneavoastră nu ați observat probabil. Eu mi-am făcut temele, am citit legea și îmi dau seama că nu 
are ce căuta pe ordinea de zi un asemenea proiect pentru că nu are sens. De ce nu va fi luat în considerare 
de AGA și de CA-ul companiei? Pentru că legea spune că nu este legal. Deci votăm doar ca să ne aflăm 
în treabă. Haideți să nu ne mai irosim timpul, să retragem proiectul de pe ordinea de zi și să respectăm 
legea. Domnul Păiuși, tocmai spuneați mai devreme că respectăm legea cu autorizații, cum dăm recepții. 
Haideți și aici să respectăm legea. Vă rog frumos! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Halaț? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț: Doar o mică precizare. Cât am fost eu în AGA și colega noastră, 
doamna Haliț, a fost colega mea în AGA și n-a avut nimic de comentat. De asemenea, toate hotărârile 
din AGA au fost discutate și votate și mai ales prezentate de către domnul director general, fost director 
general, Răzvan Drăghia, și domnul președinte al CA-ului, al Consiliul de Administrație, domnul Mihai 
Popovici. Deci automat și dumneavoastră ați fost reprezentați și ați girat acele hotărâri. Vă mulțumesc 
și îmi cer scuze pentru timp! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Păiuși? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Doamna Secretară, eu trebuie să întreb, că 
e legitim acest lucru, proiectul respectă prevederile legale? Eu merg pe ceea ce îmi spuneți 
dumneavoastră că aveți întreaga responsabilitate a acestor lucruri. 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul consilier Gheorghe a invocat 
în cadrul... la începutul ședinței, dacă nu mă înșel, când a solicitat inițiatorului retragerea acestui proiect 
de pe ordinea de zi, anumite prevederi legale pe care în acest moment nu le-am verificat. Propunerea de 
organigramă s-a formulat în baza actului constitutiv al companiei care a fost aprobat prin hotărâre de 
consiliu local. Deci baza legală a proiectului inițial atunci când a fost promovat, în mod ciudat, vă spun 
cu siguranță că o astfel de procedură de aprobare a organigramei prin acte ale acționarului nu există, dar 
a fost stabilit prin hotărâre a acționarului și așa apare în actul constitutiv înregistrat la la Registrul 
Comerțului. Baza legală, o să o verific ulterior. Nu vă pot da o interpretare în acest moment în cadrul 
ședinței, cu privire la o bază legală invocată instantaneu, fără... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Avem un act constitutiv, da, care prevede 
această procedură.  

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Deci procedura a fost demarată în 
baza Actului Constitutiv înregistrat la Oficiul... Registrul... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Dar ea nu a fost atacată... 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Din câte știu eu, pentru că nu existau 
niște hotărâri anterioare ale AGA.  
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Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Urmare a unei hotărâri de consiliu local. 
Mai mult de atât... 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Păi, actul constitutiv a fost modificat, 
fie prin hotărâri de consiliu local, fie prin hotărâri AGA, din câte știu eu, procedura internă a societăților 
comerciale. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1:  Este o procedură pe care cel puțin teoretic, 
trebuie să o respectăm. Asta vroiam să știu. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Da, eu cred că probabil a fost o eroare 
de la bun început, dacă doamna Secretar spune că nu este o cutumă acest lucru. Domnul Gheorghe...  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Deci în mod normal pentru că înființează o companie, normal că 
acționarii decid, pentru că atunci nu aveam AGA, în acel moment. Deci este normal, de aceea și primarul 
a semnat prima oară anumite documente pentru companie. Mai departe, din momentul în care ai numit 
AGA, toate deciziile sunt luate de reprezentanți, sunt decise de reprezentanții consiliului local, adică de 
membri AGA. De aceea vă spun că din momentul acela Consiliul Local nu mai are o decizie directă, nu 
mai poate vota, ci AGA. De aceea există reprezentanți ai Consiliului Local. Mai mult decât atât, am 
observat în actul constitutiv anumite paragrafe care nu corespund legii. Le vom îndrepta, desigur, dar 
vroiam cu toții să știți acest aspect. Nu am idee de ce până acum nu a observat nimeni, dar le-am găsit 
noi și vom face ca acestă companie să arate corect din punct de vedere legal. După cum știm cu toții, 
această companie nu a produs nimic până acum. Deci vă rog din nou și repet să retragem de pe ordinea 
de zi acest proiect, pentru că nu își are sensul. Chiar dacă îl votăm pozitiv sau negativ, el nu poate fi luat 
în considerare de AGA și de CA. Mulțumesc.  

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Procedural, Codul administrativ 
prevede faptul că retragerea o poate face doar inițiatorul. În aceste condiții, dacă inițiatorul până la acest 
moment nu s-a exprimat și nu a transmis o solicitare măcar scrisă, nefiind... Cum apreciați. Sancțiunea 
poate fi prin respingerea proiectului eventual, până faceți modificările prin hotărâri ale AGA, conform 
procedurilor și legii. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Eu înțeleg că domnul Păiuși este reprezentantul doamnei Primar. 
Poate… dacă măcar un da sau nu, să știm și noi, dacă odată ce am și expus problema asta de legalitate, 
dacă putem să-l retragem sau nu. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Dar  tot doamna Primar trebuie să 
retragă. Doamna Primar a plecat de șase ore din sală. Dânsa nu prea servește să muncească pe aici. 
Doamna Porumb, vă rog… și doamna Popa. Doamna Porumb, vă rog! Bun. Deci doamna Porumb nu... 
Am înțeles. Ok. Inițiatorul nu retrage proiectul, deci îl votăm. Puteți să începeți procedura de vot și în 
sală. În online, domnule Bârgău, cum votați proiectul nr. 17?  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Drăgușin? Nu este. 
Domnul Șerban? Domnule Șerban, cum votați proiectul nr. 17? Nu vă auzim… Ok. Lipsesc domnii 
Drăgușin, Șerban și Ozata. Avem 9 voturi pentru, 4 abțineri și 11 voturi împotrivă. Proiectul nu a fost 
adoptat. 
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PROIECTUL DE HOTĂRÂRE A FOST RESPINS CU 9 VOTURI PENTRU 4, ABȚINERI ȘI 11 
VOTURI ÎMPOTRIVĂ - 24 de consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Aș vrea dacă... îmi cer scuze, aș vrea 
să intervin cu privire la proiectul care a fost aprobat pe ordinea de zi, cel cu privire la finanțarea... la 
punctul 15. Din eroarea Secretariatului și a mea, acest acord, traducerea acestui acord nu a fost scanată 
și trimisă, nu v-a fost remisă în materiale de ședință. Facem acum. Ea există și din eroarea colegilor mei 
și a mea personal, pentru că nu am verificat scanarea acestui material, o să vi-l trimitem acum, să vedeți 
că nu este un act care a apărut ulterior adoptării proiectului de hotărâre, el există și din eroare nu v-a fost 
comunicat. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. De altfel nu... problema nu 
era neapărat că nu ne-a fost comunicat nouă, deși într-adevăr trebuie să ne fie și nouă comunicat, 
problema e că Direcția Juridică spunea că nu există. 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Direcția Juridică a elaborat raportul 
în cursul anului trecut, la sfârșitul anului trecut, când s-a intrat prima dată cu proiectul. Proiectul nu a 
fost atunci introdus pe ordinea de zi. Traducerea a apărut acum, înaintea elaborării acestui convocator. 
A fost adus în cursul... la începutul lunii ianuarie a acestui an. Deci acel material nu a existat la momentul 
într-adevăr al elaborării raportului. Și viciul a fost… adică acest viciu de traducere, inexistența traducerii 
a fost acoperit ulterior. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am înțeles. Mulțumim, mergem mai 
departe, la punctul 18.  

18. Proiect  de hotărâre privind aprobarea modificării Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Local 
al Sectorului 1 nr. 37/25.02.2021 privind aprobarea organigramei, statului de funcții, 
numărului de personal și regulamentului de organizare și funcționare ale Poliției Locale 
Sector 1 (K2-382/16.12.2021) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici observ că avem două amendamente. 
Dacă sunt și alte puncte de vedere din sală. Dacă nu, o să rog din partea inițiatorului să se citească 
amendamentele. Domnule Păiuși, amendamentul sau cineva din grupul USR, nu știu. Înțeleg că aveți 
două amendamente. La proiectul 18. Cât așteptăm, am și eu o întrebare. Domnul din spate este cumva 
domnul deputat Badea de la USR? Da? Bine ați venit! În primul rând, voiam doar să vă informez că 
astăzi ați stat în ședința noastră mai mult decât a stat Primarul Sectorului 1, deși dânsa este inițiatorulul 
acestor proiecte, așa că felicitări că ați fost alături de noi! Vă mulțumim pentru suport. Vă rog, domnule 
Păiuși! 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Stimați colegi, amendamentele sunt strict 
pentru rectificări. Greșeli de redactare, în marea majoritate. Deci avem în cuprinsul anexei, textul 
original spune: 
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Amendamentul nr. 1 (nr.1/20.01.2022) al Primarului Sectorului 1: Poziția auditor I, principal, 1 

funcție și poziția consilier I, principal, 1 funcție se elimină; se elimină, deci asta este. Nu există aceste 
două poziții. Acesta este primul amendament. 

Iar al doilea amendament: 

Amendamentul nr. 2 (nr.3/20.01.2022) al Primarului Sectorului 1: Poziția auditor superior, 1 funcție 

se modifică cu auditor I, superior, 2 funcții. Este foarte simplu aici, vă mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Porumb! 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Ca să înțeleg exact, doamna Secretar, poate 
ne ajutați un pic cu acest amendament, pentru că pe primul l-am văzut, dar pe al doilea recunosc că nu. 
Deci, în primă instantanță….. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Al doilea... avem 2 funcții de auditor 
principal prinse din greșeală, care se elimină. Deci amendamentul face referire la acest lucru. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Și al doilea înființează 2? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Deci, se propune eliminarea pozițiilor 
menționate în coloană, iar al doilea este... imediat. În cuprinsul anexei poziția auditor I, superior, 1 
funcție se modifică… se va modifica în auditor I, superior, 2 funcții.  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Deci înființăm un post de auditor. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Dar numărul total, atenție că asta ne 
completează, numărul total, deci tot ce e total este corect. E doar în text, în cadrul anexei.  Nu se modifică 
numărul total, asta vroiam să vă spun. 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Da, este o eroare care a parvenit din 
cadrul Departamentului Resurse Umane al Poliției Locale Sector 1. Și-au dat seama pe parcurs că au 
transmis din eroare și nu puteau fi modificate decât pe calea amendamentelor, atâta timp cât v-am 
transmis materialele într-un format care se pare nu era corespunzător celui dorit. Numărul rămâne 
același. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: A afirmat cineva lucrul ăsta? 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Ce spuneți? 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: A afirmat cineva lucrul ăsta, că nu erau 
transmise în formatul dorit? 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Nu, nu, nu, transmise de la Poliție 
către noi, acolo a fost eroarea. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Am înțeles. Că acolo am avut o discuție și 
inițial înțeleg că era un nou post pentru Resurse Umane și transformau din superior în principal, cred că 
pe auditor. Și nu îmi e clar ce fac acum, dacă înființează pe auditor încă o funcție, practic? Înțeleg corect 
sau pur și simplu era greșeala pe cel cu resurse umane? Adică ei nu și-au argumentat nici măcar de ce 
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au nevoie de această situație. Păcat de cei care au dat concursurile respective și merită acea mărire în 
grad. 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: N-am putea să vă răspundem noi, ar 
trebui să vă răspundă colegii de la Resurse Umane de la Poliție. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Exact, ajungem la directorii Poliției, exact. 
OK, mulțumesc mult de tot. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim, supunem la vot primul 
amendament. Domnule Bârgău, cum votați? Domnul Bârgău? Domnul Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Șerban? Domnule 
Șerban, să știți că nu vă auzim! Vedem că se dezactivează și activează iconița de microfon, dar nu vă 
auzim. Domnul Bârgău? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru. Îmi cer scuze, nu v-am auzit. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim, avem 10 voturi pentru, 14 
abțineri și 1 vot împotrivă. Proiectul a fost... mă scuzați, amendamentul a fost respins.  

AMENDAMENTUL NR.1 (NR. 1/20.01.2022) FORMULAT DE PRIMARUL SECTORULUI 1 
PENTRU PROIECTUL  K2-382/16.12.2021 A FOST RESPINS CU 10 VOTURI PENTRU, 14 

ABȚINERI ȘI 1 VOT ÎMPOTRIVĂ - 25 de consilieri locali prezenți în momentul votului 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem la amendamentul al doilea 
pentru proiectul nr. 18. Domnule Bârgău, cum votați?  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Șerban? Domnul 
Ozata? Nu sunt, așteptăm și în sală să putem vota. Încă șase voturi în sală... Încă cinci voturi în sală, 
domnul Chirvasă, domnul Păiuși, doamna Porumb... Încă un vot, domnul Oianu? Sunteți gata. Felicitări! 
Domnul Tudose? Uite, ați văzut? Bun. Deci avem 10 voturi pentru, 14 abțineri și 1 vot împotrivă. 
Amendamentul a fost respins.  

AMENDAMENTUL NR.2 (NR.3/20.01.2022) FORMULAT DE PRIMARUL SECTORULUI 1 
PENTRU PROIECTUL  K2-382/16.12.2021 A FOST RESPINS CU 10 VOTURI PENTRU, 14 

ABȚINERI ȘI 1 VOT ÎMPOTRIVĂ - 25 de consilieri locali prezenți în momentul votului 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem la votul proiectului. Domnule 
Bârgău, cum votați proiectul nr. 18? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Drăgușin? 
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Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Ozata? Domnul 
Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban: Mă auziți? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Acum da. 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Așteptăm și în sală. Puteți 
vota. Mulțumim. Avem 3 voturi online pentru, deci 11 pentru în total, 14 abțineri și 1 vot împotrivă. 
Proiectul a fost respins.  

PROIECTUL DE HOTĂRÂRE A FOST RESPINS CU 11 VOTURI PENTRU, 14 ABȚINERI ȘI 1 
VOT ÎMPOTRIVĂ - 26 de consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Îi invităm pe colegii de la Poliția Locală 
pentru data viitoare să vină cu proiectul gata făcut, să nu ne încurcăm în amendamente. De altfel, îi 
invităm să fie prezenți și la ședințele de consiliu local când au proiecte care-i privesc. OK, este 18.55. 
La 19 aș vrea să facem pauză, mai luăm un proiect. Punctul 19: 

19. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Local al Sectorului 
1 nr. 36/28.02.2013 privind tarifele pentru serviciile prestate în piețele agroalimentare aflate 
în administrarea directă a Sectorului 1 al Municipiului București și reducerea cu 50 % a 
tarifelor și chiriilor în Piața Agroalimentară Matache, pentru perioada 01.12.2021-31.03.2022 
(K2-355/19.11.2021) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici înțeleg că este amendament al 
inițiatorului, domnul Păiuși. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Deci avem amendament. Textul original 
în cuprinsul proiectului de hotărâre, articolul 2, prin excepție de la prevederile tarifare cuprinse în anexă 
parte integrantă a prezentei hotărâri pentru perioada 1 decembrie-31 martie 2022, în ceea ce privește 
Piața Matache se aplică o reducere de 50%. Aici textul modificat este astfel: 

Amendament (nr.4/20.01.2022) formulat de Primarul Sectorului 1:În cuprinsul proiectului de hotărâre 
articolul 2: Prin excepție de la prevederile tarifare cuprinse în anexă parte integrantă a prezentei 
hotărâri pentru perioada 1 martie 2022. Deci în loc de 1 decembrie 2021 este 1 martie 2022, până la 
31 decembrie 2022. În ceea ce privește Piața Matache, se aplică o reducere de 50%.” Deci efectiv este 
începând de la 1 martie până la sfârșitul anului. Aceasta este modificarea.  

Articolul 3: Se aprobă aplicarea unei reduceri 50%, este text original, în perioada 1 decembrie până la 

31 martie 2022. Același lucru, se modifică practic articolul 3- ”Se aprobă aplicarea unei reduceri de 
50% în perioada 1 martie 2022 - 31 decembrie 2022 pentru tarifele și chiriile aplicabile contractelor 
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de închiriere și a convențiilor contractuale în vigoare pentru spațiile comerciale, suprafațele de teren 
și tarabe din Piața Matache”. Practic se schimbă perioada. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim, dacă nu sunt alte puncte de 
vedere, supunem amendamentul la vot. Domnul Bârgău? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Caraian observ că 
a intrat în online.  

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Mă abțin, mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Ozata? Și domnul 
Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Încă 2 voturi în sală. Încă un 
vot, mulțumim. Avem 11 voturi pentru, 14 abțineri și 1 vot împotrivă, amendamentul a fost respins.  

AMENDAMENTUL  (NR. 4/20.01.2022) FORMULAT DE PRIMARUL SECTORULUI 1 
PENTRU PROIECTUL  K2-355/19.11.2021 A FOST RESPINS CU 11 VOTURI PENTRU, 14 

ABȚINERI ȘI 1 VOT ÎMPOTRIVĂ - 26 de consilieri locali prezenți în momentul votului 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem la votul proiectului. Domnule 
Bârgău, cum votați proiectul 19? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Caraian?  

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Mă abțin, mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Ozata? Domnul 
Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Așteptăm și în sală. Puteți 
vota. Mulțumim. Avem 11 voturi pentru, 15 abțineri. Proiectul a fost respins.  

PROIECTUL DE HOTĂRÂRE NR. K2-355/19.11.2021 A FOST RESPINS CU 11 VOTURI 
PENTRU ȘI 15 ABȚINERI - 26 de consilieri locali prezenți în momentul votului 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: O să luăm o pauză de un sfert de oră, 20 
de minute. un sfert de oră, pentru că sigur o să ne întâlnim peste 25, dar da... Deci, vă rog la șapte și un 
sfert să fim înapoi.  

- Pauză - 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem la procedura de vot. Dacă pot 
să văd și eu tot ecranul pentru cei din online. 

20. Proiect de hotărâre  privind aprobarea actelor administrative fiscale, actelor de executare şi 
altor acte emise de către Direcția Generală de Impozite și Taxe Locale a Sectorului 1, ce pot 
fi comunicate prin mijloace electronice de transmitere la distanţă sau tipărite prin intermediul 
unui centru de imprimare masivă, valabile fără semnătura persoanelor împuternicite şi 
ştampila organului fiscal local (K2-346/15.11.2021) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnule Bârgău, cum votați proiectul 
nr. 20?  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Caraian? Nu este. 
Domnul Drăgușin? Nu este. Domnul Iordan? Domnule Iordan, cum votați proiectul nr. 20? Doamna 
Regalia, cum votați proiectul 20? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim.  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Eu mulțumesc.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnule Șerban, cum votați proiectul 
20? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnule Tudose, cum votați 
proiectul 20?  

Domnul Cristian-Adrian Tudose (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Cine a mai venit? Domnule 
Florea, ne auziți? 

Domnul Florea Iordan (vot online): Da. Pentru, pentru. Da, da. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Ok. Nu v-am auzit. Mulțumim. V-am 
auzit acum. 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): La Caraian, pentru. Pentru, mulțumesc. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Și domnul Caraian. V-ati întors? Cum 
votați proiectul? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru, mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Pentru, mulțumim. Ok. Și în sală mai 
stăm după 2 voturi. Doamna Iacob… nu o vedem aici. Domnul Chirvasă a votat. Dacă se poate să 
închideți microfoanele cei din online când nu vorbiți, să nu facem microfonie în sală. Ok. La momentul 
votului doamna Iacob nu este în sală, deci avem domnul Drăgușin absent, doamna Iacob absentă, restul 
unanimitate de voturi pentru. Proiectul a fost adoptat.  

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI - 23 de consilieri locali 
prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem mai departe, la punctul 21:  

21. Proiect de hotărâre pentru aprobarea închirierii terenului situat în str. Sângerului nr. 23 
Sector 1, București, parte a imobilului în care își desfășoară activitatea Școală Gimnazială nr. 
162 (Grădinița de copii) (K2-370/10.12.2021) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: A se consemna, s-a întors și doamna 
Iacob. Domnul Podaru!  

Domnul Dan-Niculae Podaru: Referitor la acest teren în afara faptului că membrii comisiei de cultură 
au votat pentru, au aprobat pozitiv, avem și propunerea ca acest teren care este închiriat de ani și ani de 
zile să fie cumpărat. Adică ăsta este un teren util și necesar care trebuie transferat în proprietatea 
primăriei, pentru a putea să ofere copiilor din școala generală spațiul necesar. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Popa! 

Doamna Daniela Popa: Suntem de acord cu propunerea și vă mărturisesc că aceasta a fost una din 
inițiativele colegei mele, doamna Ruxandra Regalia, ca pe lângă proiectele astea fanteziste, putem să 
achiziționăm clădiri și terenuri pentru unitățile de învățământ, pentru toate unitățile de învățământ din 
Sectorul 1, pentru că așa cum știți, cu rare excepții, cred că le numărăm pe degetele de la o mână toate 
unitățile, cele peste 80 de unități de învățământ din Sectorul 1, au nevoie de mai mult spațiu, de 
extindere, de săli de sport și de terenuri. Deci noi suntem pentru, dar dacă nu e comisia de validare, 
doamna Secretar, dacă nu sunt membrii comisiei de validare și, totodată, s-a mai făcut și această 
propunere, comisia să poată să închirieze sau să achiziționeze teren, nu să negocieze, nu știu cum ar 
trebui să sune exact. Poate faceți modificarea și data viitoare să intre, să fie și membrii comisiei de 
validare toți prezenți în sală și să demarăm acest proiect, așa cum ați spus, domnule Podaru. Nu? Cred 
că e... un lucru constructiv ăsta, ca data viitoare, dacă acum nu e comisia, să intre în ședință, și cu 
opțiunea de achiziție. Doamna Regalia, nu știu, poate mă completați dumneavoastră. Vă mulțumesc! 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): În acest proiect de astăzi era și propunerea pentru 
constituirea comisiei pentru licitația închirierii. Să vă uitați în proiect că trebuie să facem și o propunere 
în acest sens. 
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Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Din păcate, astăzi nu este funcțională, 
la acest moment, la această oră, comisia de numărare a voturilor, pentru că este o stabilire prin vot secret, 
nu... din cei cinci membri, domnul Jurubiță, domnul Șerban, domnul Iordan Florea, doamna Haliț și 
domnul Bârgău, nu sunt măcar trei membri prezenți în sală care să numere voturile după exprimarea 
votului secret. Din păcate, cred că acest proiect trebuie amânat. Ca și celelalte care presupun exercitarea 
votului secret. Tot ce presupune desemnare, nominalizare de reprezentant și alegere cu voturi în secret 
presupune numărarea voturilor exprimate și presupune prezența în sală a măcar a trei membri din cei 
cinci din comisia de validare care la această oră nu mai sunt. A reîncerca să facem o altă comisie de 
validare presupune iarăși raport, referat de aprobare, rapoarte de specialitate măcar de la Juridic, la 
această oră nu mai este nimeni din instituție să facă acest lucru. Din păcate, asta este. Da. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am înțeles. Da, aceste proiecte vor intra 
data viitoare, deci aici la acesta cu aprobarea închirierii era nevoie de această comisie, să înțeleg?  

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1:  Da.  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Un proiect. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: OK. Domnul Podaru! 

Domnul Dan-Niculae Podaru: Așa cum a propus doamna Regalia, până data viitoare să-l modificăm 
pentru închiriere sau cumpărare.  

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: În sensul de a modifica proiectul de 
hotărâre și a acoperi și varianta achiziționării. OK, deci să suporte și o modificare și de fond, de obiect. 
În regulă. 

Domnul Dan-Niculae Podaru: Exact. 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Și vreau să fac precizarea, să mă scuzați, este Școala 
162 cu grădiniță și acest teren aparține clădirii grădiniței, deci ăsta e locul de joacă pentru copii. Ca să 
știți despre ce e vorba.  

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1:  Da, da. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. OK, doamna Secretar, îl 
supunem la vot și îl respingem sau nu-l supunem la vot? 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1:  Supuneți amânarea, aș propune  eu, 
pentru toate proiectele care sunt înscrise pe ordinea de zi și care presupun numărătoare de voturi 
secrete... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: OK și votăm amânarea... propunerea cu 
mâinile ridicate sau... 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Deci poziția 21 și celelalte cu privire 
la desemnarea reprezentanților în Consiliul de administrație, deci fie ajungeți la poziția respectivă și 
propuneți amânarea discutării, dezbaterii proiectului. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Propun amânarea... 
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Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Și votați amânarea. Supuneți votului 
amânarea, sigur… propunerea. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am înțeles. Haideți,   vă   rugăm, uitați-
vă care sunt proiectele, puneți-le pe o listă și votăm. Mai vine cineva, dragi colegi? Știți dacă revin 
colegii? Dacă revin colegii Comisiei? Nu revin. OK, deci dacă nu revin, o să propun să votăm pentru 
toate la un loc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Sunt proiectele de la poziția... de la 
pozițiile 21, 29, 30 și 31 și de pe ordinea de zi suplimentară, de la poziția S2, dar din câte știu încă nu a 
fost supusă aprobării ordinea de zi suplimentară, deci în acest moment vorbim numai de ordinea de zi. 
Deci 21, 29, 30, 31. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Supun la vot cu ridicarea 
mâinii cine este pentru amânarea acestor proiecte până data viitoare? Cine se abține? Cine este 
împotrivă? Unanimitate de voturi pentru. Amânăm aceste proiecte până data viitoare, până avem comisia 
de numărare a voturilor și de validare.  

PROIECTELE DE HOTĂRÂRE NR. 21 (K2-370/10.12.2021), 29 (K2-384/21.12.2021), 30 (K2-
294/05.10.2021) ȘI 31 (K2-293/05.10.2021)  AU FOST AMÂNATE CU UNANIMITATE DE 

VOTURI a celor 19 consilieri locali prezenți în sala de ședință 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu-Președinte de ședință: Bun, trecem la următorul proiect, nr. 22: 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului general centralizat al 
subdiviziunii administrativ-teritoriale sector 1 la data de 30 septembrie 2021 (K2-
319/29.10.2021) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici dacă nu sunt puncte de vedere sau 
amendamente? Mergem la vot. Votul la proiectul nr. 22, domnul Bârgău?  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim, domnul Caraian? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Abținere. Mulțumesc.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Drăgușin.  

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Iordan. Domnul 
Iordan? Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Abținere.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Tudose? Domnul 
Tudose? Ok, deci domnul Tudose și domnul Iordan nu sunt... 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (vot online): Pentru. Pentru... Abținere, abținere! Iertare, abținere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Tudose, abținere. 

Domnul Florea Iordan (vot online): Abținere și eu. Abținere și eu. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Și domnul Iordan abținere. Bun. Deci 
avem 11 voturi pentru, 14 abțineri și 1 vot împotrivă. Proiectul a fost respins. 

PROIECTUL DE HOTĂRÂRE  NR. K2-319/29.10.2021 A FOST RESPINS CU 11 VOTURI 
PENTRU, 14 ABȚINERI ȘI 1 VOT ÎMPOTRIVĂ - 26 de consilieri locali prezenți în momentul 

votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Numărul 23: 

23. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului general centralizat al 
subdiviziunii administrativ-teritoriale sector 1, la data de 30 noiembrie 2021 (K2-
383/17.12.2021) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: De asemenea, dacă nu sunt 
amendamente sau puncte de vedere, mergem la vot. Domnule Bârgău, cum votați proiectul nr. 23?  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Caraian? Domnule 
Tudose, aveți microfonul pornit. Domnul Caraian? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Abținere. Mulțumesc.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Iordan? 

Domnul Florea Iordan (vot online):  Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Domnul Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (vot online): Abținere. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Și în sală încă 3 voturi... Încă 
1 vot. Bun. 11 voturi pentru, 14 abțineri și 1 vot împotrivă. Proiectul a fost respins. 

PROIECTUL DE HOTĂRÂRE K2-383/17.12.2021  A FOST RESPINS CU 11 VOTURI PENTRU, 
14 ABȚINERI ȘI 1 VOT ÎMPOTRIVĂ - 26 de consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Proiectul 24: 

24. Proiect de hotărâre privind modalitatea de acordare a unei sume pentru acoperirea 
cheltuielilor de transport şi cazare realizate de adoptator sau familia adoptatoare cu 
domiciliul în Sectorul 1 al municipiului București, în vederea participării la procedura 
potrivirii practice cu un copil având domiciliul în alt judeţ decât cel al 
adoptatorului/familiei adoptatoare (K2-372/10.12.2021) 
 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici dacă sunt puncte de vedere sau 
amendamente? Dacă nu, mergem la vot. Domnule Bârgău, cum votați proiectul 24? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Caraian?  

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru. Mulțumesc.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Iordan? 

Domnul Florea Iordan (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Puteți să votați și în sală. 
Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Domnul Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Cu unanimitate de voturi 
pentru, proiectul a fost adoptat. 

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI  - 26 de consilieri locali 
prezenți în momentul votului 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Proiectul nr. 25: 

25. Proiect de hotărâre privind achiziționarea de servicii juridice externe de către 
Administrația Domeniului Public Sector 1 (K2-226/29.06.2021) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici dacă sunt puncte de vedere sau 
amendamente? Domnul Gheorghe? 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Da, pentru acest punct grupul PNL desigur că se va abține. Credem 
că este o glumă proastă după experiența pe care am avut-o în trecut, în ultimul an, cu doamna Trandafir. 
De aceea, singurul lucru pe care îl putem face… 

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: …singurul lucru pe care îl putem face pentru a-i veni în ajutor 
doamnei Primar este să-i dăm un trandafir ofilit și poate un pic spinos. În rest, noi ne vom abține de la 
vot. Nu vrem să mai continuăm cu toată debandada juridică care a fost în ultimul an în primărie. 
Mulțumim. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Mergem la vot, domnule 
Bârgău, cum votați proiectul 25? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Nu votez la acest proiect, vă mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Bârgău nu votează 
la acest proiect. Domnul Caraian? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Împotrivă. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online):  Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Iordan? 

Domnul Florea Iordan (vot online):  Împotrivă.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Împotrivă. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim și domnul Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (vot online): Împotrivă.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Avem 9… 10 voturi pentru, 
5 abțineri și 10 voturi împotrivă. Proiectul a fost respins. 
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PROIECTUL DE HOTĂRÂRE NR. K2-226/29.06.2021 A FOST RESPINS CU 10 VOTURI 
PENTRU, 5 ABȚINERI ȘI 10 VOTURI ÎMPOTRIVĂ, un consilier nu și-a exprimat votul - 26 de 

consilieri locali prezenți în momentul votului 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem mai departe. Proiectul 26:  

26. Proiect de hotărâre privind aprobarea măsurilor necesare digitalizării și transparenței la 
nivelul asociațiilor de proprietari înființate pe raza administrativ-teritorială a Sectorului 1 
al Municipiului Bucuresti și a Regulamentului de implementare a acestora (K2-
364/24.11.2021) 
 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici dacă sunt puncte de vedere sau 
amendamente? Dacă nu sunt puncte de vedere… înțelegeam că ar putea fi sau mai e de lucru, din punctul 
nostru de vedere la regulamentul de implementare? Puteți să votați în sală. Online, proiectul 26, domnule 
Bârgău, cum votați? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Caraian? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Împotrivă. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin ((vot online):  Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Iordan? 

Domnul Florea Iordan (vot online):  Împotrivă. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Împotrivă. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Și domnul Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (vot online): Împotrivă.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Avem 11 voturi pentru, 6 
abțineri și 9 voturi împotrivă. Proiectul a fost respins. 

PROIECTUL DE HOTĂRÂRE NR. K2-364/24.11.2021 A FOST RESPINS CU 11 VOTURI 
PENTRU, 6 ABȚINERI ȘI 9 VOTURI ÎMPOTRIVĂ - 26 de consilieri locali prezenți în momentul 

votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Proiectul 27 privind modificarea... 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Am discutat de el... 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Sau era anterior? Deci a rămas 27, nu 
era cu comisii de validare? OK. 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Da, da, da.  

27. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local al 
Sectorului 1 nr. 1/28.01.2021 pentru aprobarea rețelei școlare de stat și particulare pe raza 
sectorului 1 al municipiului București pentru anul 2021-2022 (K2-376/13.12.2021) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Dacă sunt puncte de vedere sau ... bun, 
mergem la vot... sau amendamente. Proiectul 27, domnul Bârgău, cum votați? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Caraian? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online):  Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Domnul Iordan? 

Domnul Florea Iordan (vot online):  Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Și domnul Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim… încă două voturi în sală.  

Personal Tehnic: Doamna Porumb și domnul Chirvasă.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: OK, avem unanimitate de voturi pentru 
a consilierilor locali prezenți. Proiectul a fost adoptat.  

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI  - 26 de consilieri locali 
prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Punctul 28: 

28. Proiect de hotărâre pentru aprobarea reţelei şcolare de stat şi particulare pe raza 
sectorului 1 al municipiului Bucureşti pentru anul 2022-2023 (K2-002/14.01.2022) 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici la fel, dacă nu sunt amendamente 
sau puncte de vedere… Doamna Porumb, doriți să spuneți ceva sau a rămas microfonul... OK. L-am 
deblocat. Bun. Proiectul 28, domnule Bârgău, cum votați? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Caraian? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Domnul Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online):  Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Iordan?  

Domnul Florea Iordan (vot online):  Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Și domnul Tudose?  

Domnul Cristian-Adrian Tudose (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Încă două voturi în sală… 
încă un vot. Domnul Dinu Gheorghe nu este. Nu a scos cartela, observ. Deci la momentul votului domnul 
Gheorghe lipsește, restul consilierilor locali prezenți au votat în unanimitate pentru. Proiectul a fost... 
Domnul Gheorghe s-a întors, dar pleacă, am înțeles, domnule Gheorghe, puteți să votați ca să închidem... 
Am înțeles, deci domnul Gheorghe nu a votat aici, rămânem cu voturile dinainte. Proiectul a fost adoptat.  

 

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI , un consilier local nu și-a 
exprimat opțiunea de vot - 25 de consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Punctul 29 nu se votează. Nici punctul 
30, nici punctul 31. Mergem la puctul 32. 

32. Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării și finanțării programului ”Masă caldă 
gratuită”, pentru elevii din cadrul unității de învățământ preuniversitar de stat Liceul Greco-
Catolic ”Timotei Cipariu” în anul școlar 2021-2022 Semestrul II (K2-379/15.12.2021) 
 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Dacă sunt puncte de vedere sau 
amendamente? Dacă nu, mergem la vot. Domnul Bârgău? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online):  Pentru.  
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Caraian? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Drăgușin?  

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online):  Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Puteți vota și în sală. Domnul Iordan? 

Domnul Florea Iordan (vot online):  Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Regalia?  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Tudose?  

Domnul Cristian-Adrian Tudose (vot online):  Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Unanimitate de voturi 
pentru, proiectul a fost adoptat. 

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI  - 26 de consilieri locali 
prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Proiectul 33: 

33. Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării și finanțării programului ”Masă caldă 
gratuită” pentru elevii din cadrul unității de învățământ preuniversitar de stat Colegiul Tehnic 
de Aeronautică ”Henri Coandă”, în anul școlar 2021-2022 - Semestrul II (K2-
380/15.12.2021) 
 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici dacă sunt puncte de vedere sau 
amendamente? Mergem la vot. Domnul Bârgău?  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Caraian? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Drăgușin?  

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online):  Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Iordan?  

Domnul Florea Iordan (vot online):  Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Regalia? 
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Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Și domnul Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Cu unanimitate de voturi 
pentru, proiectul a fost adoptat.  

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI  - 26 de consilieri locali 
prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem mai departe, punctul 34: 

34. Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării și finanțării proiectului ”Să (ne) 
recunoaștem!”, la nivelul Liceului Teoretic ”Constantin Brâncoveanu”, pentru anul școlar 
2021-2022 (K2-381/15.12.2021) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Dacă sunt puncte de vedere… 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Aici îmi permit să intervin, pentru că 
nu poate fi supus dezbaterii, întrucât lipsește avizul comisiei C5, de cultură, deci acest proiect nu poate 
fi supus dezbaterii la acest moment. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am înțeles. Domnul Podaru! 

Domnul Dan-Niculae Podaru: Asta este dovada indubitabilă a faptului că primarul nu își face treaba. 
Adică el trebuia să se afle în sală și să scoată de pe ordinea de zi un proiect... un proiect care... 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Avizul Comisiei C4, îmi cer scuze. 

Domnul Dan-Niculae Podaru: C5! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Scuze, da. Da, da, corect. 

Domnul Dan-Niculae Podaru: Deci aici noi am cerut niște lămuriri și trebuia scos de pe ordinea de zi, 
dar trebuie scos de pe ordinea de zi de către primar. În consecință, totuși avem nevoie de primar în sală 
sau să găsim o altă modalitate de conducere a ședințelor. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Iacob! 

Doamna Oana Iacob: Nu cred că e cazul să atacăm primarul. Când am anunțat lucrul ăsta mi s-a spus 
că va fi scos de către Secretariat la momentul la care se va ajunge la el. Cel puțin așa mi-a fost... 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Noi nu avem calitatea să scoatem 
proiecte de pe ordinea de zi. Putem doar anunța în cadrul ședinței  ce proiecte pot fi supuse dezbaterii, 
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dacă sunt complete, respectiv dacă au rapoarte sau avize. Noi nu avem calitatea de a scoate proiecte de 
pe ordinea de zi.  

Doamna Oana Iacob: Deci pentru acest proiect o să cerem niște lămuriri și va intra într-o ședință 
următoare. 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Deci acest proiect nu poate fi supus 
dezbaterii, în conformitate cu prevederile articolului 136 alineatul 8 din Codul administrativ. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Doamna Iacob, dar primarul pentru ce-și ia banii, dacă nu e capabilă 
nici măcar să stea în sală la proiectele la care, mă rog, e nevoie de opinia doamnei? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnule Tudose, să știți că vă înțelegem 
foarte greu. Domnul Podaru! 

Domnul Dan-Niculae Podaru: Da. Deci să nu bagatelizăm, să nu încercăm să ducem într-o glumă sau 
în derizoriu ce se întâmplă. Și la HCL-ul referitor la Compania de Investiții și în cazul acestui HCL era 
necesară prezența primarului în sală. Primarul este conducătorul acestei instituții și trebuie să-și 
îndeplinească atribuțiile, conform legii. Există o atitudine abuzivă, am tolerat-o în primul an de zile. În 
acest an trebuie să renunțăm la aceste lucruri și să ne aplecăm către cetățeni, pentru că dacă vom tot vom 
găsi scuze și... sau vom invoca faptul că doamna Primar poate să meargă și să aibă alte activități politice, 
atunci în momentul ăla, va trebui să ne asumăm și consecințele. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim și noi. Bun. Deci proiectul 
34 nu îl vom vota, neputând fi... la fel, nu poate fi supus dezbaterii, deci nici nu îl supunem. OK, data 
viitoare sper să fie Ok. Urmează proiectul 35: 

35. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (PUD) Str. Malu Mic 
nr. 55, sector 1, București   (K2-241/20.08.2021) 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Președinte a Comisiei, care a 
fost avizul în comisie? 

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Pentru PUD Strada Malu Mic nr. 55 comisia are cinci voturi pentru, 
deci aviz favorabil. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim, supunem la vot. Domnule 
Bârgău, cum votați proiectul? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Caraian? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Drăgușin? Puteți să 
votați și în sală. 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online):  Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Iordan? 

Domnul Florea Iordan (vot online)  Pentru.   
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Șerban?  

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Încă trei voturi în sală. 
Domnul Gheorghe. Domnul Podaru, în alergare. Mulțumim. Proiectul a fost adoptat cu unanimitate de 
voturi pentru.  

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI  - 26 de consilieri locali 
prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Punctul 36: 

36. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (PUD) Str. Virgiliu nr. 
25, sector 1, București  (K2-242/20.08.2021) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Doamna Președinte! 

Doamna Otilia Sorete-Arbore:  Comisia de Urbanism are vot favorabil, cu trei voturi pentru și două 
abțineri. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. domnule Bârgău, cum votați 
proiectul? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnule Caraian, cum 
votați proiectul? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. domnule Drăgușin, cum 
votați proiectul? Domnul Drăgușin? Nu-l mai văd. Domnul Iordan? 

Domnul Florea Iordan (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Mă abțin.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. domnul Tudose? 
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Domnul Cristian-Adrian Tudose (vot online):  Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Încă patru voturi în sală... 
Domnul Gheorghe... Doamna Porumb? Domnule Gheorghe, ați votat, n-ați votat? Gata, gata, am înțeles. 
Bun. Avem un număr de 8 abțineri și 17 voturi pentru. Proiectul a fost adoptat. 

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU 17 VOTURI  PENTRU ȘI 8 ABȚINERI - 25 de consilieri 
locali prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem mai departe. Punctul 37: 

37. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (PUD) Str. Renașterii 
nr. 48, sector 1, București  (K2-243/20.08.2021) 
 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Președinte a comisiei? 

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Comisiei aviz favorabil, cu 5 voturi pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Supunem la vot. Domnule 
Bârgău, cum votați proiectul 37? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online):  Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Caraian? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Drăgușin? Nu este. 
Domnul Iordan? 

Domnul Florea Iordan (vot online):  Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumesc. Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Domnul Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc. Încă trei voturi în sală... 
Domnul Gheorghe… domnul Podaru. Mulțumim. Avem unanimitate voturi pentru a consilierilor locali 
prezenți. Proiectul a fost adoptat. 

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU UNANIMITATE DE  - 25 de consilieri locali prezenți în 
momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem mai departe. Proiectul nr. 38. 
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38. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (PUD) Str. 
Madrigalului nr. 68,  sector 1, București  (K2-244/20.08.2021) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Președinte, avizul comisiei! 

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Aviz favorabil, cu 5 voturi pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnule Bârgău, cum votați 
proiectul? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online):  Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnule Caraian, cum 
votați proiectul? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Domnul Drăgușin? Nu este. 
Domnul Iordan? 

Domnul Florea Iordan (vot online):  Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Domnul Șerban?  

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Tudose. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Încă cinci voturi în sală… 
încă un vot! Domnul Gheorghe, votăm încă o dată? Mulțumim! Avem, de asemenea, unanimitate voturi 
pentru, din totalul consilierilor locali prezenți.  

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI – din 25 de consilieri 
locali prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Punctul 39: 

39. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (PUD) Str. Maria Hagi 
Moscu nr. 13,  sector 1, București  (K2-245/20.08.2021) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Președinte! 

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Aviz favorabil, cu 5 voturi pentru. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Bârgău, cum votați 
proiectul 39? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Caraian? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim! Domnul Drăgușin? Nu este. 
Domnul Iordan? 

Domnul Florea Iordan (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim!  Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Și domnul Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Încă cinci voturi în sală! 
Domnul Gheorghe, vă zicem din timp acum. Mulțumim! Proiectul a trecut, de asemenea, cu unanimitate 
voturi pentru, din totalul consilierii locali prezenți. Proiectul a fost adoptat.  

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI – din 26 de consilieri 
locali prezenți în momentul votului. 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem la nr. 40: 

40. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (PUD) Bulevardul Ion 
Mihalache nr.247,  sector 1, București  (K2-327/04.11.2021) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Președinte, avizul comisiei? 

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Avizul comisiei este nefavorabil, deoarece Comisia a considerat că se 
schimbă caracterul zonei. Iar pentru a schimba caracterul unei zone, se recomandă PUZ, nu prin PUD, 
care să cuprindă o suprafață mai mare. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Bârgău, cum votați 
proiectul? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Abținere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Caraian? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Abținere! 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Drăgușin? Nu este. 
Domnul Iordan? Domnul Iordan? Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Abținere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Abținere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (vot online): Abținere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Mulțumim! Avem 6 voturi 
pentru și 18 abțineri. Proiectul nu a fost adoptat. 

PROIECTUL DE HOTĂRÂRE NR. K2-327/04.11.2021 A FOST RESPINS CU 6 VOTURI 
PENTRU ȘI 18 ABȚINERI – din 24 de consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Încă o dată, opinia grupului PNL este 
aceea că într-adevăr se poate vota pe oportunitate pe aceste proiecte. Fiecare grup și fiecare persoană 
consideră oportunitatea așa cum crede de cuviință. Însă problema noastră rămâne aceea că în Comisia 
de urbanism și după aceea în Consiliul Local apar proiecte deja avizate de toate direcțiile din Primărie, 
Arhitectul șef și așa mai departe, pe care noi considerăm că, fiind atât de problematice, poate ar trebui 
revăzute. Deci, ne-am dori foarte mult ca toți pașii anteriori, cei cu adevărat tehnici, pentru că noi nu 
avem cum să dăm neapărat pe tehnic un aviz, putem să constatăm, de exemplu, când se încalcă cu 
adevărat reglementări din Regulamentul de urbanism, așa cum a fost cazul în procesul pe care îl 
cunoașteți cu toții. În cazul de față n-au fost astfel  de încălcări, dar într-adevăr este la limită. Dar ne-am 
dori o asumare clară din punct de vedere tehnic a direcțiilor din Primărie, a Arhitectului Șef. De aceea 
consilierii consideră că nu este normal să scoatem aceste castane din foc cu mâna Consiliului, având în 
vedere că în acest for un singur… o singură colegă este arhitect. Bun! Mergem mai departe! Proiectul 
41: 

41. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (PUD) Șoseaua Chitilei 
nr.97,  sector 1, București  (K2-328/04.11.2021) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Președinte! 

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Avem aviz nefavorabil. O dată, pentru că și acest proiect propune 
schimbarea caracterului unei zone și aceasta se face conform PUZ-ului, nu a unui PUD, dar și că 
supraaglomerează o zonă rezidențială. Domnul Președinte, nu trebuie să inițiem procedura de aprobare 
a respingerii? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Ba da! Doamna Secretar! 

Doamna Otilia Sorete-Arbore: … ca să încheiem procesul. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Cum facem aici? Deci, conform... Da, 
aici este o altă dilemă. Din ce înțeleg, la Cluj s-a încercat această procedură și a fost respinsă în instanță. 
Asta cu respingerea, anul trecut. Pe de altă parte, Prefectul Capitalei ne-a spus tot anul trecut, dacă nu 
mă înșel, sau finalul anului 2020, că în momentul în care un astfel de PUD pică aprobarea, trebuie să se 
facă o nouă respingere, care trebuie votată cu voturi pentru a definitiva actul administrativ. Deci, având 
în vedere că proiectul 40, PUD-ul Bulevardul Ion Mihalache 247 nu a fost adoptat în proiectul de 
aprobare, supun un proiect de respingere. Supun la vot respingerea acestui PUD, pentru a închide arcul 
administrativ. Și vom vota... Da! Și această hotărâre, bineînțeles, trebuia adoptată cu voturi pentru, 
deoarece cea de dinainte a fost respinsă. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Voturile pentru trebuie să 
îndeplinească cvorumul legal. Deci de... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da! Da! Deci, eu o să întreb în online. 
Și în sală o să votăm cu mâna ridicată, vă rog. 

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Vă rog și pentru celălalt proiect! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: N-am trecut de votul la celălalt. Deci 
suntem... 

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Ok! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Deci suntem... Mulțumim pentru 
aducerea aminte. Bun! Domnul Bârgău, cum votați în cazul respingerii PUD-ului Ion Mihalache 247? 
Domnul Bârgău, ne auziți? Domnul Caraian? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Drăgușin? Domnul 
Drăgușin? Domnul Iordan?  

Domnul Florea Iordan (vot online): Pentru!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna Regalia?  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru respingere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Revenim. Domnul Bârgău? 
Nu este. Și Domnul Drăgușin? Acum s-a conectat. Domnul Drăgușin, ne auziți? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (online): Scuze! Am probleme cu bateria. Vă rog, nu mai sunt la curent. 
La ce proiect suntem? 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun! Deci, la proiectul 40 de PUD pe 
Ion Mihalache 247 s-a votat aprobarea și s-a respins. Și acum facem hotărârea de respingere a proiectului 
la care, dacă vreți să votați… 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru! Pentru respingere! Pentru respingere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun! Mulțumim! Ok! În sală, cine este 
pentru respingere? Vă rog, cu mâna ridicată. Domnul Jurubiță? Domnul Păiuși? Pentru respingere... 
Deci, în sală avem 13 voturi pentru respingere. Cine se abține? Cine este împotrivă? Nimeni. Deci avem 
6 abțineri și 19 voturi pentru. Deci, a fost respins. A fost adoptată... 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: A fost adoptată hotărârea de 
respingere a documentației PUD... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: De respingere a PUD-ului...Bulevardul 
Ion Mihalache nr. 247, K2-327. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: ...Bulevardul Ion Mihalache numărul 
247.  

A fost aprobată cu 19 voturi pentru și 6 abțineri respingerea PUD Bd.Ion Mihalache nr. 247, sector 
1, București – din 25 de consilieri prezenți în momentul votului 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Și-atunci, aceeași procedură, înțeleg 
că urmează... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Urmează să votăm.... punctul 41. Deci, 
revenim la punctul 41. Doamna președinte ne-a dat deja avizul Comisiei, nefavorabil. Vorbim de 
Șoseaua Chitilei nr. 97. Pentru aprobarea PUD-ului, domnul Bârgău, cum votați? Nu este. Domnul 
Caraian? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (online): Deci acum votăm respingerea, da? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Nu. Am trecut de acel punct. Votăm la 
următorul, deci la 41, votăm în primul rând aprobarea. Dacă nu trece, atunci votăm respingerea. 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Abținere! Abținere! Păi a avut... aviz nefavorabil. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun! Deci la 41... Am înțeles. Domnul 
Caraian, abținere! Domnul Drăgușin?  

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Eu mă abțin la proiectul ăsta. Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am înțeles. Domnul Iordan? Domnul 
Iordan? Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Abținere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Abținere! 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (vot online): Abținere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Revenim la domnul Iordan. 

Domnul Florea Iordan (vot online): Abținere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Ok! Deci, avem un total de 
7 voturi pentru și 18 abțineri. Proiectul nu a fost adoptat.  

PROIECTUL DE HOTĂRÂRE NR. K2-328/04.11.2021 A FOST RESPINS CU 7 VOTURI 
PENTRU ȘI 18 ABȚINERI – din 25 de consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Așa că mergem către votarea...propun 
respingerea aprobării Planului Urbanistic de Detaliu, Șoseaua Chitilei nr.97. Mergem către acest vot. 
Domnul Bârgău, cum votați respingerea? Domnul Caraian? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Iordan? Doamna 
Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru respingere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Revenim la domnul Iordan. 

Domnul Florea Iordan (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Ok! Bun! În sală am votat. Deci avem... 
Nu, ăsta este cel vechi. Ok! Ridicăm mâna cine este pentru respingerea PUD-ului Șoseaua Chitilei nr. 
97 în sală. Ok! Cine se abține? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Păiuși, ați… Sunteți cu pentru, 
bănuiesc. Da? 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: 12 și 6! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: 7! Deci avem 7 abțineri... și 18 voturi 
pentru respingere.  
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A fost aprobată cu 18 voturi pentru și 7 abțineri respingerea PUD Șoseaua Chitilei nr. 97, sector 1, 
București – din 25 de consilieri prezenți în momentul votului 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem la punctul... 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Aici o să intervin...  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Vă rog! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: De data următoare o să avem însistem 
la PUD-uri două poziții introduse, atât de aprobare, cât și de respingere. Astfel încât să existe rezultatul 
votului egal pentru toată lumea. Pentru că așa, fiind cu sistemul ăsta mixt, cu online, unde este un vot 
nominal și în sală exprimat un vot prin ridicarea mâinii, nu este nu este tocmai fair. Adică, ar trebui să 
existe aceeași modalitate și procedură de vot și pentru aprobare și pentru respingere proiect. 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (online): Mă scuzați! Am și eu o întrebare. Și dacă o să fie rezultat 
diferit? Adică o să pice la aprobare și o să fie aprobat? 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: E foarte posibil. Și ne-am gândit și la 
varianta aceasta. În această situație se va considera ca un refuz nejustificat de soluționare a cererii. Legea 
contenciosului administrativ are o calificare și pentru această situație. Și atunci persoana care interesată, 
care se consideră vătămată prin neaprobarea sau nerespingerea, deci prin neemiterea unui act 
administrativ, respectiv o hotărâre, se poate adresa... poate lua procedura prevăzută de  Legea 
contenciosului administrativ ca refuz nejustificat de soluționare a unei cereri. Asta este! Da! Știți ce se 
întâmplă? Într-adevăr, legea specială, Legea 350 spune foarte clar că, pe de o parte, referatul primarului 
nu poate fi decât de aprobare a documentației, dacă din punct de vedere tehnic, îndeplinește condițiile. 
Pe de altă parte, dă posibilitatea autorității deliberative să adopte un act, fie de aprobare, fie de 
respingere, iar poziția Prefectului Municipiului București este că într-adevăr există o astfel de 
posibilitate, de adoptare a unei hotărâri de respingere, dar care trebuie votată cu cvorum... cu voturi 
pentru respingere. Adică nu să aduni abținerile cu voturile împotrivă. Deci, aici este într-adevăr o situație 
foarte ciudată și care nu este reglementată. 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (online): Cred că mai rău ne încurcăm, sincer. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului  1: Da,  dar  pe  de  altă  parte,   într-
adevăr, petenții au dreptul să aibă o cerere soluționată, fie favorabil, fie nefavorabil. Este dreptul oricărei 
persoane să aibă o finalitate a acestei proceduri printr-un act administrativ, pe care să îl poată contesta. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Bun! Mergem la punctul 42: 

42. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (PUD) Str. Grigore 
Manolescu nr.22,  sector 1, București  (K2-332/04.11.2021) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Bârgău, cum votați proiectul 
42? Mă scuzați! Da, așa este, avizul Comisiei. Deja sunt și obosit. Avizul comisiei, doamnă Președinte. 
N-ați mai păstrat microfonul deschis. 
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Doamna Otilia Sorete-Arbore: Comisia are aviz nefavorabil. S-a considerat inoportună în raport cu 
vecinătățile, iar volumetria nu se încadrează în specificul zonei. Deci au avut și motive estetice. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! La punctul 42, domnul 
Bârgău? Nu mai este. Domnul Caraian? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Mă abțin!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Si eu mă abțin! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Multțmim! Domnul Iordan?  

Domnul Florea Iordan (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Iordan? 

Domnul Florea Iordan (vot online): Pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Poate doriți să discutați cu colegii 
dumneavoastră. Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru! Punctul 43, da? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Nu, punctul 42!  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Abținere! Scuzați! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Suntem încă la PUD-ul la Grigore 
Manolescu 22, doamna Regalia. 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Abținere, mă scuzați! Mă uitam la suplimentară. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumesc! Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Abținere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (vot online): Abținere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Iordan, revenim la 
dumneavoastră. Domnul Iordan, ne auziti? 

Domnul Florea Iordan (vot online): Abținere!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Ok! Deci, avem 7 voturi 
pentru și 18 abțineri, zero voturi împotrivă. Aprobarea a fost respinsă.  

PROIECTUL DE HOTĂRÂRE NR. K2-332/04.11.2021 A FOST RESPINS CU 7 VOTURI 
PENTRU ȘI 18 ABȚINERI – din 25 de consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Propun respingerea PUD-ului Grigore 
Manolescu nr. 22 la vot. Domnul Bârgău? Doamna Popa, o secundă! 
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Doamna Daniela Popa: Haideți, că m-am consultat și cu colegii mei și noi am dori să reluăm procedura. 
Tocmai pe procedura asta de respingere. Și votul nostru va fi pentru abținere. Dacă... dorim reluarea 
procedurii pe cele două proiecte, PUD-uri respinse. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da, aicea... Nici nu știu ce să vă spun, 
sincer. Adică, ați... am discutat, am... 

Doamna Daniela Popa: Nu! Mai bine ne abținem, pentru ca nu... Da! Dar dorim reluarea procedurii. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Jurubiță? 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Nu, același lucru vreau să reiterez și eu. Adică, oricum sunt niște 
chestii de care trebuia să fim informați înainte. Nu am fost informați. Și doamna Secretar trebuia să ne 
spună, mă gândesc. Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Sorete-Arbore?  

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Păi, practic atunci nu mai încheiem cererea. Adică nu mai încheiem 
procesul administrativ. De acord. Deci, dumneavoastră... 

Doamna Daniela Popa: Păi se încheie, că oricum PUD-ul nu a trecut. 

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Deci, stați să vedem... Deci, ați votat... 

Doamna Daniela Popa: N-a fost aprobat. 

Doamna Otilia Sorete-Arbore: N-a fost aprobat PUD-ul și după aia, spuneți că vă abțineți de la 
neaprobarea PUD-ului. Nu o să aibă finalitate actul administrativ. Noi încercăm să închidem un circuit 
aicea. 

Doamna Daniela Popa: Haideți să solicităm toate punctele de vedere, să ni le transmită și să vedem 
exact cum facem cu această procedură. Pentru că noi în acest moment nu suntem lămuriți. Și chiar nu 
vrem să mai fim din nou dați în judecată... Și am mai și pierdut un proces. Pe lângă faptul că o să plătim 
din bugetul local. Și chiar nu e ok. Nu e ok să se ducă bani pe diverse daune morale și alte... 10.000 de 
euro, nu? Până nu e clarificat acest...  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da, bine, nu e... procesul acela nu este 
definitiv. Aicea să nu comentăm, cât este în curs. 

Doamna Daniela Popa: Așa este, dar nu putem ști. Așa este. De-aia, până nu e ceva sigur, noi ne 
abținem de la această procedură, pentru că nu... nu îi văd nici finalitatea. Adică până acum așa s-a făcut. 
Haideți să avem toate punctele și toate părerile, că... 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (online): Atunci, haideți să ignorăm al doilea vot. Rămâne votul ca și 
până acum. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun!  Deci, ce pot face, este să supun la 
vot Consiliului Local propunerile dumneavoastră. Și vedem ce votează Consiliul Local. 

Doamna Daniela Popa: Da. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Secretar? 
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Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: În această situație o să solicităm o 
completare a punctului de vedere formulat în cursul anului 2020 cu privire la hotărârile de respingere. 
Aici este o situație atipică. Pentru că inițiator, în ceea ce privește urbanismul, legiuitorul nu permite să 
fie decât Primarul, în condițiile în care este clar că vine cu propunerea de aprobare a documentației PUD. 
Iar aici, de fapt, hotărârea de respingere ar trebui inițiată... ar fi trebuit inițiată de consilierii care au 
apreciat motivele pentru care, din punctul de vedere al oportunității, acesta nu poate fi apreciat. Din 
punctul meu de vedere, este o lacună legislativă și atunci putem solicita un punct de vedere suplimentar. 
Au fost atât de variate pozițiile în țară cu privire la aceste hotărâri și nu există niciun fel de practică 
judecătorească unitară în materie. Din perspectiva mea, o hotărâre, o cerere care nu se finalizează cu o 
procedură, din perspectiva legii contenciosului administrative, reprezintă un act, un refuz nejustificat de 
soluționare și produce aceleași efecte juridice ca și o hotărâre de respingere. Astăzi, din punct de vedere 
al acestei proceduri, personal nu... cred că era mai regulă să fi fost și a doua variantă de proiect băgată 
în sistem, astfel încât să se   asigure    aceeași  modalitate  de vot și într-un caz și în celălalt. Adică, în 
primul caz am avut vot electronic și nominal. În al doilea vot am avut prin ridicare de mână și nominal 
cine a fost online. Cam ciudat. 

Doamna Daniela Popa:  Mă iertați! Da! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Da, nu știu ce să... 

Doamna Daniela Popa: Tocmai din această cauză. Știți că și lacuna, cum ați spus dumneavoastră... 
Lacunele astea legislative.... Haideți să nu mai facem nimic... Să vedem punctul... 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Da, putem să solicităm... O să 
formulăm un punct de vedere suplimentar prefectului...  

Doamna Daniela Popa: ...suplimentar... Da... 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: ...cu privire la modalitatea de adoptare 
a unei hotărâri în această ipoteză. Deci am înțeles că trebuie o hotărâre de respingere votată cu voturi 
pentru. Dar cine o inițiază? 

Doamna Daniela Popa: Deci, la această ședință, dacă tot e și cu ridicarea mâinii și vot electronic, noi 
o să ne abținem când e vorba de respingerea unui punct, pentru că încă nu suntem siguri, da? Că e ok 
așa! Haideți să ne documentăm foarte bine și data viitoare introduceți și al doilea punct de respingere. 
Tocmai de asta și solicităm reluarea votului. Ne abținem, mai bine, de această dată. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Ok! Și doamna Sorete-Arbore. Și după 
aceea o să... 

Doamna Daniela Popa: Sau, nu știu, să se consemneze în procesul... Oricum, se consemnează în 
procesul-verbal că am solicitat asta. Deci votul nostru este pentru abținere. 

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Doamna Secretar!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Toate propunerile formulate în cadrul 
ședinței se supun aprobării și hotărăște Consiliul cu cvorumul legal.  

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Doamna Secretar!  



121/147 

 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Da! 

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Hotărârile acestea de aprobare ale respingerilor de PUD pot fi trecute 
pe ordinea de zi a ședinței următoare?  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: La o altă ședință?  

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Da!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: S-au pus astea... 

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Până primim punctul de vedere al prefectului. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Bineînțeles! Acolo să pune problema 
inițiatorului!  

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Bun! 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Dacă inițiatorul documentației de 
PUD... legiuitorul... 

Doamna Otilia Sorete-Arbore: A fost respinsă de Comisia de urbanism. Deci va fi inițiată de cei trei 
care au respins. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: De acord! Asta, știți ce presupune 
într-o logică juridică? Că atunci pentru proiectul de respingere... Deci, dacă la proiectul de aprobare, 
inițiatorul, primarul a supus aprobării documentației PUD, nu poate veni după aceea cu un referat de 
respingere a documentației. Atunci inițiatorii ar trebui să fie... 

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Da! Da! Da! Da!  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: ...alte persoane, respectiv Consiliul 
Local sau...  

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Sau președintele... 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: ...5% din cetățenii cu drept de vot. 
Deci... 

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Poate să fie președintele Comisiei de urbanism? 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Sau președintele Comisiei. Sigur că 
da!  

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Ok! Haideți să aprobăm... 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1:  Putem încerca așa. Numai că, din 
perspectiva Legii 350, acolo va fi interesant, pentru că legiuitorul nu recunoaște o astfel de calitate din 
punctul de vedere al procedurilor decât primarului. Autorității... Exact! Deci este o premieră și există 
riscuri cu precedentele deja de litigii care au mai fost. 

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Ok! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da. Problema este că există... 
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Doamna Otilia Sorete-Arbore: Da, haideți să avem punctul de vedere și după aia puteți să discutați... 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Da! Da, da, da! Exact! Exact! Exact!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Există, din ce înțeleg... 

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Și le punem pe ordinea de zi data viitoare.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Ok! 

Doamna Otilia Sorete-Arbore: …toate, care au fost respinse. Ok?  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Ok! Da, da! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Din ce înțeleg eu, există precedente în 
ambele direcții în țară. Ceea ce e o problemă. Întrebarea mea rămâne, ce facem cu aceste două voturi pe 
care le-am dat, Consiliul? Propun, de exemplu, la cerința sau mai bine spus consilierii PSD cer refacerea 
acelui vot? Sau anularea votului? Și votăm în consiliu? Sau... 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (online): Domnul Președinte, să anulăm ambele voturi! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Sau anularea votului? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Aceste propuneri, da, vor ajunge pe masa 
Prefectului, Instituției Prefectului și Prefectul poate să inițieze, să spună nu, nu a fost legal și reveniți 
asupra lor. Deci, eu zic că cel mai corect, e să rămânem așa cum se... E o propunere, nu trebuie doar să... 
da? Ajunge pe masa Instituției Prefectului, Prefectul spune: Ați greșit! Abrogați hotărârea. Sau spune: 
Da, este perfect, v-o avizez, este în regulă, mergeți cu ea mai departe așa. Deci... 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Și asta poate fi o soluție... 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Pentru că exact ăsta e rolul Prefectului, 
cum spunea colegul nostru. El verifică legalitatea proiectului aprobat în ședință de Consiliu Local.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Și aceasta e o soluție, da. 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Și atunci știm exact și vorbim pe ceva 
concret. Așa n-o să avem niciodată ocazia să vorbim pe ceva concret. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Popa? 

Doamna Daniela Popa: Nu, sunt de acord cu dumneavoastră. Dar nu putem ști nici până... în ce 
perioadă va verifica Prefectura aceste hotărâri, proiecte de hotărâri. Eu chiar insist să... nu știu, hai, dacă 
nu doriți să reluăm, măcar să... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Nu, încă o dată! Eu nu am o problemă 
să reiau... 

Doamna Daniela Popa: Noi vrem să ne abținem la această procedură. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Întrebarea este ce cereți dumneavoastră, 
în calitate de votanți ai... Adică ce ne cereți?  
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Doamna Daniela Popa: Noi voiam să reluăm procedura pe... să reluăm procedura de vot pe acele două 
PUD-uri respinse, da?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Ok! 

Doamna Daniela Popa:  Da? Și vom vota abținere la procedura de respingere.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Păiuși? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: În cazul ăsta Prefectul nu o să poată să 
confirme. Adică... 

Doamna Daniela Popa: Păi tocmai am zis că doamna Secretar va solicita puncte suplimentare. Tocmai 
ca să clarificăm această problemă. Și eu chiar zic să nu ne grăbim pe asemenea subiecte.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Cum doriți și dumneavoastră. 

Doamna Daniela Popa: Haideți să avem toate punctele de vedere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Ok! Bun! Atunci, supun Consiliului 
refacerea votului la proiectul 39 sau cât? Patruzeci și...  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: 40 și 41.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da! Deci... 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (online): 40 și 41. Dar aici avem următoarea problemă...  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Propun, la proiectul 40 și 41, K2-327 și 
K2-328, propun refacerea votului... Votăm cu mâna ridicată. Cine este pentru refacerea acelui vot? Deci, 
vorbim de refacerea voturilor pe procedura de respingere. La cerința grupului PSD. De reluare a 
votului... Deci, mai întâi, facem procedura de reluare și după aceea le votăm pe cele două PUD-uri. 
Domnul Podaru? 

Domnul Dan-Niculae Podaru: Păi, am mai avut situația asta, în care unii s-au abținut și alții au votat 
pentru, la PUD-uri. Un an de zile. Până... Ce facem cu alea? Înnebunim? Le refacem pe toate? Trebuia 
cerut punct de vedere. N-are sens  să   reface  10    puncte...  Cerem  punct  de  vedere,  vedem  ce   se-
ntâmplă... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Podaru, așa e! Așa este, dar...  

Domnul Dan-Niculae Podaru: Păi... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Sunt... În momentul de față suntem în 
situația în care s-au dat...  

Domnul Dan-Niculae Podaru: E ora zece! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Așa este!  S-au dat două voturi și colegii 
consilieri vor să-și schimbe votul. Consideră că au greșit și vor să-și schimbe votul. Am propus reluarea 
votului.  
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Domnul Dan-Niculae Podaru: Păi, doamna Popa, dacă votul nu e pozitiv și e tot abținere... Ce sens 
are?  Adică tot...dacă se schimba, adică era fix negativ sau schimba tranșant soluția, avea sens. Așa, 
pierdem încă o oră. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Se schimbă în sine. Pentru că nu va mai 
fi adoptată hotărârea de respingere dacă dânșii își schimbă votul. Doamna Popa? 

Doamna Daniela Popa: Nu, ne abținem, domnul Podaru, de la acea procedură de respingere. Mai bine 
nu ne băgăm până nu cunoaștem toate detaliile și toate punctele de vedere. Asta am solicitat. 

Doamna Daniela Popa: Ok! În sală s-a numărat câți erau pentru? Bun! Cine se abține în sală pentru 
reluarea votului în cele două cazuri? Haideți cu mâna sus, vă rog, că n-au terminat să numere. Bun! Cine 
este împotrivă? Nimeni împotrivă. Online! Pentru reluarea votului la cele două proiecte de respingere, 
40 și 41. Cine mai este online? Domnul Caraian?  

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru! Pentru refacere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Doamna...nu! Domnul 
Drăgușin? 

Domnul Laurențiu Drăgușin (online): Ca să înțeleg! Iertați-mă! Nu stiu dacă mă auziți bine.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da! 

Domnul Laurențiu Drăgușin (online): Ca să înțeleg. Deci noi, practic, procedăm la un nou vot? 
Însemnă că nu finalizăm printr-o hotărâre de consiliu cele două PUD-uri. Am și eu o întrebare! Cât de 
vechi sunt PUD-urile astea? De când se lucrează pe ele și cât de expuși suntem vizavi de ce a spus 
domnul Podaru? Adică, dacă sunt de mult și cât de expuși suntem la o amânare? Că până ne răspunde 
Prefectul s-ar putea să mai dureze o lună-două. Și suntem descoperiți și din punctul ăsta de vedere, dacă 
proiectele sunt mai vechi. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da! Nu știu dacă poate să răspundă 
domnul Păiuși sau doamna Președinte Sorete-Arbore la întrebare. În sine, domnul Drăgușin, e o situație 
mai dificilă. Legea nu este foarte clară și repet, sunt... 

Domnul Laurențiu Drăgușin (online): Nu, asta...Am înțeles-o. Asta este clar! Problema e că... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: …se declară soluții diferite, dacă e... și 
de instanțe și de consilii. Și de-asta am vrea să avem o opinie mai clară. 

Domnul Laurențiu Drăgușin (online): Mă gândesc  că și dacă toată lumea se abține, proiectul rămâne 
nefinalizat și atunci petentul are o muniție cu care să ne atace în instanță că nu i s-a răspuns în termen. 
Adică, știți, oricum suntem... Dacă toată lumea se expune pe motiv că nu este certă situația, oricum noi 
suntem expuși în momentul ăsta. Dacă nu-i răspundem omului: Domne`, s-a respins sau s-a aprobat, nu? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Deci... n-o să vorbesc eu din partea 
colegilor... Eu v-am spus despre ceea ce se dorește... 

Domnul Laurențiu Drăgușin (online): Eu asta am înțeles. Dacă am înțeles greșit aș vrea să mai îmi 
explice doamna Ionescu sau   cine... 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da. Deci nu avem, se pare, un răspuns 
pentru întrebarea dumneavoastră. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretarul General al Sectorului 1: Pot să vă spun numai că această lege, 
350, este în vigoare de 20 de ani și aceste situații s-au ivit, cel puțin la nivelul Sectorului 1, de un an. 
Deci, o lege care se aplică de 20 de ani a creat aceste situații procedurale și aceste discuții abia de un an. 
Și atunci... Nu, și din perspectiva... Nici petenții, din câte știu eu, nu au fost... A fost o premieră anul 
acesta, când petenții au cerut și au dat în judecată și a fost o astfel de situație litigioasă direct cu consilierii 
și cu Consiliul Local. A fost o premieră. Au mai fost la nivelul Capitalei și este o situație în premieră. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:Da! Așa este! Situație care încă nu s-a 
terminat, ea fiind încă în litigiu.  Bun! Deci... 

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Ok! Pot...pot să mă abțin? La votul ăsta mă abțin!  

Doamna Daniela Popa: Haideți ca să nu ne mai... Dar puteți, domnul Drăgușin, să faceți ce doriți 
dumneavoastră. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am înțeles, domnul Drăgușin.  

Doamna Daniela Popa: Normal! Noi vrem să ne abținem, tocmai, așa cum a explicat și doamna 
Secretar. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun! Domnul... domnul Iordan? Haideți 
să terminăm procedura de vot atunci. Domnul Iordan? Este domnul Iordan? Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Deci eu nu prea am înțeles. Până acuma noi am votat 
împotrivă atâtea PUD-uri. Și nu s-a întâmplat niciodată să fie aplicat. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Nu! Mie trebuie să-mi explicați ca să pot să 
răspund... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Tocmai aceasta este problema, că nu 
avem o explicație clară din partea legiuitorului. Și atunci... 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Că până acuma, noi n-am abordat această procedură, 
să zic. E prima dată. Într-un an de zile, de când eu sunt în Consiliul Local, în ședința de astăzi au fost 
cele, să zic, două și un pic de proiecte. Vă răspund eu. Proiectul e propus din noiembrie, din 4 noiembrie 
2021. Că ați întrebat de când sunt proiectele. De atunci e propus, dar   de-abia acum a ajuns la noi. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Aicea.... Dar haideți să 
continuăm votul, vă rog! Cum votați, doamna Regalia pentru reluarea votului în cele două proceduri de 
respingere? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Eu, să știți că din punctul ăsta de vedere, nu am 
citit. Mă abțin!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Deci, acum... 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Mă abțin! 



126/147 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Acum votăm dacă... Grupul PSD dacă...a 
cerut reluarea votului.  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Am înțeles, reluarea. Am înțeles. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Asta vă întreb acum. Ok! 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Da! Și eu v-am spus că eu mă abțin. Necitind... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am înțeles. 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): ...în această direcție, eu nu mă pot pronunța pro sau 
contra. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Nu, dar...  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): O să... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Nu e vorba de un răspuns pro sau contra. 
Aici este pur și simplu vorba despre reluarea unui vot pe o procedură. Sunteți de acord să reluăm un vot 
pe o procedură sau nu? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Reluăm votul, nicio problemă! Dar... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun! Deci... Ok! Deci, pentru! 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Da! Reluăm votul! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Șerban! 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Domnilor, eu mă abțin! Dar am și o mare nelămurire.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (online): Nu ar trebui, în virtutea faptului că noi votăm aprobarea 
respingerii cum s-a propus în această... Gândiți-vă că și la cele pentru ar trebui să  votăm aprobarea 
aprobării... (neinteligibil din  cauza sistemului audio defectuos)...pentru cine poate da în judecată 
nefiind de acord cu votul nostru, poate să ne dea în judecată... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Șerban! Domnul Șerban! Ați 
decolat!  

Domnul Alberto-Iosif Caraian (online): De acord cu Remus! De acord cu Remus! De acord cu Remus! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Șerban, din păcate... 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (online): Și suportăm aceleași consecințe.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Șerban, din păcate, ați și  ridicat 
tonul și nu s-a prea auzit, dar… s-a auzit întrerupt. Deci, nu știm exact ce ați spus. 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (online): Deci, îmi... Îmi cer scuze! În virtutea faptului... Dar cineva 
a auzit acolo în sală. Poate... Că a spus că e de acord cu ce... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Nu, nu, nu! S-a auzit din online probabil. 
Între dumneavoastră poate e o altă conexiune. 
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Domnul Remus-Cătălin Șerban (online): Se poate, da! Deci, noi acum... S-a propus, în seara asta ați 
propus, să aprobăm printr-un al doilea vot respingerea unui PUD. Dar, în virtutea acestui lucru, ar trebui 
să aprobăm și cele pentru. Și aprobarea celorlalte.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Nu! Nu, nu, nu! 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (online): Pentru că suntem în situația în care putem fi dați în judecată, 
atenție, de un vecin al beneficiarului PUD-ului...  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Nu  este...nu! 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (online): ...pe care l-am votat pentru... E același lucru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici... Nu, domnul Șerban, aici și 
Prefectul a fost foarte clar. Și legea vorbește despre procedura de aprobare. Ea vine cu referatele de 
aprobare, cu rapoartele de specialitate, cu avizele, cu toate cele. În momentul în care am votat cu un 
număr minim pentru a trece, cu voturi pentru, este trecut și punct. Problema apare momentul în care nu 
trece un astfel de PUD, care trebuie un act administrativ dat acelei persoane. Da! Pentru că celalte...  

D Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Ok! În cazul acesta, notați abținere. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: ...celelalte proceduri de fundamentare 
sunt pentru. Ăsta e... da! Cum să vă spun? Orice altă hotărâre de Consiliu Local ori trece și își face un 
efect, ori se oprește aici și nu se mai întâmplă ceva după. Pentru că ar trebui... După, ar trebui o altă 
instituție să facă un anumit lucru. Primăria Capitalei, ADP-ul, și așa mai departe. În cazul PUD-ului, 
acel om are nevoie de actul ăsta ca să poată să meargă mai departe el, către autorizație. Dar, repet, exact! 
Astea-s interpretări. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (online): Domnule Președinte!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Încă o dată! Aici mi-aș dori și sper ca 
Secretarul General să reușească să găsească niște răspunsuri clare de la Prefectură, de la Ministerul 
Dezvoltării, de unde putem să luăm ceva care să clarifice situația încă o dată. Din ce știm și noi și am 
întrebat în țară, anumite consilii locale fac acest lucru, alte consilii nu-l fac... Anumite instanțe au decis 
că asta este necesar. Altele că nu este necesar. Deci e o mare brambureală. Haideți să terminăm! 
Domnul... 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (online): Nu... Domnule Președinte, aici ar trebui precizat următorul 
aspect: Noi avem un vot pe oportunitate. Faptul că înaintea noastră s-au dat, de către structurile de 
specialitate, Arhitect Șef, Comisia Tehnică de Urbanism formată din specialiști, un vot într-un sens sau 
altul nu discut, nu ne poate...  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun! Domnul Tudose! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (online): Da, vă rog!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Haideți să votăm, vă rog și după aceea 
să...  

Domnul Cristian-Adrian Tudose (online): Ok! 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Spuneți-mi cum votați refacerea, 
reluarea votului. Domnul Tudose! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (vot online): Reluarea votului, da! Pentru reluarea votului! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da, pentru! Ok! Câte voturi avem de 
toate?  

Domnul Florea Iordan (vot online): Pentru! Pentru reluare! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim și domnul Iordan! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (online): Așa cum doamna Secretar a precizat foarte corect, deși 
sunt douăzeci de ani de când este în vigoare această lege, numai de anul ăsta și în special de când a 
început distracția la Sectorul 1 s-au generat aceste probleme. Cred că este cazul să… o dată ce s-a deschis 
această cutie a Pandorei, structurile de specialitate, însemnând Prefectură, însemnând poate chiar... nu 
știu, chiar mai sus de Prefectură, să ne dea un răspuns cum ar trebui să procedăm. Pentru că noi nu vrem 
nici să prejudiciem cetățenii, dar, pe de altă parte, cred că niciunuia dintre noi nu ne este nici convenabil, 
nici favorabil să ne trezim dați în judecată de cetățeni care nu și au văzut PUD-urile aprobate. Aici este 
problema. Mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Așa este, domnul Tudose. 
Bun! Deci, avem 14 voturi pentru, dacă nu mă înșel? Și 9 abțineri. Propunerea a fost aprobată.  

Propunerea de reluare a votului pentru  respingerea proiectelor aflate la poziția nr.40 și 41 au fost 
aprobate cu 14 voturi pentru și 9 abțineri – din 23 de consilieri locali prezenți în momentul votului. 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Vom relua votul pentru respingere la 
proiectele 40 și 41. Între timp, sau până atunci, doamna Haliț o să treacă în online și dorește să vorbească. 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț: Mulțumesc! Vreau doar să vă spun că voi trece în online. Și încă o 
chestie pe care trebuia să o spun încă la începutul ședinței. Spre informarea colegilor mei consilieri 
locali, vreau să vă anunț că președintele comisiei C4, Comisia juridică, a fost schimbat. Mulțumesc 
frumos! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Podaru?  

Domnul Dan-Niculae Podaru: Păi haideți să votăm, că e târziu, vă rog!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Ok! Deci, revenim în sală pentru 
respingerea proiectului 40. K2-327 Bulevardul Ion Mihalache 247.  

Se supune la vot respingerea proiectului K2-327 PUD Bulevardul Ion Mihalache nr.247 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Cine este pentru? Deci respingerea... 
revotăm respingerea proiectului 40. Deci, revotăm procedura de respingere la punctul numărul 40. Cine 
este pentru procedura de respingere? Cu ridicare de mâini, vă rog! Cine se abține? Deci, suntem la 
respingerea... la hotărârea de respingere a punctului nr.40. O revotăm.   

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Așa este, domnule Podaru. Pentru 
dumneavoastră, așa este. Deci, suntem... Cine se abține la acest punct, da? Cu mâna ridicată. Ok! Bun! 
Sunteți aici, cu mâna ridicată, vă putem lua  votul aici, doamna Haliț! Bun! Mulțumim! Cine este 
împotrivă? Zero împotrivă în sală. Revenim în online, la punctul 40 pentru respingere. Pe cine mai 
avem? Domnul Bârgău este? Nu este. Domnul Caraian?  

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Mă abțin! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Drăgușin?  

Domnul Laurențiu Drăgușin (vot online): Eu sunt pentru! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Gheorghe? Nu este. 
Domnul Iordan?  

Domnul Florea Iordan (vot online): Abținere! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Oianu?  

Domnul Adrian-Viorel Oianu (vot online): Abținere!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Ozata? Doamna 
Regalia?  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Abținere!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Sunt pentru respingere!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim! 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Dar țin să subliniez că ne aflăm într-o situație cel puțin 
hilară. Adică suntem într-un film, nu vreau unde de care. Dar vă imaginați!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun! Domnul Tudose? Domnule 
Tudose? Ne auziți? Noi nu vă auzim. Ok! Domnul Tudose nu este la acest moment. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Ok. Deci avem 14 abțineri, 9 voturi 
pentru. A fost respinsă propunerea de respingere la proiectul 40. 

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: Solicităm, deci vom solicita un punct 
de vedere de îndrumare Prefectului cu privire la această procedură de respingere, în mod concret, pentru 
că este într-adevăr ciudat să clarificăm acest lucru după 21 de ani, că de fapt suntem în 2022, după 21 
de ani, dar nu, din păcate, eu personal nu am un răspuns. Legiuitorul nu oferă nici un răspuns clar, cert, 
sigur pe care să vi-l pot oferi. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim.  Și  încă o dată, noi am 
respectat și procedura internă a Consiliului și faptul că un număr de consilieri au dorit să-și refacă votul. 
Am supus la vot acest lucru, a trecut și am refăcut votul. Asta am făcut pentru punctul 40, asta facem 
acum și pentru punctul 41. 
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Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Mai bine nu mai propunem aprobarea 
răspunsului. Închidem povestea așa. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da, am ajuns în acest punct suntem... 

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Bun. Deci noi am votat. Da, am început-
o, am votat-o, o votăm. Nu știu dacă colegii vor dori să… De ce… dragi colegi, dacă voi faceți o 
propunere acum pot să o supun și pe aceasta la vot în Consiliul Local. 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (online): Scoatem pentru azi respingerea, domnule Președinte! 

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Domnul Oliver-Leon Păiuși - Viceprimar al Sectorului 1: Domnule Președinte, să votăm anularea 
procedurii, că intrăm într-o paradigmă, nu mai ieșim. Să votăm… Propunerea noastră este să votăm 
anularea procedurii până primim informații certe de la Instituția Prefectului, informații care vor fi 
solicitate prin secretariatul Primăriei. Mai autoritate decât atât nu cred că putem să avem. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Ok. Am o întrebare pentru doamna Popa. 
Deci, domnul Păiuși a făcut o propunere, o să o supun și pe aceasta la vot. Întrebarea mea era pentru 
dumneavoastră, dacă doriți să continuăm cu revotarea și la punctul 41 sau nu. 

Doamna Daniela Popa: Păi da, doamna Secretar, ce facem, că am votat!?! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Pentru că a fost votată și este… 

Doamna Daniela Popa:  … pe urmă dup'aia anulăm. E Ok? 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: Formulați o propunere de anulare a 
procedurii. Deci din punctul de vedere al ordinii de zi au fost supuse aprobării proiecte de hotărâri de 
aprobare documentație PUD care care nu au fost adoptate. 

Doamna Daniela Popa: Această procedură a fost introdusă acum. Adică noi de-aia nici n-am…  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: Recunosc că și eu am fost surprinsă... 

Doamna Daniela Popa: …am hotărât să ne abținem la această procedură, deci ce să anulăm? Că am 
votat, iar acum nu știu... 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: Deci vă recunosc că și eu am fost 
surprinsă. Mă gândeam chiar că pe ordinea de zi de astăzi, cu aproape 50 de proiecte cu suplimentarea, 
m-am gândit că cele cu PUD-urile vor fi cele mai simple. 

Doamna Daniela Popa: Exact, da.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: Și de aceea m-am bucurat că erau spre 
finalul discuției, însă, într-adevăr, este o situație discutabilă la care nu există până în acest moment... 

Doamna Daniela Popa: Deci până acum am votat și acum să votăm amânarea sau anularea, nu știu 
cum… 
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Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: Anularea procedurii. Să rămâneți pe 
votul… asta este, pe votul inițial din ordinea de zi, cu proiectele aceleași care au fost supuse aprobării 
și au fost respinse prin neadoptare. Deci rămânem ca acum 20 de ani și ca acum un an și acum doi ani. 

Doamna Daniela Popa:  Știți că eu mă gândesc, na, că noi n-am votat pentru această procedură. Ca să 
putem s-o anulăm. 

Doamna Lavinia Ionescu -  Secretar General al Sectorului 1: Și asta era o altă o altă propunere încă 
de anul trecut, ca o astfel de procedură… 

Doamna Daniela Popa: N-am votat pentru asta. De-aia cum să facem acum să… 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: ...să fie prevăzută în Regulamentul de 
organizare și funcționare al Consiliului, acolo ar fi trebuit reglementată și poate cu un punct de vedere 
al Prefectului de îndrumare să vedem dacă ne-or lumina.  

Doamna Daniela Popa: O să ne facem de râs.  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1:  Nu… nu… nu știți, nu, pentru că acelea 
sunt probleme la toate sectoarele pentru că încep să fie situații noi. 

Doamna Daniela Popa: Ok, atunci hai să spunem, dacă e toată lumea de acord pentru că această 
procedură n-a fost votată de la început, ne-am încurcat acum în voturi. Haideți să așteptăm toate punctele 
de vedere și să nu mai votăm, că următorul 42 sau cât era, probabil că la fel, ar fi fost respins. Din câte 
am înțeles are vot nefavorabil. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: Să rămână respinse punctele de pe 
ordinea de zi.  

Doamna Daniela Popa: Da, să rămână ca până acum… 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: Cerem  punct de vedere de îndrumare 
Prefectului în această ipoteză nou apărută și nereglementată și după ce vine acest punct de vedere, 
intrăm, o aducem  atenției Consiliului și după aceea să fim pregătiți cu procedurile și de tip de vot, să 
fie similar, pentru că într-adevăr se creează și o discrepanță între modalitățile de vot. 

Doamna Daniela Popa: Dar asta vreau să subliniez, deci noi n-am votat această procedură și acum 
votăm anularea ei. Deci nu știu cum să facem. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Deci v-aș ruga … 

Doamna Daniela Popa: Chiar nu… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Doamna Secretar, v-aș ruga, luați-vă un 
minut și scrieți pe hârtie ceva care să includă și proiectul 40 și 41. Ce am votat acolo înainte, ca să facem 
o propunere clară către Consiliul Local. Până atunci ascultăm și pe doamna Sorete-Arbore și pe domnul 
Podaru. 

Doamna Otilia Arbore-Sorete: Ce voiam să zic, procedura aceasta nu este un moft de-al nostru. Ne-a 
fost adusă la cunoștință de către aparatul de specialitate de la urbanism ca să încheiem procesul 
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administrativ în cazul PUD-urilor, deci ea oricum trebuie să existe dacă a fost adusă de oamenii de la 
tehnic, adică. 

Doamna Daniela Popa: Eu înțeleg, doamna Sorete.  

Doamna Otilia Arbore-Sorete: Bun Și eu propun la fel. Nu, sunt...  

Doamna Daniela Popa: Dar noi n-am votat această procedură și acum o anulăm… adică, pe logică 
merg, pe.. N-am votat, dar acum o anulăm. Nici nu știu cum să facem. Să nu luăm în considerare acele 
voturi… deloc. 

Doamna Otilia Arbore-Sorete: Am putea să nu luăm în considerare?  

Discuții fără utilizarea sistemului de înregistrare 

Doamna Daniela Popa: Da, da… da, pe această procedură… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Exact, tocmai de aceea… 

Doamna Daniela Popa: Mai bine nu le luăm în considerare și… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Tocmai de aceea am zis să le includem 
în această propunere pe care o să o votăm. Domnul Podaru! 

Domnul Dan-Niculae Podaru: Haideți să trecem să rezolvăm problema asta, să trecem la lista 
suplimentară că ne-am blocat și până la urmă tot la o situație pe care domnul Prefect sau doamna Prefect 
trebuie să o rezolve ajungem, așa că mai bine ne oprim, că altfel intrăm într-o situație penibilă. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Da. 

Doamna Daniela Popa: Deci, încă o dată, să nu uităm că noi votăm oportunitatea pe orice proiect. Chiar 
dacă aparatul de specialitate a propus noi n-am aprobat această procedură, deci mai bine nu luăm în 
considerare, cred e… părerea mea. 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1:  Formulați, îmi permit să dau eu citire 
propunerii? 

Doamna Daniela Popa: Da…da… 

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: Deci de anulare a procedurii de vot, a 
hotărârilor de respingere de PUD de la punctele 40 și 41 de pe ordinea de zi. Anularea procedurilor.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Ok. Punctele 40 și 41 fiind proiectele 
K2-327 si K2-328  

Doamna Lavinia Ionescu - Secretar General al Sectorului 1: Da, anularea procedurilor.  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Pot să vă întreb și eu ceva nu vă supărați?!? Când 
vorbesc de procedură în învățământ e o chestie scrisă. Dacă-mi spune doamna Arbore că aparatul de 
specialitate a venit și ne-a semnalat că nu respectăm această procedură ne-au dat și ceva scris în acest 
sens? Nu vă supărați că vă întreb. Pentru că eu știu că… 

Doamna Daniela Popa: Nu, doamna Regalia, dar noi oricum n-am votat-o în consiliu. 
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Nu avem. Nu avem, doamna Regalia, și 
nu a fost adusă în consiliu.  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Îi rugăm să o facă.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Nu a fost. Singurul lucru, repet, a fost o 
informare a Prefectului care spune să facem astfel de hotărâri și, repet, problema este că o Prefectură ne 
spune așa, o altă Prefectură în pronunțare spune altceva și o instanță spune așa poate în București, o altă 
instanță în Cluj a spus invers. Deci aici este de fapt problema, dar repet, doamna Secretar a dat citire 
propunerii Consiliului și vă rog să votăm această propunere. Cine este pentru propunerea citită de 
doamna Secretar General acum din partea Consiliului.  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Ok, în sală cine este pentru? Toată lumea 
a ridicat mâna. În sală cine se abține? În sală cine se abține?  Nimeni nu se abține în sală. Cine este 
împotrivă în sală? Nimeni nu este împotrivă în sală. În online, domnul Caraian, cum votați această 
propunere? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Sunt pentru. Și nu trebuie și pentru punctul 42? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Ba da, n-am ajuns acolo încă. Domnul 
Drăgușin? Nu este. Domnul Iordan? 

Domnul Florea Iordan (vot online):  Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Oianu! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu (online): Nu mai știu… nici nu mai știu ce să  votez.   Habar    n-am... 

Doamna Daniela Popa:  Da, e de înțeles, să anulăm voturile dinainte, domnul Oianu, pe procedura asta 
de respingere. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu (vot online): Doamne ferește! Pentru. Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Pentru, domnul Oianu. Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Tudose? Nu este. 
Deși sunt sigur că i-ar fi plăcut acest subiect. Bun, avem unanimitate de voturi pentru propunere.  

Doamna Raluca Nicoleta Haliț (vot online): Și eu pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Și doamna Haliț. Mulțumesc frumos, 
doamna Haliț. Doamna Haliț, deci avem unanimitate voturi pentru din consilierii locali prezenți. 
Propunerea a fost aprobată.  

Propunerea de anulare a procedurii de vot, a hotărârilor de respingere de PUD de la punctele 40 și 
41 (proiectele K2-327 si K2-328 ) de pe ordinea de zi a fost aprobată cu unanimitate de voturi. 



134/147 

 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Așa că mergem mai departe la punctul 
42 de pe ordinea de zi. L-am citit. Este vorba despre: 

42. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (PUD) Str. Grigore 
Manolescu nr.22,  sector 1, București  (K2-332/04.11.2021) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Președintă a comisiei a citit mai 
devreme avizul nefavorabil Comisiei de Urbanism, de CULPAT și motivele, motivarea. Îl supun la vot, 
drept urmare. În online pentru proiectul 42, cum votați?  O secundă. Mă iertați, mă iertați. Deci 42 putem 
să-l închidem, pentru că deja s-a votat aprobarea, nu s-a votat respingerea la el. Oboseala își spune încă 
o dată cuvântul. Deci s-a votat. Doamna Raportaru ne confirmă că l-am votat deja. Deci proiectul 43, 
atunci: 

43. Proiect de hotărâre privind modificarea alin.(2) din Anexa nr.2 - Metodologia de acordare a 
ajutorului de urgență pentru plata chiriei, ca măsură de prevenire și combatere a 
marginalizării sociale, persoanelor/familiilor care figurează pe listele de priorități aprobate 
anual prin hotărâri ale Consiliului Local al Sectorului 1 al Municipiului București, aprobată 
prin Hotărârea Consiliului Local al Sectorului 1 nr. 65/28.02.2019 privind acordarea unui 
ajutor de urgență  pentru plata chiriei, ca măsură de prevenire și combatere a marginalizării 
sociale, persoanelor/familiilor care figurează pe listele de priorități aprobate anual prin 
hotărâri ale Consiliului Local al Sectorului 1 al Municipiului București, cu modificările 
ulterioare (K2-391/23.12.2021) 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Este proiectul doamnei Ramona Porumb. 
Dacă nu sunt puncte de vedere sau amendamente, atunci mergem la vot. Punctul nr. 43. Domnul Caraian, 
cum votați? Nu mai este? Domnul Drăgușin? Nu este. Doamna Haliț? 

Doamna Raluca Nicoleta Haliț (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Iordan? 

Domnul Florea Iordan (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Multumim. Domnul Oianu? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu (vot online):  Pentru.   

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online):  Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Tudose? 
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Domnul Cristian-Adrian Tudose (vot online): Pentru. 

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI - 22 consilieri locali 
prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Ați revenit. Mulțumim. Ok. Urmează 
punctul Diverse pe ordinea de zi. Aș zice să-l citesc la final cu punctul diverse de la suplimentară și să 
votăm suplimentarea ordinii de zi, ca să mergem mai departe la proiectele de votat. Doamna Popa! 

Doamna Daniela Popa:  Știu că e târziu și probabil că intenționat se fac aceste ședințe după ora două 
ca să dureze foarte mult, dar eu revin încă. Am depus atâtea proiecte. Eu acum aș propune o suplimentare 
a ordinii de zi, dar nu se mai poate că nu mai e aparatul de specialitate, da? Doamna Secretar, eu nu mai 
știu cum să facem. Am depus foarte multe proiecte. Unele sunt din luna august 2021. Ce să facem mai 
mult de atât? Putem să convocăm noi ședință de Consiliu Local dacă doamna Primar refuză să introducă 
niște proiecte pe ordinea de zi. Și vă dau exemplu, nu le mai dau citire că sunt lungi, așa pe scurt: comisia 
mixtă de verificare a execuției bugetare a instituțiilor din subordinea Consiliului Local, constituirea 
comisiei mixte pentru verificarea achiziției din perioada stării de alertă Brai Cata, cea cu verificarea 
activității doamnei Trandafir. Le zic așa, din memorie. Ce mai era? Mai era cea cu constituirea unei 
comisii mixte pentru verificarea activității voluntarilor, pentru verificarea aducerii la îndeplinire a 
hotărârii 35 din 2021, cea cu viceprimarii pe care am depus-o mai recent, anul trecut în decembrie, 
pentru eliberarea din funcție a domnului viceprimar Oliver Păiuși. Cea cu CET Grivița, într-adevăr am 
depus-o astăzi, dar sunt urgente totuși astea. Ce să facem mai mult de atât? Măcar să ne spuneți în ce 
stadiu sunt, unde se află aceste proiecte. 

Doamna Lavinia Ionescu-Secretar General al Sectorului 1: Asta urma să vă propun. Să vă 
transmitem în ce stadiu sunt toate proiectele inițiate de dumneavoastră, de consilieri, în general… 

Doamna Daniela Popa: Și nu numai, de toți consilierii. 

Doamna Lavinia Ionescu-Secretar General al Sectorului 1: Așa, și să vă spunem stadiul la data 
înregistrării și trasabilitatea lor asta vă putem comunica. 

Doamna Daniela Popa: Ok. Luni este liber. Până marți ne puteți da un răspuns? 

Doamna Lavinia Ionescu-Secretar General al Sectorulu 1:  Uitându-ne, cred că și mâine, că noi astfel 
de situație o avem făcută. 

Doamna Daniela Popa: Perfect.  

Doamna Lavinia Ionescu-Secretar General al Sectorului 1: Da, pentru că am adus-o  și la cunoștința 
doamnei Primar, pentru că avem obligația de a comunica stadiul proiectelor și care sunt cele complete 
care trebuiesc incluse pe ordinea de zi. 

Doamna Daniela Popa: Perfect! Vă mulțumesc! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Și ca să fac un trio al 
oboselii, nu știu dacă am zis că proiectul 43 a fost aprobat cu unanimitate de voturi pentru, dar a fost. 
Ok. Supunem la vot suplimentarea ordinii de zi. Doamna Porumb? 
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Doamna Ramona Porumb-Viceprimar al Sectorului 1:  Am auzit discuția despre proiectele depuse 
și într-adevăr, da, bine lucrul acesta ar fi trebuit discutat cu doamna Primar. Dar, domnule Viceprimar, 
dacă tot sunteți aici, sunt proiecte într-adevăr depuse și de grupul PNL. Unul dintre ele vizează o direcție 
în care văd că Primăria Sectorului 1 vrea să meargă în perioada următoare și anume stațiile de încărcare 
electrice,  un parteneriat cu ENEL X pentru 20 de stații montate gratuit de aceștia. Un proiect care stă 
de 2 luni de zile undeva în această primărie, nefiind supus votului Consiliului Local. De asemenea, un 
proiect pentru piețe volante în Sectorul 1, la fel depus undeva în luna noiembrie. Încă un proiect pentru 
o apă mai curată în școlile din Sectorul 1. La fel,  are peste 30 de zile de când stă în birourile din primărie 
și nu ajunge la votul consilierilor locali. Dacă doamna Primar a uitat de ele, poate-i aduceți 
dumneavoastră aminte. Plus că sunt proiecte cerute de cetățenii din Sectorul 1. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Haideți, vă rog să supunem 
la vot suplimentarea ordinii de zi. Din online, domnul Caraian, cum  votați suplimentarea ordinii de zi? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online):  Pentru. Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Drăgușin? Nu este. 
Domnul Iordan? 

Domnul Florea Iordan (vot online):  Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Haliț? 

Doamna Raluca Nicoleta Haliț (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Oianu? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu (vot online): Pentru.   

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Puteți vota și în sală. Mulțumim, domnul 
Oianu. Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Și domnul Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online):  Domnule Președinte, am reintrat și eu. Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnul Bârgău. Ok. 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (online): Da. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Bârgău a intrat și 
dânsul. Bun. Avem unanimitate de voturi pentru a consilierilor locali prezenți. Ordinea suplimentară a 
fost aprobată.  
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SUPLIMENTAREA ORDINII DE ZI A FOST VOTATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI -  din 
24 de consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Primul proiect de pe ordinea de zi 
suplimentară este: 

S1. Proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului ,,Implementarea 
instrumentelor de management al calității și performanței pentru standardizarea proceselor 
și serviciilor orientate către cetățeni la nivelul Sectorului 1 al Municipiului București” în 
vederea accesării finanțării nerambursabile alocate în cadrul Programului Operaţional 
Capacitate Adrninistrativă 2014 — 2020, CP 16/2021 pentru regiunea mai dezvoltată, cod 
apel: POCA/973/2/1 (K2-004/17.01.2022) 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici dacă sunt puncte de vedere sau 
amendamente… 

Doamna Raluca Nicoleta Haliț (online): Domnule Președinte, o să vă rog să luați în considerare că nu 
voi vota la acest proiect. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Haliț nu va vota la 
acest proiect. Ok. Dacă nu sunt atunci, mergem către vot. Domnul Bârgău, cum votați primul proiect de 
pe ordine suplimentară? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Puteți vota și în sală. Domnul 
Caraian? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru. Mulțumesc.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Drăgușin? Nu este. 
Doamna Haliț nu votează. Domnul Gheorghe nu este. Domnul Iordan? 

Domnul Florea Iordan (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Oianu? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu (vot online):  Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru.   

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (vot online): Pentru.  
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Unanimitate de voturi 
pentru, a consilierilor locali prezenți. Proiectul a fost aprobat.  

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI, un consilier nu și-a 
exprimat opțiunea de vot – din 24 consilieri locali prezenți în momentul votului. 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Proiectul 2: 

S2. Proiect de hotărâre privind constituirea unei comisii de negociere în vederea cumpărării 
imobilului situat în str. General Berthelot nr. 56-58, Sector 1, București, în vederea 
desfășurării activității Liceului de artă ”Nicolae Tonitza” (K2-005/17.01.2022) 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Proiect de hotărâre privind constituirea 
unei comisii de negociere, aici la fel nu putem să… l-am amânat. Nu, nu, l-am amânat, era de pe ordinea 
suplimentară. 

Doamna Lavinia Ionescu-Secretar General al Sectorului 1: Ba da, ba da. V-ați dat seama. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Deci acum și propun amânarea și o 
votăm. Ok. Deci pentru că nu avem comisia de validare a votului prezentă, atunci propun amânarea 
proiectului 2 de pe ordinea de zi suplimentară, Proiectul K2-005, cel legat de constituirea unei comisii 
de negociere în vederea cumpărării imobilului situat în strada General Berthelot nr.56-58, Sector 1, 
București în vederea desfășurării activității Liceului de Artă Nicolae Tonitza. Deci supun, la fel, cu vot 
prin ridicarea mâinii. Cine este pentru amânarea acestui proiect? Dragi colegi, mulțumim. Cine se abține 
în sală? Nu se abține nimeni în sală. Cine este împotrivă în sală? În online pentru amânarea acestui 
proiect. domnul Bârgău? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Caraian? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Haliț? 

Doamna Raluca Nicoleta Haliț (vot online):  Pentru.   

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Iordan? 

Domnul Florea Iordan (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Oianu? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu (vot online):  Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online):  Pentru.  
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Și domnul Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Propunerea de amânare a 
fost votată cu unanimitate voturi pentru.  

Amânarea proiectului de hotărâre nr. K2-005 – punctul 2 de pe ordinea de zi suplimentară  a fost 
aprobată cu unanimitate de voturi – din 24 consilieri locali prezenți în momentul votului 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem la punctul 3: 

S3.  Proiect de hotărâre privind colaborarea dintre Consiliul Local al Sectorului 1 al 
municipiului București prin Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului 
Sector 1 și Asociația Congregația Inimii Neprihănite, în scopul implementării proiectul ”Casa 
Familie Sfânta Maria” (K2-007/18.01.2022) 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici dacă sunt puncte de vedere sau 
amendamente… Vă rog, doamna Halaț! 

Doamna Iulia-Luminița Halaț: Mulțumesc. Doar câteva cuvinte despre acest proiect. Obiectul 
prezentului protocol îl constituie colaborarea părților în domeniul protecției drepturilor copilului, în 
conformitate cu prevederile legislației române în vigoare, în cadrul casei de tip familial a asociației 
situată în București sector 1. Pachetul esențial de servicii va conține găzduire pe perioadă nedeterminată, 
asistență medicală și îngrijire, evaluare și consiliere psihologică, asigurarea educației școlare, socializare 
și petrecerea timpului liber etc., pentru un număr maxim de 12 copii, tineri instituționalizați sau tineri 
instituționalizați ai căror părinți au domiciliul în București, sectorul 1 sau provin din alte centre din 
cadrul DGASPC. Asociația Religioasă Congregația Inimii Neprihănite are, de asemenea, în administrare 
Casa Sfântul Iosif din Odorheiu Secuiesc unde școlarizează aproximativ 150 de copii, deci îi recomand. 
Mulțumesc frumos. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim frumos. Le dorim mult spor. 
Supunem la vot proiectul. Domnul Bârgău? 

Domnul Marian Aurelian Bârgău (vot online):  Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Caraian? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de  ședință: Mulțumim. Domnul  Drăgușin? Nu s-a 
întors. Doamna Haliț? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online):  Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de șe dință: Mulțumim. Domnul Gheorghe? Nu s-a 
întors. Domnul Iordan?  Domnul Oianu?  

Domnul Adrian-Viorel Oianu (vot online): Eu sunt pentru, dacă m-ați întrebat. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Da. Mulțumim. Doamna Regalia? 
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Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online):  Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (vot online):  Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Iordan? Nu este la 
momentul acestui vot. Ok. Avem, de asemenea, unanimitate voturi pentru a consilierilor locali prezenți. 
Proiectul a fost adoptat. 

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI – din 23 de consilieri 
locali prezenți în momentul votului 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem mai departe, la punctul 4: 

S4. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 1 
nr.240/22.12.2021 privind implementarea sistemului integrat de teleasistență, teleurgență și 
telemedicină Butonul de Panică (”Butonul Roșu”) în regim gratuit, cu tarif social și tarif 
integral de către Complexul Multifuncțional Caraiman (K2-009/18.01.2022) 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Aici dacă sunt puncte de vedere sau 
amendamente? 

Doamna Iulia-Luminița Halaț: Mulțumesc frumos. Tot două cuvinte. Există o asociație care deține 
domeniul înregistrat la ROTLT  butonulroșu. ro și ne-au făcut anumite interpelări. Deși această sintagmă 
”Butonul roșu” nu este înregistrată la OSIM am considerat oportun să schimbăm numele ca să nu avem 
niciun fel de discuții cu el și să putem începe proiectul începând cu 1 februarie 2022. Vă mulțumesc 
frumos. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu -Președinte  de  ședință:Mulțumesc și eu. Apreciez. Iertați-mă 
că vă mai țin. Apreciez această modificare, deși nu o înțeleg pentru că, da, din punct de vedere legal nu 
este nici o problemă la OSIM, nu este nicio marcă înregistrată și cu tot cu… din punctul meu de vedere 
și  cred că și din punct vedere al Consiliului, dacă nu există o motivație legală,  ați ieșit, să zic așa, în 
plus față de cetățean. Bun. Domnul Podaru,  doriți să spuneți ceva sau mergem la vot? 

Domnul Dan-Niculae Podaru: Haideți să votăm! Discutăm după aia pe hol, dacă vreți, vă rog eu mult 
de tot, că înnebunesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mergem la vot. Domnul Bârgău? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (vot online): Pentru. Pentru. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Caraian? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Doamna Haliț? Doamna 
Haliț? 
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Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot pentru): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim.  

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Da. pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am notat. Domnul Iordan? Nu este. 
Domnul Oianu? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu (vot online):  Da, pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Și domnul Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. În sală mai avem două 
voturi. Domnul Chirvasă? Ati votat? Ok. Avem, de asemenea, unanimitate de voturi pentru a 
consilierilor locali prezenți. Proiectul a fost adoptat. 

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI – din 23 de consilieri 
prezenți în momentul votului 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Și proiectul 5: 

S5. Proiect de hotărâre prin care se ia act de Planul de siguranță rutieră al Sectorului 1 al 
Municipiului București (K2-010/19.01.2022) 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Dacă țineți minte este proiectul pentru 
care doamna Primar a venit în Consiliu astăzi să ne povestească, după care a plecat și acum la cât? 6, 7, 
8 ore după, ajungem la proiect. Ar fi frumos să fi fost și doamna Primar cu noi aici, alături de noi pe 
baricade, nu? Bun, la acest proiect, înțeleg că sunt două amendamente. Doamna Porumb, o să vă dau 
microfonul. 

Doamna Ramona Porumb - Viceprimar al Sectorului 1: La acest proiect avem două amendamente. 
Primul amendament se referă la articolul 2 din proiectul de hotărâre care se modifică și va avea următorul 
cuprins:  

Amendamentul nr. 1 (nr. 7/20.01.2022) formulat de doamna Ramona Porumb:  ”Se mandatează  
Primarul Sectorului 1, prin intermediul aparatului de specialitate, precum și instituțiile publice 
înființate de Consiliul Local al Sectorului 1 cu atribuții specifice în domeniu, să facă demersurile 
necesare în vederea implementării Planului de siguranță rutieră a Sectorului 1 prevăzut la articolul 
1, în conformitate cu dispozițiile legale.”  
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Doamna Ramona Porumb - Viceprimar al Sectorului 1: Deci, practic modificarea noastră se referă 
la faptul că am scos prevederea încheierii de protocoale, pentru că apreciem că acestea vor trebui 
încheiate prin niște proiecte de hotărâre clar menționate, iar al doilea amendament: 

Amendamentul nr. 2 (nr.9/20.01.2022) formulat de domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Măsura nr. 11 
din anexa proiectului de hotărâre  se modifică și se înlocuiește cu: "Pentru asigurarea unui climat de 
siguranță a cetățenilor din Sectorul 1 și îndeplinirea atribuțiilor privind apărarea drepturilor și 
libertăților fundamentale ale persoanei, a proprietății private și publice, prevenirea și descoperirea 
infracțiunilor, Poliția Locală își va intensifica activitatea de prevenție prin măsuri specifice, în 
vederea reducerii numărului de contravenții".  

Doamna Ramona Porumb - Viceprimar al Sectorului 1: Măsura 11 în forma inițială suna în felul 
următor: ”Poliția Locală își propune să dubleze numărul de contravenții constatate în 2022 față de 

2021” și apreciem că această măsură, în forma în care era scrisă, nu își are rostul. Până la constatarea 
unei contravenții Poliția Locală trebuie să își exercite în primul rând atribuția de prevenție, astfel încât 
să nu ne trezim în situația în care Poliția Locală are anual un plan de amenzi și din acest motiv polițiștii 
locali să poată face abuzuri în exercitarea autorității conferite de Legea 155/2010. Mulțumesc. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu (online):  Aș vrea și eu să spun două cuvinte aici. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Vă rog, domnul Oianu! Vă 
rog! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu (online): În completarea  a ceea ce a spus colega mea, domnișoara 
Viceprimar, așa, eu vreau doar să subliniez aici cât de comunistă poate fi această măsură 11. Doar în 
țările cu dictatură se întâmplă ca organul de control să devină un organ de asuprire a populației și nu de 
prevenire a unor infracțiuni, ci, din contra, impunem o măsură în care stabilim o cotă de amenzi. Așa 
ceva nu pot să cred că se întâmplă la sectorul 1 în 2022. Deci, celor care au inițiat acest proiect să le fie 
rușine în numele celor care au participat la Revoluție în 1989 tocmai pentru ca organele de control și 
prevenție să nu mai fie folosite ca organ de represiune împotriva cetățenilor. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim, domnule Oianu. Mergem la 
votul primului amendament. Domnul Bârgău, cum votați primul amendament? 

Domnul Marian Aurelian Bârgău (vot online):  Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Domnul Caraian? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim, puteți  vota și în sală. 
Doamna Haliț? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Iordan. Nu este. 
Domnul Oianu? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu (vot online):  Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Doamna Regalia? 
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Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnii Drăgușin și 
Gheorghe nu sunt. Ok. Domnul Bârgău? Domnul Bârgău? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (online): Da, vă rog. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Recomand să vă abțineți la acest vot. 

Domnul Marian Aurelian Bârgău (online): Păi mă abțin la proiect. La amendamente... 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Ok. Deci domnul Bârgău  spune că se 
abține la proiect, nu la amendament. 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (online): Da, da, la proiect. Proiectul nu-1 voi vota. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Am înțeles.  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (online): Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Domnule Bârgău, eu apreciez, ca să fiți 
ok, eu apreciez dorința de a ajuta… 

Domnul Marian Aurelian Bârgău (online):  În regulă,  nu voi vota. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Cum? 

Domnul Marian Aurelian Bârgău (online): Nu voi vota nici amendamentele. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Ok. Mulțumim. Deci domnul Bârgău se 
abține de la vot la acest proiect în integralitate. Scoțându-l și pe domnul Bârgău, mai avem două voturi 
în sală, vă rog. Mulțumesc. Deci avem unanimitate de voturi pentru din totalul consilierilor locali 
prezenți și care au votat. Primul amendament a fost adoptat. 

Amendamentul nr. 1 (nr.7/20.01.2022) formulat de doamna Ramona Porumb a fost adoptat cu 22 
de voturi pentru, un consilier local nu și-a exprimat opțiunea de vot, din 23 consilieri locali prezenți 

în momentul votului. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Porumb, doriți să spuneți ceva 
înainte? Nu? Ok, intrăm în amendamentul al doilea la vot. Domnul Caraian? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online):  Pentru.   

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Haliț?  

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Oianu? 
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Domnul Adrian-Viorel Oianu (vot online):  Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumim. Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Și domnul Tudose? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. De asemenea, acest 
amendament are voturi în online pentru, așteptăm și în sală să putem vota. Puteți vota în sală! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Da, sincer vă spun, cred că 
ar merge așa un team building de mers la stand-up cu toții, nu? Când se mai relaxează un pic problema 
COVID-ului mergem și noi, cu toții, la un team building la Teo și la ceilalți mari comedieni, avem și 
noi. Ok, mulțumim. Amendamentul a fost adoptat cu majoritate de voturi pentru a consilierilor locali 
prezenți și care au votat.  

Amendamentul nr. 2 (nr.9/20.01.2022) formulat de domnul Dinu-Nicolae Gheorghe a fost adoptat 
cu 22 de voturi pentru, un consilier local nu și-a exprimat opțiunea de vot, din 23 consilieri locali 

prezenți în momentul votului. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Votăm și proiectul acum. Domnul 
Caraian, cum votați proiectul? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Haliț? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Oianu? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Doamna Regalia? Puteți vota 
și în sală. Doamna Regalia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (vot online): Pentru. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Domnul Șerban? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban (vot online): Pentru.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Și domnul Tudose? 

Domnul Adrian-Cristian Tudose (vot online): Pentru.  
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Încă două voturi în sală. 
Doamna Porumb… Mulțumim și acest proiect a fost adoptat cu unanimitate de voturi pentru a 
consilierilor locali și prezenți.  

HOTĂRÂREA A FOST ADOPTATĂ CU 22  DE VOTURI PENTRU, un consilier nu și-a exprimat 
opțiunea de vot din 23 consilieri locali prezenți în momentul votului. 

 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Acestea au fost proiectele de pe ordinea 
de zi și ordinea de zi suplimentară. Urmează punctul Diverse, unde iarăși e ceva de citit, dar cine dorește 
să meargă în online... Doar titlul îl citesc, da, titlul e suficient. 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online):  Domnul Președinte, mă lăsați puțin înainte de a citi 
ordinea de zi? Vreau să-l rog pe domnul Păiuși, pentru că în ordinea de zi există un punct legat de 
Centrele de zi pe care Consiliul General a hotărât să le cedeze Inspectoratului Școlar în data de 21 
octombrie 2021. Vreau să-l rog frumos să aibă în atenție faptul că ceea ce Consiliul General a hotărât să 
dea pentru Sectorul 1 este  o creșă care se află în incinta SOS Satele Satele Copiilor, pe strada 
Floreasca… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Doamna Regalia… doamna Regalia, v-
aș ruga să comunicați direct cu domnul Păiuși când puteți să îl sunați. Noi nu vă înțelegem. 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): E a noastră problema. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Nu, nu, am înțeles, dar nu vă înțelegem 
foarte bine în momentul de față și nu știm exact... Ați zis ceva de o creșă, dar mai mult n-am  prea înțeles, 
da... 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Îi voi scrie dânsului, bine. Mulțumesc. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Mulțumim. Sărut mâna. Ok. Punctul 
diverse de la suplimentară are două puncte: 

S1. Raportul de activitate privind misiunea și obiectivele Complexului Multifuncțional Caraiman 
pentru anul 2021, înregistrat la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 2266/13.01.2022 

S2. Adresa Companiei Romprest Service S.A. nr. 77/10.01.2022, înregistrată la Sectorul 1 sub 
nr. 1542/10.01.2022 cu privire la confirmarea bunurilor aflate în custodie la data de 31.12.2021. 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Și revenim la punctul Diverse de la 
ordinea de zi. Sunt 44 de puncte: 

D1. Adresa Biroului Executorului Judecătoresc Niculae George  nr. 882/14.12.2021, înregistrată la 
Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 66382/16.12.2021, prin care solicită dovada achitării 
cheltuielilor de executare în dosarul de executare nr. 882E/2021, dosar de instanță 32969/299/2021; 

D.2. Adresa Biroului Exectorului Judecătoresc Niculae George  nr. 883/13.12.2021, înregistrată la 
Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 66384/16.12.2021, prin care notifică înființarea popririi 
în dosarul nr. 32967/299/2021; 
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D.3. Adresa Biroului Executorului Judecătoresc Niculae George nr. 880/14.12.2021, înregistrată la 
Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 66400/16.12.2021, prin care solicită dovada achitării 
cheltuielilor de executare în dosarul de executare nr. 880E/2021, dosar de instanță 32971/299/2021; 

D.4. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. 27287/10.12.2021, înregistrată la 
Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 1075/20.12.2021,  prin care este transmis punctul de 
vedere asupra sesizării cu nr. 1962/16.11.2021 a Direcției de Utilități Publice, Salubrizare și 
Protecția Mediului Sector 1 cu privire la imposibilitatea punerii în aplicare a Hotărârii Consiliului 
Local Sector 1 nr. 209/29.10.2021; 

D.5. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. 26975/16.12.2021, înregistrată la 
Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 1094/20.12.2021, cu privire la aspectele de legalitate 
ale Hotărârârii Consiliului Local Sector 1 nr. 209/29.10.2021; 

D.6. Adresa societății ECO SUD S.A. nr. 5539/21.12.2021,  înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului 
București sub nr. 67253/21.12.2021 prin care transmite punctul de vedere față de cele  menționate 
în adresa cu nr. 917766/IT/22.11.2021 a Autorității Naționale de Reglementare pentru Serviciile 
Comunitare de Utilități Publice prezentată la punctul 5 – Diverse, subpunctul 3 al ședinței 
Consiliului Local Sector 1 din data de 22.12.2021; 

D.7. Adresa Primăriei Municipiului București nr. 4047/2010930/29.12.2021,  înregistrată la Sectorul 
1 al Municipiului București sub nr. 68350/29.12.2021 cu privire la S.C. ECO SUD S.A.; 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  The top of the bureaucracy. Asta e 
vârful birocrației, să avem adrese cu numărul 2000000 la PMB. 

D.8. Adresa Asociației Municipiilor din România,  înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului 
București sub nr. 839/05.01.2022 prin care transmite Decizia nr. 80/22.11.2021 a Înaltei Curți de 
Casație și Justiție referitoare la reprezentarea consiliului local în consiliul de administrație al 
unităților de învățământ preuniversitare;  

D.9. Adresa Inspectoratului Școlar al Municipiului București cu nr.  91/1/05.01.2022, înregistrată la 
Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 777/05.01.2022 prin care solicită sprijin în 
nominalizarea unităților de învățământ preșcolar  la care vor fi arondate centrele de îngrijire și 
educație timpurie pentru copii de 0-3 ani, cuprins în Hotărârea Consiliului General al Municipiului 
București nr. 322/29.10.2021;  

D.10. Adresa Direcței Juridice, Legislație, Contencios Administrativ nr. M/13/410/07.01.2022,  
înregistrată la Serviciul Tehnică Legislativă și Arhivă sub nr. K/54/07.01.2022, prin care transmite 
Sentița civilă nr. 6459/28.10.2021, pronunțată de Tribunalul București în dosarul nr.  34485/3/2020; 

D.11. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. 272092/SM//30.12.2021, înregistrată 
la Sectorul 1 al Municpiului București sub nr. 2/03.01.2022,  prin care este transmisă plângerea 
prealabilă referitoare la Hotărârea Consiliului Local Sector 1 nr. 215/09.11.2021; 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Cred că îmi lipsesc aici punctele diverse. 
Mai aveți? Mai lipsesc niște pagini… Mi se termină 15 și înțeleg că avem 44 de puncte sau e o greșeală 
de redactare într-o parte. Sunt doar 15… deci era o greșeală de redactare dincolo. Am înțeles. 
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D.12. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. 29136/SM/05.01.2022, înregistrată 
la Sectorul 1 sub nr. 22/10.01.2022  cu privire la verificarea legalității Hotărârii Consiliului Local al 
Sectorului 1 nr. 231/06.12.2021; 

D.13. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. 29146/SM/05.01.2022, înregistrată 
la Sectorul 1 sub nr. 21/10.01.2022  cu privire la verificarea legalității Hotărârii Consiliului Local al 
Sectorului 1 nr. 232/10.12.2021; 

D.14. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. 28594/SM/03.01.2022, înregistrată 
la Sectorul 1 sub nr. 25/10.01.2022  cu privire la verificarea legalității Hotărârilor Consiliului Local 
al Sectorului 1 de la nr. 216-230/25.11.2021; 

D.15. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. 30121/SM/05.01.2022, înregistrată 
la Sectorul 1 sub nr. 28/10.01.2022  cu privire la verificarea legalității Hotărârilor Consiliului Local 
al Sectorului 1 de la nr. 234-240/22.12.2021, respective punctul de vedere cu privire la Hotărârea 
Consiliului Local al Sectorului 1 nr. 233/22.12.2021; 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință: Cam acestea au fost punctele și ședința. 
Mulțumesc celor care ați rămas. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose (online): Felicitări și mulțumim, domnule Președinte. Și ar fi un 
exemplu de urmat și de doamna Primar, tenacitatea dumneavoastră de a conduce ședințele. Vă 
mulțumesc! 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț (online):  O seară frumoasă! Numai bine. 

Domnul Adrian-Viorel Oianu (online): Foarte generos, domnule Președinte! Mulțumim! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu - Președinte de ședință:  Mulțumesc frumos.  Seară bună. La 
revedere. Declar ședința închisă. 

 

        PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,     SECRETAR GENERAL, 

           Daniel-Constantin Ciungu             Lavinia Ionescu 

 

 

 Întocmit,        Verificat, 

 Daniela Anton        Georgeta Raportaru 

 Manuela Oprea 

 Manuela Moise 

 Georgiana Iancu 

 Mihaela Rădulescu 

 Oana Popa 

 Simona Dumitrescu 
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